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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Erös, Tim
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Ja
Sätt

Passfoto
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Mä-förhör angående olaga hot och förberedelse till mord.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-03-31
Förhör påbörjat

11:47
Förhör avslutat

12:58
Förhörsplats

Polisstationen nova vägen 1 Huddinge
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Tims pappa Joachim är med under förhöret.

 Berätta om din relation till Tim från att det började.
Kevin började i samma klass som jag i sjuan, jag kände honom inte innan dess. Jag och mina 
kompisar tog in Kevin i kompisgänget eftersom Kevin verkade ganska ensam.
Kevin romantiserade tidigt om skolskjutningar och han pratade om det ofta och verkade mer 
seriös, vi tog det i början mer som ett skämt. 

 Förklara hur du menar med seriös.
Först berättade han mer kort om att han skulle skjuta men se n började han utveckla det mer 
och mer och då kände vi mer att han var seriös.
Han är speciell och fantiserar mycket och säjer nog mer än han tänker göra. Han säger 
mycket, han har sagt att han sparar pengar för att skaffa vapen, att han ska bli jägare men inte 
skjuta djur utan människor. Jag har försökt att inte bry mig för det har känts konstigt.

Fortsätt berätta.
Han köpte naziflagga eller någon duk och sen en tysk kamouflagejacka och gick runt på 
skolan och hailade men mest i klassrummet och han sa att var nazist och det har han fortsatt 
med till nu. Han köpte de grejerna i höstas. Jag har tänkt att Kevin kommer att bli nedslagen 
och att han skämmer ut sig själv.
I högstadiet köpte han en svart rock och han berättade att han skulle ha den på sig och ha 
vapen under, han visade bilder från en skolskjutning där en person haft en sådan rock med 
vapen och sprängämnen under.
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 Har du själv känt oro för vad han säger och gör?
Fram till idag har jag mest sett honom som en udda person och han har ofta sagt att han ska 
göra saker som att bomba skolan och komma med maskingevär och först har jag känt oro 
men sen tänkt att ja, ja, det är sådant han bara säger om och om igen.
Han hänger nu med två personer på skolan som är ungefär som honom och har de blivit mer 
lika honom och det känns obekvämt att vara i närheten men han är den som är mest udda av 
dem. De har samma intresse för skolskjutningar och sådant.

Vad heter de?
Elias Larsson och Jonathan, vet ej hans efternamn, de går i samma klass som jag och Kevin, 
fordons/transportprogrammet.

 På vilket sätt har de blivit mer lika Kevin?
De hänger med varandra även efter skolan, när man pratar med dem så går det inte att ha en 
normal konversation, de bara kollar på en, de har blivit mer tysta.

 Har Kevin någon gång uttalat något hot mot dig?
Nej men mot lärare, så fort han blir arg mot någon så säger han att han ska döda den personen.

 Har du haft någon kontakt med Kevin nu under vårterminen?
Ja jag brukar hjälpa honom på lektionerna ibland för han är lite lost mest hela tiden. 

 Hur funkar det?
När jag hjälper honom så brukar han säga att han är dum och borde dö och då säger jag nej, 
nej alla gör misstag.

 Att han borde dö, har han pratat mer om det?
Ja alla hans idoler är de som gjort skolskjutningar och de har tagit sitt liv och han säger att 
han ska göra en skolskjutning och sen dö.

 Har han någon kontakt på skolan som han verkar trivas med?
Vår mentor Jimmy som kanske heter Persson, klass fd21C, hjälper honom mycket och Kevin 
verkar tacksam för det, men han kan även bli arg på Jimmy.

 Har eller har du haft kontakt med Kevin på sociala medier eller liknande?
Han har skickat mycket om skolskjutningar och vapen och om att döda folk men han tog bort 
mig ungefär för någon månad sen från Snap men har sen försökt att adda mig igen men jag 
har inte svarat på förfrågan, jag såg det som en chans att komma bort från honom. Jag har 
innan det hängt kvar på Snap och NSTA för jag vet att om jag tar bort honom så blir han 
ledsen och arg.
Om jag skickade bilder på någon som till exempel kör häftigt fort så skickade han bilder på 
någon som dödar.

Då när incidenten var tidigare i högstadiet så skickade han innan det två filmer om 
skolskjutningar och bad mig välja vilken jag tyckte var bäst, han hade redigerat ihop filmerna 
men jag svarade inte. Han skrev att han skulle skicka till hela skolan och att alla skulle bli 
rädda. Han skickade sen ett mail med en av filmerna till alla via skolmailen. Det var då jag 
blev förhörd av polisen.
Jag såg det då som ett skämt, jag kände inte honom så bra, vi umgicks inte men gick i samma 
klass och jag ville skydda honom, och jag ville inte att det skulle gå illa för honom.

Han har inte skickat något mer sen han tog bort mig men jag kan tänka att han skickar till sina 
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nuvarande vänner Elias och Jonathan. 
Skillnaden mellan mig och hans nya vänner är att de gillar sånt här och peppar honom och 
skickar tillbaka liknande saker det tror jag i alla fall.

 Har du haft någon kontakt med hans mamma?
Hans mamma ringde min mamma och sa att jag varit väldigt snäll mot Kevin i åttan och nian 
och hon önskade att jag skulle hänga lite mer med honom. 

 Hur känner du själv nu efter att du fått komma hit idag?
Det är obekvämt även om jag inte direkt är rädd för honom.

Är det något du vill tillägga?
Jag vet att han pratar mycket men jag tror att han är kapabel att försöka men att han inte 
skulle lyckas, jag har väl sett honom som en självbombare.

 Varför skulle han inte lyckas? 
han är ganska osmidig och tänker inte så logiskt.

Vid ett tillfälle så skojade några kamrater och pratade om att han kanske hade vapen i sin 
avlånga väska som han alltid har med till skolan och han hörde det och svarade att det var en 
Kalachnikov. Jag sa att han inte ska säga så för det blir inte bra men han sa att han hade det 
och jag upprepade att han inte ska prata så och då sa han att en dag kanske det är så.

 Vet du något om hans bror?
Nej, han är nog mer normal, Kevin har ju någon autism eller något sådant.

Jag tror att Kevin är avundsjuk på att han inte kan vissa saker och misslyckas, han gråter 
ibland i skolan när han blir arg och sur och vill hämnas.

 Om Kevin släpps så vill Tim snabbt få veta det.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Jaller, Emma
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Ja
Sätt

Svenskt körkort
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

tidigare lärare
Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Underrättas om har hon är målsägande i förberedelse till mord då hon utpekats som potentiellt
brottsoffer av misstänkt Kevin.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Emilia Bergman
Förhörsdatum

2022-03-31
Förhör påbörjat

13:36
Förhör avslutat

14:37
Förhörsplats

Östra grundskolan
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Emma jobbar som speciallärare på Östra grundskolan i Huddinge och har jobbat på skolan i 
ca 3 år. Hon har varit involverad i Kevins skolgång under den tiden hon arbetat på Östra 
grundskolan och han var elev där. 

Fhl: Har du några spontana tankar om detta? 
Det är svårt att ta in. Men det som jag spontant tänker är att jag inte är helt förvånad. Kevin 
har pratat mycket om skolskjutningar under skoltiden här och jag har varit med och 
konfronterat honom.  

 Fhl: Hur har ni konfronterat honom?
Första dagarna när jag träffade Kevin pratade han om att han var arg och mår dåligt och att 
han ser blod, detta var i början av 8:an. Under tiden jag jobbat här har han haft en 
problematisk frånvaro och placerad i en hemmarsittarverksamhet vilket han varit arg över. 
Han var arg på rektor med flera och i hans uppfattning har han inte behandlats rättvist. 

Jag och Jessica har tillsammans försökt arbeta tillbaka honom till skolan. I slutet av nian hade 
vi en bra relation jag och Kevin. De gånger han uttryckt något om skolskjutningar har jag 
pratat med honom, hans mamma och med rektorn och vi har för det mesta haft bra möten. Vi 
har även gjort flera orosanmälningar gentemot Kevin. Jag tror att han inte uppskattat att jag 
gjort dessa anmälningar och han har uttryckt att han inte menade allvar med det han säger 
men jag uppfattar det som att han hela tiden tangerade gränsen för att det inte skulle vara 
allvar. 

Vid något tillfälle har han kunnat säga: Var inte här imorgon. Sen säger han: förlåt det var ett 
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skämt. Då har jag sagt till honom att jag inte uppfattar det som ett skämt. Jag tror att det är för 
att jag varit med och konfronterat honom. 

 Fhl: Vem är Jessica?
Det är min kollega. Hon är den som haft dagligkontakt med Kevin, hon och Aila. Båda de har 
jobbat i hemmasittarverksamheten tillsammans med mig. 

 Fhl: Har Jessica berättat något om Kevin för dig?
Hon har berättat att han har varit arg på mig och att han uppfattar det som att jag skulle vara 
vilja honom illa. En gång har Jessica kommit och sagt till mig att Kevin var arg på mig för att 
han ville börja i stor klass men han fick inte det och då tyckte han att det var mitt och rektorns 
fel. 

 Fhl: Vem är Aila? 
Hon är hemkunskapslärare och arbetar också i hemmarsittarverksamheten. 

 Fhl: Har ni kontakt med eleverna även utanför skoltid i hemmarsittarverksamheten?
Vi jobbar i minde forum för att kunna bygga relation till eleverna och få dem att komma 
tillbaka till skolan. Jag har inte haft kontakt med Kevin utanför skoltid, eventuellt att han har 
skickat något SMS någon gång. 

 Fhl: Har eleverna en eller flera kontaktpersoner? 
Det beror på hur många elever som är i gruppen. Först var det bara Kevin och sen var de två. 
När den andra fick gå in i storklass blev Kevin arg på mig för att han inte fick det men det 
berodde ju på omständigheter som Kevin inte visste om. 

 Fhl: Hur länge var han i den verksamheten?
Ca 2 år. 

 Fhl: Är det fler lärare han haft kontakt med? 
Det är främst oss i gruppen men även andra lärare som tex Dennis som är engelska lärare, 
någon elevassistent och så.

 Fhl: Hur gick det för Kevin i skolan?
Det gick bättre och bättre. Han är smart. Han kan tänka och tala för sig men han var inte 
jättemotiverad och han blev behörig. Han var här i på besök i julas och då berättade han om 
framsteg han gjort och jag blev glad för hans skuld. 

 Fhl: Oron för liknande saker har funnits innan?
Det är flera saker, han skickade ett mail mitt i sommaren, jag tror det är 2020. Då hade han 
skickat en fil, en edit, från en skolskjutning, han skrev att han var deprimerad och skickade 
denna till alla på skolan. 

Under lektionstid har han visat edits från skolskjutningar och visat för både mig och Aila och 
han har pratat mycket om det. Jag har bett honom att inte prata om det. 

 Fhl: Har han hotat dig? 
Han har tangerat gränsen, det är inget uttryckligen som: Jag vill döda dig, men han har 
skämtat om att jag inte ska komma till jobbet imorgon. Jag hade kontakt med mamman när 
jag gjort en orosanmälan för att han kom till skolan och avvek och sen kom tillbaka med en 
tändare och kastade in ett brinnande papper i hallen i vår byggnad, den kallas för 7:9 i 
E-huset. Han sa att han ångrade sig efteråt. 
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 Fhl: Har du någon uppfattning om Kevins hemförhållande? 
Han har en mamma som han har en varierad relation med. Hans mamma var insatt i hans 
skolgång och brydde sig om den, vi hade ofta uppföljningsmöte. Han började få kontakt med 
sin lillebror som han inte haft kontakt med innan. Detta upplevde jag som att han uppskattade 
mycket, i alla fall i slutet av 9:an. Ibland tyckte han att mamma var tjatig och ibland tyckte 
han inte det. 

 Fhl: Skulle Kevin ha kunnat anförtrott sig till någon?
Det är Jessica Gusell i så fall, lärare. Säkert till Aila också. 

 Fhl: Har ni haft indikationer på att han skulle ha kunnat vilja verkställa något 
liknande tidigare? 
Det är svårt. I och med att han pratat mycket om det har jag undrat och varit orolig. Eftersom 
han gjort saker som att kasta in saker i en skolbyggnad. Han har gjort och sagt saker som 
gjort att jag känt att allt inte stämmer. 

 Fhl:  Finns det saker han skrivit eller liknande som ni reagerat på?
Förutom detta mailet han skickat ut finns det inte mycket som uttryckligen säger att han 
skulle göra något. Jag har frågat honom men han har sagt att han inte skulle göra något. 

Han har kunnat säga saker som: Uppfattades detta som ett hot nu? Du blev inte rädd nu va? 

I åttan var det något fall av skolskjutning som han blev väldigt intresserad av och läste på 
mycket. De ville till och med gå på rättegången, han och Jessica. 

 Fhl: Är det några elever som uttryckt oro över Kevin?
Kevins mamma besökte oss i höstas och då var hon glad över att Kevin hade hög närvaro i 
gymnasiet, vilket han också hade i slutet av nian. Även om jag vet att han var arg för att han 
inte fick gå ut i storklass hos oss var han glad och gjorde skolarbetet. Kevins mamma 
berättade också att han hamnat i en klass tillsammans med någon som gått på skolan här som 
då berättat för Kevin att han fått många gliringar om mailet som han skickade ut till skolan. 

 Fhl: Vet du om Kevin hade några vänner här på skolan? 
Till och från. Två saker var viktiga för honom och en av dem var att han ville ha vänner. Den 
andra var att han ville gå i skolan. Detta med kompisar var svårt för Kevin och något vi 
pratade mycket om. En period var de tre i hemmasittarverksamheten och då var det en tjej 
med och de pratade mycket på nätet, inte så mycket IRL. Jag vet att han uttryckte att han var 
kär i henne. Ju mer han var här ville folk hänga med honom, men han upplevde att han inte 
var som dem. Han ville gärna gå tillbaka till 9D. Hans mamma har sagt att han har haft 
kontakt med Tim som gick i Kevins gamla klass.

 Fhl: Har ni haft någon annan elev med samma intresse för skolskjutningar? 
Nej. 

 Fhl: Kevin och Jessica skulle gå på rättegången om skolskjutningen, hur kom det sig? 
Jag vet inte riktigt. Jag tyckte inte det var en bra idé. Jag tror att det skulle göra något projekt 
och jag och Jessica pratade om det, jag ville inte misstro henne. Detta var precis i början när 
vi hade börjat jobba tillsammans. 

 Fhl: Har du något mer du reagerat på?
Det har varit många saker under två år. Det vi pratat mycket om, även med vårdnadshavare är 
att han pratar och skämtar mycket om mord. Vid nått tillfälle har han sagt att han svalt någons 
ADHD-medicin. Vi har varit oroliga för Kevins riskbeteende vilket vi uttryckt i 
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orosanmälningar. 

 Fhl: Vilka är ni som har jobbat i hemmasittarverksamheten?
Jag, Jessica och Aila. Det är vi som jobbar i verksamheten och vi som haft mest kontakt med 
Kevin. I den byggnaden vi jobbar är där även andra verksamheter så där är även andra lärare 
som haft kontakt med Kevin. Han läste upp flera ämne till godkänt betyg. 

Fhl: Har du fått till dig att Kevin uttryckt hot mot andra lärare på skolan? 
Det är rektorn i så fall och det grundar sig i att han inte fick gå i storklass. Jag tror att hon fick 
ett mail från honom men han har aldrig sagt det rakt ut som: Jag vill döda denna personen. 
Däremot har han sagt att han hatar alla och att skolan ska brinna. Vid ett tillfälle när vi skulle 
ha möte sa han något i stil med att han ville se skolan brinna, detta hörde även hans mamma. 

 Fhl: Hur skulle du säga att relationen mellan dig, Jessica och Aila är?
Professionell. Jag och Jessica ser kanske inte alltid allt på samma sätt men när något uppstår 
så försöker vi lösa det. 

 Fhl: Hur länge har Jessica och Aila jobbat här?
Jessica har nog varit här ungefär lika länge som mig och Aila väldigt länge. 

 Fhl: Skulle du säga att Jessica och Aila är lärare som är omtyckta av eleverna? 
Ja. 

 Fhl: Något annat du tänker på? 
Mycket, detta är inget kul. Det kommer säkert mer med tiden. 

Kevin har hotat med att ta livet av sig, detta har skett vid flera olika tillfällen. Han gick upp 
och ner i sitt måendet. 

Det jag kan lägga till är att i slutet av nian var Kevin ofta med på mötena själv vilket gjorde 
att han också fick göra sin röst hörd. Han hade uttryckt att han ville gå i storklass och han 
hade full närvaro och därför fick han tillåtelse av oss att gå i storklass i slutet. Det som varit 
Kevins problem var att han hade problem med det sociala i när han började här men detta 
utvecklades med tiden och i slutet av nian skulle han få testa att gå i storklass och det ville 
han först men senare ändrade han sig. Vi hade beslutat på ett möte som han själv var med på 
att han skulle få testa detta men han ångrade sig sen. 

Genom läst och godkänt. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Jaller, Emma
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Ja
Sätt

dataslagning
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Kompletterande förhör med målsägaren.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Sofia Jäger
Förhörsdatum

2022-05-10
Förhör påbörjat

13:43
Förhör avslutat

14:35
Förhörsplats

Östra grundskolan, Skogås
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AT

Förhörssätt

Ljudbandsförhör  
Förhörsvittne

Involverad personal Funktion

Attila Toth Biträdande förhörsledare
Berättelse

Förhörsledarnas (fhl/bitr. fhl) frågor m.m. skrivs i fet stil och förhörspersonens svar 
m.m. i normal stil.

 Fhl: Vi håller förhör i ärende K332614-22, klockan är 13.43. Förhörsledare är Sofia 
Jäger och biträdande förhörsledare är Attila Toth och vi förhör målsägare Emma Jaller.
Det är ett kompletterande förhör så jag tänkte om det är något du tänkt på under tiden 
som du tycker är bra att det tas upp i förhör och som inte tagits upp tidigare.
Nä, men det är det… Jag kommer inte riktigt ihåg vad jag har sagt och inte. För jag var 
ganska chockad i stunden så det har dykt upp en del minnen efteråt. Men som jag inte vet om 
jag berättat om eller ska berätta om.

 Fhl: Vi kan ta de tankarna ändå och så märker vi. Attila kanske känner igen om det är 
något vi pratat om tidigare eller så men det är lika bra att du får berätta om de 
tankarna som kommit.
Nä, men en sak som jag tänkte på var att, det kanske ni vet, men en och en halv vecka förra 
förhöret så var han på skolan och sitter då tillsammans med min kollega, och som har lektion. 
Och han sitter… Ja, sitter i sitt gamla klassrum liksom. Och jag frågar liksom… Jag kommer 
in där och blir förvånad av att se honom där… Och frågar vad han gör där. Då säger han att 
han är sjukskriven, eller ja under dagen. Hans mamma hade sjukskrivit honom. Han var 
ganska nöjd med det. Jag sa vi kan inte ta emot.. Alltså jag försökte på ett snällt sätt säga jag 
är ledsen, jag vet att du är schysst och inte vill någon illa liksom. Men du liksom, Emma har 
lektion nu, du, du måste gå hem nu. Framförallt om du är sjukskriven, du måste gå hem. Vi 
får inte ta emot elever här, vi har besöksförbud. Och… ja… min kollega tycker inte riktigt att 
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det är ett problem. Men till slut så går han i alla fall och det var sista gången jag såg honom 
innan allt hände liksom. Och det vet jag inte om jag berättat om.

 Fhl: Nä. Hur var hans humör då när du pratade med honom om det där?
Nä, men han såg först… alltså så där… Först var han så där, tror jag, ganska glad. I och med 
att han nästan satt och skröt att hans mamma hade sjukskrivit honom liksom. Sen så… Alltså 
jag har varit med om när han blivit arg, sur och tvär. Men jag tyckte inte han såg ut att vara 
det, liksom på det sättet. Utan det var mer han lunkade ut lite. Så… Han har vid andra 
tillfällen liksom blivit arg på ett annat sätt eller liksom sagt emot eller så. Men inte (ohörbart)..

 Bitr. fhl: Han gick därifrån på uppmaningen?
Ja. Det gjorde han.

 Bitr. fhl: Det var inga problem… Kollegan. Vilken kollega var det?
Jessica.

 Bitr. fhl: Jessica. Har ni pratat om det efter åt, du och Jessica?
Vi… Jag skulle göra det… Men jag gjorde… Det blev, jag tror det här var en måndag eller 
tisdag, hon jobbade inte torsdag. Någonting hände… Alltså så här, hon jobbade inte torsdag 
sen lyckades vi inte fredagen. Så då tog jag det med alla mina kolleger vid ett möte och 
påminde om det här med just besöksförbudet mot gamla elever. Det är klart det är kul att se 
dem och man behöver ju inte kasta ut dem eller så… Men man ber dem avlägsna sig liksom. 
Sen har jag inte prata med henne om själva den incidenten, eller vad man ska säga, liksom 
efteråt.

 (Något störande ljud hörs). Fhl: Nä det är ingen fara jag tänkte det låter från 
övervåningen.

Bitr. fhl: Jag tänker lite grann när det varit såna här besök brukar lärarna berätta om 
det eller hur funkar det?
Alltså….

 Bitr. fhl: Alltså elever utifrån eller gamla elever.
När det varit besök?

 Bitr. fhl: Ja.
Alltså i vanliga fall… Alltså innan covid så ska man anmäla besök för att vi ska veta vilka 
som befinner sig i huset. Nu har vi besöksförbud och det jag gjorde efter den här gången var 
liksom att jag pratade med ledningen om det. Liksom jag såg att han var här men jag bad 
honom gå liksom. Och det är väl den vägen, tänker jag, är rimligast. 

 Bitr. fhl: Besöksförbudet är det generellt? Alltså för alla utomstående.
Ja, det står på dörren "Besöksförbud. Annars planerade besök".

 Bitr. fhl: Vi har lite frågor här om hur din och Jessicas kontakt funkat?
Alltså vi har arbetat tillsammans i vad är det tre år och vi är väldigt olika som personer. Och 
vi har inte haft samma syn på saker och ting. Men vi har liksom alltid, tycker jag, hålla en 
god ton, och försöka lösa problemen som liksom uppstår. Men… Ja, hon gör… Hon vill göra 
saker lite på sitt sätt och jag vill göra det enligt regelboken. Eller försöka göra så rätt som 
möjligt i alla fall. Så, ja, den har inte varit toppen alltid liksom. Men vi brukar alltså så där… 
Vi brukar lösa problemenen. Till slut.

 Bitr. fhl: Hur många är ni eran grupp som jobbar?
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Menar du personal nu?

 Bitr. fhl: Ja, alltså det är du, Jessica. Är det fler?
Ja, det är alltså så här, vi har en egen byggnad och där är vi… Det är fyra klassrum, och hon 
och jag och Aila jobbar i något som kallas för hemmasittarverksamheten. Då har det 
framförallt varit så att det är Aila och Jessica som varit undervisande lärare och jag 
planerande men har visa pass liksom i hemmasittarverksamheten. Sen är jag tillsammans med 
tre till… Dennis och ja det har varit lite olika och Michel… Nej, det är vi tre tillsammans, så 
blir det. Vi har de tre andra grupperna. Så har det sett ut. Men sen finns det också 
elevassistenter i byggnaden.

 Fhl: Har du märkt någon skillnad i arbetet och samarbetet med Jessica sen efter det 
uppdagats med Kevin?
Efter det uppdagades så har vi inte arbetat tillsammans. Hon har varit, blivit flyttad till 
förberedelsegruppen som är här. Så vi har inte haft så mycket med varandra att göra. Ingen 
större alltså… Däremot så vet jag…  Hon blev tydligen inte så glad när jag tog bort henne 
från en Whatsup-grupp som är till för att ha koll på var olika personal ska vara. För att se att 
det finns folk på plats när de går till bilden och så där när de är på olika platser. Det är det den 
är till för. Så när hon förflyttades till förberedelsegruppen så tog jag bort henne och det hade 
tydligen inte varit så populärt.

 Fhl: Om vi går till perioden då ni arbetade tillsammans med Kevin.  Har Jessica 
rapporterat oro kring Kevin till dig?
Under tiden vi arbetade så rapporterade hon vis oro till mig. Som jag tog vidare till EHT eller 
tog liksom så (ohörbart). Men sen har det kommit fram saker i efterhand som inte rapporterats 
liksom. Men i och med att vi jobbar så nära så var vi så väl insatt i situationen liksom.

 Fhl: Kan du uppskatta hur många gånger hon rapporterat om Kevin?
Nä, tyvärr.

 Bitr. fhl: Vad är det för saker som kommit fram efteråt?
Dels så var det liksom den här, så vi samarbetade, kring den här incidenten då han kastade in 
ett brinnande papper. Jag kommer ihåg att vi… Att hon kom och hämtade mig från en lektion 
för att Kevin var arg på mig för att han inte fått gå in i stor klass. Jag kommer ihåg för att för 
tre.. Alltså när vi går tillbaka lång tid sen, började prata om att det här att han vill ta reda på 
mer om de tidigare skolskjutningarna eller vad det var. Alltså de som var just i Sverige just 
då. Och att de var på väga att åka… Att han ville åka på någon rättegång för att göra något 
slags skolprojekt av det. Och då tyckte inte jag att det var en så bra idé…. Och sen har hon 
berättat mer om att det varit dipar liksom. Men… ja… det är väl de gånger som jag verkligen 
kommer ihåg. För vid ena har jag skrev jag en oros… Vid flera av dem har jag kontaktat 
vårdnadshavare och skrivit en orosanmälan.

 Bitr. fhl: När det kommer sån här information hur är gången? Hur ska den gå när man 
delar med sig av den, är det via dig eller rektorn?
Alltså ser man oro själv så är det att meddela rektor. Sen är det liksom… Sen är det så här jag 
förstår ju att i stunden kanske man behöver ta hjälp av en kollega för att få vetskap vad man 
ska göra liksom. Och då har det varit jag i fall det till exempel varit måndag och jag ska på 
EHT ( fhl:s notering elev hälsotemet). Men där utöver har jag uppmuntrat henne att gå till 
Petra eller så när det varit fler tillfällen.

 Fhl: Har Jessica visat något videoklipp som Kevin skickat till henne? Har hon visat 
något videoklipp till dig?
När ska det här ha varit?
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 Fhl: Både under skoltid men även efteråt.
Inte efteråt men under tiden. Skulle han ha skickat eller vadå?

 Fhl: Ja det är såna där videoklipp som han klipper ihop.
Det jag minns, alltså såna där edits…

 Fhl: Ja..
Såna som han gör… Det jag minns är att han visat mig edits. Det var samma edit… Eller det 
vet jag inte men jag tror det var samma edit som det blev polisanmälan på.

 Fhl: Mail utskicket?
Ja.

 Bitr. fhl: Men är det något ni har pratat om du och Jessica? Och Aila för den delen 
också.
Om själva edits?

 Bitr. fhl: Om edits som Kevin skickat.
Menar du under hans år som han var här?

Bitr. fhl: Ja. Men även efter hans tid här.
Alltså inte efter. Utan främst under. För det var en del i oron liksom att… Att han gör filmer.

 Fhl: Hur har ni diskuterat i gruppen kring filmerna? Jag tänker i gruppen lärare 
Jessica och Aila. Har ni haft någon åtgärdsplan eller?
Alltså planen har hela tiden varit att höra av sig till vårdnadshavare. Och liksom… Att ta tag i 
det och sen rikta bort uppmärksamheten till någonting annat skolarbete.

 Fhl: Har det bara gällt de här editsarna eller annat?
Generellt. För han kan alltså från att man… Det kommer jag ihåg att jag berättade i förhöret 
att det var vid ett tillfälle då han och jag var själva. De andra hade någon sån här OS-dag så 
han och jag satt och jobbade. Då satt vi och jobbade med något sån här engelskauppgifter 
som handlade om något helt annat. Så började han prata om något sånt här "Tror du jag 
kommer bli en skolskjutare?" liksom… Eller ja alltså… För jag tror… Alltså nä han sa inte, 
han sa någonting som hade med det att göra och där han liksom skulle skämta och sa "Tror 
du"… Nä eller tror du… Eller där han skämtar till med att säga "För kom inte imorgon". Var 
på jag tar det som ett indirekt hot och konfronterar honom med det. Och tar det med 
vårdnadshavare samma dag. Och även Petra.

 Fhl: Hur har responsen varit från vårdnadshavaren när ni pratat om de här editsen?
När det har varit om… Oftast har det varit… Alltså när det var om det där skämtet fick jag 
bra respons på att det inte är okej. Men sen alltså… Det är så svårt med den där 
vårdnadshavaren för det för ibland liksom försöker hon ursäkta bort det lite genom att säga 
"Han menar inte det" och "Du förstår väl att han inte är rädd för dig eller vill inte göra dig 
rädd". Alltså det är så länge sen och så många samtal man har haft liksom men i den stilen. 
Men jag tycker att framåt nian blev tydligare… Hon var med när jag skrev eller läste upp den 
här orosanmälan om det brinnande pappret. Hon var själv orolig. Det var hon som lyfte saker. 
Att hon förstått att han varit hemma och hämtat någonting. Nu behöver vi pausa (någon 
öppnar dörren till förhörsrummet).

Fhl: Pausar förhöret klockan är 14.02
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Fhl: Förhöret återupptas kl. 14.02 .
Så det har varit blandat tycker jag. Men bättre sista tiden.

 Fhl: Hur tycker du responsen varit från Jessica när ni pratat om de här editsarna?
Men ja… Hon förklarar det som att det är en dip. Det är vad jag minns liksom.

 Fhl; Dip i måendet?
Dip i måendet liksom.

 Fhl: Nu har vi pratat mycket om Jessica. Men hur har det varit med Aila? Har ni haft 
samma dialoger runt filmklippen?
Mm… Jag kommer ihåg liksom vid ett tillfälle så kom hon och var upprörd för att han hade 
visat något filmklipp och då bad jag henne ringa vårdnadshavare. Och jag bad henne, tror jag, 
ta det med Petra också. Det är min vanliga respons att jag tänker det.

 Fhl: Har Aila lyft någon oro?
Inte mer än genom mig.

 Fhl: Och det agerande från skolans sida är att ni kontaktat vårdnadshavare har jag 
förstått.
Vi har alltid kontaktat vårdnadshavare så fort han nämnt skolskjutning i närheten av mig 
alltså har jag ringt. Och jag hade en dialog med rektorn hela tiden. Vad är det här? Är det 
tecken? Alltså ska vi göra en orosanmälan? Vad är nästa steg? Hm.. ja…

 Bitr. fhl: Har du haft någon kontakt med Kevin utanför skoltid?
Alltså det här… Alltså jag kan ha skickat något någon gång med typ "Bra jobbat" liksom. 
Men jag har som princip att jag inte har kontakt med elever efter skoltid liksom.

 Bitr. fhl: Vet du om Aila eller Jessica haft det?
Jag gissar ju det… Eftersom han dök upp för bara någon månad sen.

 Bitr. fhl: Men det är inget du vet utan gissar?
Jag gissar och antar eftersom han dykt upp.

 Bitr. fhl: Och det är inget du fått till dig att det är så?
Nä. Alltså inte så här… Inte som jag har vetat. Jag har ingen aning om hur mycket kontakt de 
har haft. Nä jag har inte alltså… Jag har ingen om det varit sms eller om de träffats eller så. 
Jag har inte alltså… Nä, jag har inte fått någon uppdatering om hur läget är. Det har jag 
däremot fått av mamman som också varit här i höstas tror jag det var, och sökte jobb. Då 
berättade hon, då var hon uppspelt. Då berättade hon hur bra det gick för honom (ohörbart). 
Någon gång fick jag ett sms från mamman också i samband med det. Där hon visade en bild 
på närvarostatistik. Och det var kind of it. Jag har inte haft kontakt med Kevin, inte haft 
kontakt med mamman. Men… Inte förrän liksom nu när… Senaste gången jag träffade 
mamman var bara för någon vecka sen vid Södra station.

 Fhl: Tog hon kontakt med dig då?
Mmm…

 Fhl: Vad sa hon då?
Mmm… Det var liksom ganska chockartat. Hon kom fram till mig. Jag var på väg till 
hårfrisören och tittade runt. Jag skulle köpa någonting innan jag gick till hårfrisören. Jag hade 
lågt blodsocker och tittade runt. Sen insåg jag att det var bara tio minuter kvar och tänkte "Jag 
hinner nog inte köpa något". Jag är på väg och ska vända mig om och känner att någon som 
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står där och (ohörbart). Och hon frågar mig, alltså hon känns ganska upprörd, hon frågar "Jag 
gissar att du hört vad som har hänt?" Jag blir chockad och tänker "Egentligen ska jag inte veta 
vad som har hänt". Utan så jag försöker komma på något att svara men hinner inte, eller säger 
något i stil med "Jaha" liksom. Hinner inte svara förrän hon kommer med nästa fråga "Jessica 
har väl berättat?" men det har inte Jessica gjort för mig. Så jag behöver på något sätt svara 
känner jag då. Men det blir något "ja…" och för att ta mig ur situationen så vill jag komma på 
orden "Jag ska till frisören" men istället blir det "Jag vet inte vad jag ska säga". Och då 
nappar hon på det "Nä, jag vet inte vad jag ska säga" och då börjar hon bli upprörd. Då 
känner jag att jag måste ta mig härifrån och lyckas till slut säga "Förlåt, jag måste till 
frisören". Så det är vad som händer. Så då gissar jag väl att de också haft kontakt.

 Bitr. fhl: Vart sa du att det här var någonstans?
På Södra station.

 Bitr. fhl: På Södra station. Inne i stan?
Ja.

 Bitr. fhl: Okej. Kändes det som det var en tillfällighet eller?
Alltså jag tänker eftersom hon kom ur butiken så kändes det som en tillfällighet. Men det är 
även så här… Jag har alltså gått hos en psykolog för i fall det här skulle hända… Och då var 
det min plan att det skulle hända i Skogås liksom, för vi åker samma pendeltåg ibland. Så det 
är så galet att det händer på Södra liksom. Och går jag tillbaka tre år i tiden så har jag träffat 
henne i Skogås kanske fyra gånger.

 Fhl: Du sa att hon nappade på det du säger. Minns du om hon sa något mer?
Ja, hon sa någonting mer. Men jag kommer inte ihåg i vilken… När det var… Alltså… Det 
kanske inte har med saken att göra men hon kommenterade min läpp som blöder tydligen. 
Och det är mitt i när jag försöker hitta ord på något sätt.

 Fhl: Har du hört talas om någon händelse att Kevin ska ha sagt att det vore skönt, kul 
eller coolt att stå med en pistol mot en killes huvud när han står på knä och se rädslan i 
hans ögon. Är det någon händelse (ohörbart)?
Kan du säga igen?

 Fhl: Att Kevin ska ha sagt att det är skönt, kul eller coolt att stå med en pistol mot en 
killes huvud när han står på knä och se rädslan i hans ögon. Om det är ord han har 
uttrycket eller något du hört om?
Alltså jag kan inte minnas om det är exakt de orden. Nä.

 Bitr. fhl: Något med den innebörden?
Alltså innebörden i det första du säger där att det vore skö… Det vore coolt liksom det är 
alltså… Det kan han ha sagt när han pratat om skolskjutningar, att han tycker det är coolt. 
Men jag har inte själv hört honom säga… Eller jag kommer inte ihåg.

 Fhl: Har du kanske fått det berättat för dig? Om han ska sagt det till Jessica eller Aila 
eller något.
Nej.

 Fhl: Nä. Det skulle ha skett för två år sedan ungefär. Den händelsen då han skulle ha 
sagt det.
Jag kan inte komma ihåg. Om det är exakt så.

 Fhl: Det är inte helt klart om det var ordagrant så men innebörden var väl det. Att han 
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ska ha uppgett något sånt.

Bitr. fhl: Om det inte är exakt de orden men innebörden.

 Fhl: Om du fått det rapporterat till dig?
Nä, alltså jag tror inte det. För det hade man reagerat på liksom tänket jag. För det är ju det 
som varit hela tiden, att det varit. För han har ju inte varit, vad ska man säga? Han har hela 
tiden balanserat på gränsen. Alltså varit risk… Alltså hotat indirekt. Lite som det där skämtet. 
Det pratade han mycket om i nian. Vi diskuterade just vad är ett hot och jag försökte förklara 
vad är ett indirekt hot. Att skicka en film eller bild kan ses som ett hot även om man inte 
säger "Du ska dö" liksom, bokstavligt. För det gjorde han aldrig. För det fattade han ju för då 
skulle det bli större konsekvenser gissar jag. Utan det var hela tiden på gränsen där det var 
skämt eller där han frågade har du hört om något mord eller någonting. Då kände jag "Nej, nu 
är det i huvudet igen".

 Fhl: Nu kanske jag upprepar frågan igen men har åtgärden varit varje gång han 
pratar om eller kommer in på ämnet skolskjutningar eller mördare så varit diskussion i 
arbetsgruppen och från ledningen att man ska ta upp varje tillfälle?
Ja, det skulle jag säga. Det upplever jag i alla fall, ja.

 Fhl: Var då strukturen ta kontakt med vårdnadshavare, ta kontakt med ledningen? 
Var det att soc också skulle vara inblandade?
Det blev alltså så här… Alla orosanmälningar har jag alltså lite hanterat med hjälp av Petra. 
Ibland har man haft en dag då han pratat om det här igen och då tog vi upp det på EHT 
liksom utifrån att jag hört av mig till vårdnadshavare eller något sånt där och då har vi gjort 
en bedömning om vi ska göra en orosanmälan på det här. Och sen så har jag märkt att det 
händer… Den här eldkastningen till exempel det var en sån sak som det här måste vi agera på 
direkt. Så allting har varit en bedömning med Petra.

 Fhl: Har ni pratat om det här i det tidigare förhöret om hur han berättade kring det 
här med eldkastningen och varför han gjorde det?
Vi pratade om det dagen efter om jag minns rätt. Han var alltså en helt annan då. Det är 
liksom så. Ena dagen kan han vara… Alltså det som hade hänt den här dagen var att han varit 
sitt vanliga jag. De hade jobbat med uppgifter. Sen om jag… Då var det Aila som jobbat med 
han. Sen hade han bara rest sig upp och gått, och det här var under en period som vi tänkte att 
det var ganska bra. Han hade rest på sig och gått och jag kände "Inte resa sig och gå utan att 
veta vart han är någonstans". För det hade vi varit jättetydliga liksom från det här med mailet 
som han skickade så har vi agerat på… Alltså vi har fått till oss att agera på varenda grej. Att 
han ska… En stor del… Den största anledningen till att han blev placerad där han blev 
placerad var för sin långa frånvaro men sen efter det där maliet blev det även för att skapa 
trygghet liksom. Att han alltid skulle ha personer runt sig. Vi hade fått tydligt till oss att vi 
inte skulle lämna honom liksom, och då reser han sig upp och går, och jag frågar Aila "Har 
du ringt vårdnadshavare?" "Nej." Då ringde jag vårdnadshavare. Och det är då som jag ringer 
eller om hon ringde upp. Det är då som det är… Eller om det är här någonstans som vi får 
kontakt med Jessica… Om det är hon som går förbi och ser pappret eller någonting sånt där 
och fattar var som har hänt. På något sätt får vi i alla fall vet… Jenny berättar att han var 
hemma och tror att han hämtade någonting men jag fattade inte vad det var liksom. Och sen 
hade det här hänt. Kan du ta frågan igen?

 Fhl: Vad var han… (ohörbart)
Just det precis. Så då var han, från ha ett ganska normalt. Vad vi upplevde som normalt till att 
bara försvinna, tills nästa dag som att låtsas att det nästan inte hade hänt. Men han kom ofta 
när han gjorde en sån här grej så ångrade han sig ganska mycket efteråt. Så då minns jag att 
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vi pratade om det och han var "förlåt" typ.

 Fhl: Han sa alltså inte varför han gått hem och eventuellt hämtat någonting och sedan 
hade det brunnit?
Nä, jag kan i alla fall inte komma på någon förklaring till det.

 Bitr. fhl: Han säger inte något om att han är arg, sur eller ledsen?
Det enda jag vet att han varit arg, sur och ledsen på mig om, eller det ende det är säkert flera 
saker, i alla fall det enda som jag upplevde som "Oj, det här var en jättestark reaktion", det 
var när han… När Jessica kom och hämtade mig för att han ville gå i stor klass. Han tyckte 
det var orättvist, de var två killar, han tyckte det var orättvist att den andra killen hade fått gå 
ut i klassen men inte han. Och då var han liksom jättearg. Alltså… Satt och… Hur ska man 
beskriva han? Satt nästan och skrek, liksom var arg. Det var som ett mörker och det gick inte 
att prata med han. Det var inte våldsamt och så kunde det liksom vara att han gick från ett 
humör till ett annat väldigt snabbt. Från helt normalt till att han sjönk och blev jättelåg.

Fhl: Var det något ni kunde märka av? Att han var på väg dit? Att han skulle sjunka?
Alltså var menar du?

 Fhl: Fanns det någon förberedelse om att han skulle hamna i det tillståndet?
Nej.

 Bitr. fhl: Var det någon som kunde komma när som?
Ja. Det var precis som jag beskrev jag satt själv och jobbade med honom typ engelska eller 
matte eller vad det var vi höll på med. Det var under samma dag som han skämtade. Eller 
skämtade… Hotade, då gick det från att han pratade om det här helt plötsligt och det hade 
ingenting med saken att göra. Sen kunde man fortsätta som att inget hade hänt och sen kunde 
han gå ner på något sätt och liksom bli helt motivationslös och tycka "Jag vill ta livet av 
mig", "jag är så trött på den här skiten". Då kunde det dras upp en massa saker som han tyckte 
var fel. I nian pratade han om att han var rädd att bli som sin pappa. Han ville inte vara som 
pappa och då kunde han börja tänka på det helt plötsligt.

 Bitr. fhl: Det var inget som triggade igång det här?
Jag hade väldigt svårt att se det i så fall. Jag vet faktiskt inte.

 Fhl: Hur har du upplevt samarbete, vi har ju pratat om samarbetet mellan dig och 
Jessica, men samarbetet mellan dig och Aila?
Det som är med både Jessica och Aila är… Aila… Hon vill väldigt väl liksom. Så jag har 
upplevt att vi har haft ett bra samarbete. Men att hon inte alltid gjort… Alltså så här hon har 
haft väldigt svårt att ta fram telefonen och ringa när det hänt någonting. Det har varit alltså…. 
Vad heter det? Kontakten om frånvaro. Jag upplever att hon stått bredvid liksom, tittat lite på 
när jag agerat. Annars tycker jag att hon är väldigt tillmötesgående. Min upplevelse är att hon 
gillar mig och att jag har struktur. Men ja… Och Jessica gör lite mer på sitt sätt och där 
behöver vi lite mer prata om varför vi göra som vi göra.

 Fhl: Du nämnde att hon i alla fall hört av sig om en sån där edit?
Mmm…

 Fhl: Vet du om det varit flera?
Nä. 

 Fhl: Vet du hur hon känt inför de här?
Nej.
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 Fhl: Alltså om hon har uttryckt något när hon sett dem?
Nej. Det har alltså bara varit att hon berättat att nu har han visat. Alltså jag tycker det är 
jättesvårt att svara på för det har varit så olika. Ibland har det varit oro när han kommit med 
något. Det kunde var så "Nu började han prata om" och jag sa "Ta det med Petra eller så". För 
då kan vi besluta tillsammans. Jag tar det på EHT. Och i visa fall har hon liksom bara 
beskrivit det som att "Han har bara en dip idag". Men jag har inte riktigt förstått hur för jag 
var inte rummet. Och sen liksom… och skämtat ibland… Men jag vet inte… Det har varit så 
otroligt olika och det är väl det som varit svårt tror jag. Att vi har gjort olika.

 Bitr. fhl: Jag har egentligen bara en fråga till om inte du har något mer. Har du haft 
kännedom att Kevin när han dykt upp på skolan, har haft med sig några saker eller 
haft på sig? Är det något du fått reda på?
En gång.

 Bitr. fhl: Vad har det då varit?
Då fick jag reda på att han hade en kniv med sig. Under tiden som vi hade honom.

 Bitr. fhl: Alltså när han går på skolan?
Ja. Då hade han… Om jag minns rätt så hade han haft med sig någonting… Alltså… När han 
kommer till skolan jag minns att jag vinkade till honom typ "Nu kör vi". Sen vänder han och 
går igen. Då försöker jag ringa vårdnadshavare och frågade "Vad hände?" liksom. Den dagen 
hade jag svårt att få tag på vårdnadshavaren men vi hördes på kvällen. Så var det ofta. Men 
då hade jag inte fattat vad som hade hänt utan han hade kommit och gått.

 Fhl: Hur fick du reda på att han hade haft med sig någonting?
Det tror jag var genom Jessica.

 Fhl: Och då sa hon att det var kniv?
Ja, jag tror det.

 Bitr. fhl: Jag har inget mer.

 Fhl: Är det någonting mer som du känner att du vill ta upp? Något du tänkt på?
Nä, jag är trött på det. (Emma suckar djup.)

 Bitr. fhl: Jag förstår dig.

 Fhl: Då tänker jag att vi avslutar förhöret klockan 14:29.

Fhl: Vi åter upptar förhöret med Emma klockan 14.32.

Bitr. fhl: Lite frågor kring mötet med Jenny på Södra station där. Vad jag förstår du 
bor där?
Mm…

 Bitr. fhl: Hur upplevde du det här mötet med henne?
Chockartat. Oväntat och chockartat. Och jag var väldigt skakig när jag gick därifrån.

 Bitr. fhl: Och du har inte träffat henne där förut?
Nä.

 Bitr. fhl: Upplever du det som hotfullt?
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Jag upplevde det… Gud alltså… Nä, inte hotfullt men jag märkte att hon var upprörd. 
(ohörbart) vet jag inte eftersom jag försökte ta mig därifrån.

 Bitr. fhl: Hur lång tid uppfattar du att det tar?
Jag hade tid hos frisören. Det kan inte ha varit mer än några minuter. Alltså minder än fem 
minuter liksom. Kanske tre, kanske två. Det kändes som en evighet.

 Bitr. fhl: Vad är det som gör att du upplever det som så chockartat?
För att jag inte visste vad jag skulle säga och för att det var oväntat att träffa henne där. Och 
för att det var så nytt med det här och jag visste inte vad hon visste. Jag visste inte om hon var 
där för att prata med mig om det här. Jag gissar på att hon inte var det eftersom det är sån 
sekretess… Det var… Jag var inte beredd på det så kan jag säga. Jag var ganska skakig 
efteråt för jag visste inte om jag gjorde rätt liksom. Och det kändes som jag måste gå därifrån 
genom att ljuga.

 Bitr. fhl: Men efter det har det inte funnits någon kontakt om jag förstått det rätt?
Inte till mig.

 Bitr. fhl: Inga telefonsamtal, mail eller något annat?
Inte till mig. Jag vet att hon har försökt nå Petra men inte till mig.

 Bitr. fhl: Då har inte jag något mer.

 Fhl: Då avslutar vi förhöret kl. 14.35.
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Då är jag med, om du säger ditt namn,

 Petra Hamblad 

Och ditt personnummer
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xxxxxx-xxxx  ,

Och du är rektor för Östra Grundskolan , och den ligger då på Österleden 13 i Skogås.
Bra, och vi har ett målsägandeförhör här och det är den 31 mars 2022 och klockan är 13.40 
och vi befinner oss på rektorsexpeditionen.

Vi har pratat lite tidigare Petra och jag om händelsen och det handlar om Kevin Lindholm 
och målsägandeförhöret handlar om förberedelse till mord, olaga hot eventuellt och Petra, 
du kanske kan berätta lite, fri berättelse om Kevin, om vi börjar med det så får vi se hur vi 
går vidare.

Mm, Kevin började på Östra Grundskolan, han gick ut årskurs 9 förra våren, vårterminen, 
vad blir det då, -21, började på Östra Grundskolan i årskurs 7, i en högstadieskola, så han har 
gått 7-an till 9-an då,

 Ja just det, detta är en högstadieskola, 

Ja, det är en högstadieskola så det var inget konstigt att han började här i 7-an. 

 Så han har gått här från 7-an till 9-an?

Ja, precis. Han började i en större klass, men vi märkte och vi hade också fått vid 
överlämning från tidigare skola att han behövde ett mindre sammanhang. Även 
vårdnadshavare hade berättat det men att han gärna ville prova i en större klass. Men vi 
märkte väg ganska snart att Kevin behövde ett mindre sammanhang för att tillgodogöra sig 
undervisningen. Och det är väl här efter flera möten och liksom

 Med föräldrarna 

Med vårdnadshavare så beslutade jag helt enkelt att, om en särskild undervisningsgrupp.

 Mm.

I ett mindre sammanhang, och här vet jag att Kevin blev väldigt besviken på mig, att han inte 
tyckte att han inte blivit hörd och så, men det är ju så att ibland behöver jag som rektor fatta 
beslut om skolgång så.

 Mm

Som, a den bästa pedagogiska undervisningen helt enkelt. Det började faktiskt rätt bra sen, 
jag tror att det här skedde då i årskurs 7 och någon gång runt vecka 44, jag minns inte helt när 
började faktiskt Kevin gå till skolan rätt bra efter ett tag i den här gruppen. Men efter jul 
började Kevin få hög frånvaro igen. Och under hela den vårterminen i årskurs 7 var han 
faktiskt inte i skolan någonting alls, enstaka tillfällen.

Efter den sommaren så startade vi en grupp för problematisk skolfrånvaro.

 Och vilken sommar är detta nu? Det är?

Det blir då inför årskurs 8 tror jag.

Årskurs 8
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Och det är väl här någonstans, under årskurs 8-året, när vi startade den gruppen som vi ser en 
vändning och Kevin börjar att komma tillbaka till skolan.

 Bra.

Och det är ett väldigt litet sammanhang. Sen under sommaren 2020, i juli, så blir jag uppringd 
av, jag minns inte vem jag blir uppringd av, jo, jag tror att det var Emma som är speciallärare 
och mentor. Jag blev i alla fall uppringd att vi hade fått ett meddelande på elevernas mail, 
g-mail alltså.

 G-mail.

G-mail, vi har två och eleverna har tillgång till g-mailen i hela, all personal också, men vi 
personal jobbar i två system.

 Just det, och kan vi få den adressen sen?

Ja, mm.
Där har Kevin skickat två mail. Ett mail till alla på hela Östra Grundskolan elever och 
personal där han skickat med en filmklipp från skolskjutning. I den så skriver han, jag har 
kvar filmerna, i den skriver han nåt i stil med att han är ledig och mår dåligt så han gjorde en 
Edit, kallar han det, alltså, han har gjort ett ihopklipp.

 Ok, av filmer?

Ja, av skolskjutning, och det är Columbine som han har klippt ihop. Sen får jag ett helt eget 
också, där han skriver till mig då att jag har förstört hans liv och därför gjorde han en Edit, 
just for, just for you eller något sådant där skrev han.

 Och denna filmen då, den kommer till din personliga?

Ja, till g-mail, nej alltså till jobbg-mail.

 Ok, så eleverna har en och han kan komma in på din jobbg-mail?

Han kan ju skicka mail till mig, det är ju samma server, samma system liksom.

 Just det

Men han skickar alltså två, han alltså till hela Östra Grundskolan och ett som bara är till mig 
och den filmen är lite annorlunda och det klart att jag, den är ju också, det är en skjutning, 
men det är rent sådär, ja.

 Ja

Jag är ju i tjänst här så att jag i det här ledet så är det klart att jag tar kontakt med min 
huvudman och sådär. Och här gör ju jag en polisanmälan.

 Bra

Vi gör ju en polisanmälan på händelsen och jag tar även kontakt med Kevins vårdnadshavare 
samma dag i och med att jag är orolig för Kevin. Därför att han hade gjort ett fantastiskt läsår 
hos oss, det är såklart att jag är orolig. Jag gör även en orosanmälan i samband med 
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polisanmälan, så. Och sen så klart att jag pratar med Kevin också i telefon och sen pratar vi 
även här när Kevin kommer tillbaka, tillsammans med vårdnadshavare.

 Denna filmen och det här mailet som han skriver till dig, skulle vi kunna få ta del av det 
också?

Ja

Och vad handlar det om, är det, kände du dig hotat då eller hur var?

Jag tänkte nog inte först på mig själv utan det här var ett mail som gått ut till alla elever och 
dom har sommarlov och dom ser sin mail. Så där fick vi, jag tänkte inte i första hand på mig 
själv men det klart att jag också är medveten om att det är en film som bara är riktad till mig 
också som är lite annorlunda.

 Och vad var det annorlunda?

Ah, jag tror nog att ni får göra den bedömningen.

 Ja men nu är det din

Min bedömning är ju att jag, det är ju, man, jag är ett villebråd, man, det riktas liksom en, jag 
minns inte om det är mot en person, alltså, sen har han inte klippt in mig som person där men

 Det är riktat mot dig?

Jag tänker mer att det är ju också texten som han skriver till mig, att jag 

 Och vad står det i texten?
Vi kan ta det sedan.
Målsägande blir upprörd

Men sen är det så att under hela nästa läsår så, det går ju bra för Kevin. Å vi träffas å pratar
i möten, för vi har ju uppföljningsmöten för att, det har man ju, och där det fungerar, det 
fungerar bra.

 Det är bra, jättebra. Och han slutförde 9-de klass också, han gick ur 9-an.

Mm

 Och det är detta som det hela handlar om egentligen att han inte fick vara i den stora 
klassen utan att han fick komma till en mindre klass.

Det är ju det som i samtal som vi har så är det, det som är återkommande.

 Ja
Är det något annat, jag tänker på hans relationer till skolkompisar, klasskompisar?

Nej, det är ju det som han beskriver för mig så är det att "Jag har förstört hans möjlighet att få 
kompisar" i och med att jag bytte till mindre grupp.

 Ok, i den här lilla gruppen då, hade han kompisar där?

Eh, ja han hade i alla fall flera som ville bli kompis med honom. Vi jobbade ju mycket med 
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det sociala samspelet och också jobba mycket med Kevins självförtroende, pratade vi mycket 
om med honom att, det gjorde ju mest Emma att, dom här, dom vill vara din kompis, han 
litade inte alltid på det, så vi jobbade ju rätt mycket med det.

 Jag läser frågorna här, jag har förberett lite här men, om han har utryckt något, när ni har 
suttit i dom här samtalen har han utryckt något personligt till dig,  har han sagt något hot 
eller något annat som du kan tänka på?

Nej

 Inget?

I dom flesta möten som vi hade så var Kevin inte med själv, däremot har jag haft samtal med 
honom på högtalartelefon någon gång tillsammans med mamma, men.

 Varför var han inte det?

Han pratade ofta genom mamma. Han har ju, alltså, det är inte ovanligt att framför allt elever 
som går särskild undervisningsgrupp och problematisk skolfrånvaro, dom har suttit i så 
många möten, det är jobbigt. Det är inte konstigt eller ovanligt. Dom har lättare att utrycka 
sig tillsammans med sina föräldrar och dom bär ofta med budskapet. Därför var det positivt 
att han var med på flera möten under sista läsåret. Men det är klart att han kunde uttrycka 
flera gånger att, just det som jag har sagt tidigare, aldrig ett hot men du har förstört

 Du har förstört mitt liv. han var ju bra på att argumentera, men jag såg inte det som några hot 
mer än det är inte konstigt heller att jag har en elev som är upprörd över mina beslut och jag 
försöker förklara, det är inte konstigt.

 Nej
Har du fått något annat hot som du inte valt att anmäla? Nåt, han har ingen kompis som har 
hotat dig eller?

Inget?

Nej

 Hur väl känner du honom, jag tänker på du har ju jobbat ganska mycket med honom 
misstänker jag?

Emma är den som känner honom bäst såklart. Men det är ju en elev som jag har följt sedan 
årskurs 7.

 Har han någon diagnos som skolan känner till?

Mm.

 Det har han?

Mm

 Och det finns dokumenterat som vi skulle kunna få ut?

Ja
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 Jättebra

Och fanns det någon annan lärare som han har anförtrott sig åt?

I den här gruppen, hemmasittarverksamheten eller problematisk skolfrånvaro har vi en lärare 
som heter Jessica Gussel som blev väldigt viktig för honom.

 Vad sa du, Jessica Gussel

Med G

 G u s s e l

Ja

 Jobbar hon på skolan här nu?

Ja

 Kan vi prata med henne sedan?

GY

 Förlåt

Gyssel, så dom har haft en bra kontakt?

Ja

 Jättebra
Jag tänker på kurator.

Nej, vi lyckades aldrig med det.

 Utan det var Jessica som var?

Ja

 Har du haft några, jag tänker på det som vi pratar om idag, förberedelse till mord, olaga 
hot, har du haft något tidigare, det var ju den här sommarvideon, några andra tidigare 
indikationer på att det skulle kunna ske något sådant här?

Nej

Är det något annat du tänker på som jag har glömt att fråga? Det är ju mycket, jag kan inte 
skolans värld?

Nej

 Inget?

Nej

 Det kommer att bli en rättegång framöver här, förmodligen kommer du att bli kallad och då 

Förhör med Hamblad, Petra; 2022-03-31 13:39   diarienr: 5000-K332614-22 26



har du rätt att söka ett målsägandebiträde, det är en advokat som du har, får biträde av, 
önskar du en sådan?

Ja, det tror jag nog att jag kommer att behöva.

 Jättebra.
Har du någon speciell människa, något namn eller något namn eller går det bra att utse den 
som rätten förordnar?

Det går bra.

 Jättebra.

Önskar du något brottsofferstöd, det finns ju brottsofferstöds, om dom vill kontakta dig?

Nej.

 Bra, just nu har jag inga andra frågor men vi skulle vilja ha de här filmerna och loggarna, 
om vi kunde få det på något sätt?

Ja, dom är ju rätt stora nu

 Kan man ladda ner de på ett

Ett USB-minne, jag skulle kunna kolla med vår It-tekniker om han.

 Nu avslutar jag det här målsägandeförhöret, jag stänger av och tackar.

Mm.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Hamblad, Petra
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Kompletterande förhör med målsägaren.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Sofia Jäger
Förhörsdatum

2022-05-10
Förhör påbörjat

14:40
Förhör avslutat

15:09
Förhörsplats

Östra grundskolan, Skogås
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

MHN

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledarens frågor i kursiv stil. Målsägandes svar i normal stil.

Då är klockan 14:40 vi håller förhör i ärende K332614-22 förhörsledare är Sofia Jäger, 
biträdande förhörsledare är Attila Toth och vi håller förhör med målsägande Petra 
Hamblad. Så och jag tänker att nu har inte vi träffats vid, men du har ju pratat med Attila 
som jag har förstått tidigare jag tänker att sen ditt senaste förhör är det någonting som du 
har tänkt på eller nånting som du vill ta upp?
Nej. Eftersom jag inte vet så mycket så nej.
 Nej. 

Och då tänkte jag då kan vi gå in lite och prata lite om den här strukturen när det har varit 
incidenter och så med Kevin. Ni kanske har pratat lite och snuddat vid i tidigare förhör. Men 
vad har varit liksom åtgärdsplanen om det har varit några incidenter och vilka typer av 
incidenter?
Med Kevin så första incidenten, det beror på vad vi menar med incidenter. För fram till för 2 
år sen så, så var det ju mer skolrelaterat under hösten när han började årskurs 7, så om det var 
andra eller tredje veckan tog han med sig spelkonsol och satte sig i cafét. Vi hade vart att få 
honom att gå till lektionerna. Och här hade vi upprepade möten med, med vårdnadshavare. 
och där har ju handlingsplanen den har ju varit väldigt pedagogisk fokuserad. Där vi landade i 
ett beslut med särskild undervisningsgrupp. Och där jag vet att Kevin inte ville det. Men vi 
såg också att det fungerade inte i storklass och behövde en heldags struktur. Med det beror 
lite på vad du menar med incidenter. För sen kommer ju större incidenter det gör det ju. Men 
i det mesta fram till sommaren för 2 år sen så hade, det hade, det hade och göra med att 
komma till skolan. När vi bytte till särskild undervisningsgrupp ungefär vecka 44 när han 
gick i 7:an, då började han ju gå i skolan, rätt bra i den här gruppen. Sen hände nånting, över 
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jul så att vi förlorade honom. Och han gick faktiskt kanske bara 1 eller 2 dagar under 
vårterminen. Sen startade vi då den här gruppen problematisk skolfrånvaro eller 
hemmasittarverksamhet hösten när han började 8:an. Och där började det liksom ske en 
succesiv vändning i närvaro för Kevin. Och här i samband med det så hade vi ju vi hade ju 
SIP-möten det var ett helt nätverk runt, runt Kevin. Så det var väl liksom handlingsplanen i 
det här. Jag kan väl säga att skolmässigt så årskurs 8:a går bra, framför allt våren årskurs 8:a. 
sen händer nånting då under sommaren när han skickar dom här 2 filmerna till hela Östra 
grundskolan. Där han uttrycker att han mår dåligt och sen skickar 1 film, liknande film till 
mig. Och när jag får veta det då så kontaktar jag mamman. Det här är en helg tror jag tror det 
är på söndagen eller nått sånt där. Då kontaktar jag mamman för att höra hur mår han. Och 
sen när jag är tillbaka på jobbet dagen efter så, tar jag kontakt med förvaltning och så där hur 
går vi vidare med det här. Vi gör orosanmälan och polisanmälan. Här har jag även kontakt 
med Kevin på högtalartelefon tillsammans med mamman. För och liksom säkra att han mår 
bra. Det här är ju mitt i sommaren. Så, ah.

 Blev det då liksom nån typ av struktur eller liksom åtgärd till om det skulle komma liknande 
filmer eller det beteendet skulle vara återkommande då? 
Hur menar du?

 Jag tänker om det skulle komma fler incidenter om han visar fler filmer eller så. Hade ni 
liksom nån förhandsplan på om nånting sånt skulle hända? Vem som skall kontaktas, eller 
kom det succesivt? 
Alltså det kom nog succesivt för att när det gäller Kevin så hade vi ju, vi träffade 
vårdnadshavaren 1 gång i månaden. 
 Mm.

Det är ju sen årskurs 7 så har ju vi haft kontinuerliga samtal. Och vid samtalet även, innan 
skolstart den hösten i 9:an, så hade vi en sittning där Kevin faktiskt var med. Han brukade 
inte vara med när jag var med. Så jag har ju inte träffat honom så ofta. Där vi liksom pratade 
igenom det som hade hänt. Och där han upplevde att det var ju bara ett par filmer. Och jag sa 
att fast det var inte det inte för dom här 400 eleverna som fick ta emot det. Så pratade vi, vi 
pratade mycket utifrån det liksom att vad det gör med dom som öppnade mailet pratade vi 
mycket om. Och sen har ju en del i handlingsplanen har ju alltså det har ju varit kontinuerlig 
uppföljning med vårdnadshavare. Sen har ju såklart dom som har undervisat och då Emma 
haft en kanske mer daglig kontakt i situationen men jag har träffat mamman var 3:e eller var 
4:e vecka. 

 Och den här rapporteringen från lärarna som träffar honom hela tiden är det saker som 
kommer upp till din, alltså om dom upptäcker sånna saker kommer det liksom direkt till dig 
för varje tillfälle?
Den rapporteringen alltså när jag pratar om sån rapportering då pratar jag bara om alltså 
vanlig lärare som hej nu kom han inte till skolan eller hej det här har vi jobbat med idag. Eller 
nu hände det här han blev han hade svårt att jobba med den här uppgiften. Mer sånna saker. 
Större saker, det ska ju till mig. För det är ju därför jag håller i en uppföljning. Jag sitter ju 
inte och liksom vackert väntar till att nu, nu har det gått 3 veckor nu ska vi har möte. Händer 
det nått då hör jag av mig till vårdnadshavare innan och säger att nu behöver vi träffas. 

 Mm, viste ni då när den här mailutskicket kom, viste ni om då om det fanns den här 
fascinationen, kring den typen av brottslighet?
Alltså jag försöker tänka, nä det kan inte jag säga att vi viste. Däremot så jag försöker tänka 
igenom alla SIP:ar som vi har suttit i när vi har pratat om det. Jag tror att det var vid ett SIP 
som det lästes upp ett brev från Kevin. Där han för då var han hemmasittande där han 
uttrycker att han skulle kunna bli en skolskjutare tror jag. Men jag vågar inte svära på det. 
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Men att jag kommer ihåg det är för att detta var något som jag återkom till när man avslutade 
SIP:et där jag liksom ändå, för jag tycker att vi avslutade SIP:et för tidigt alltså, jag tyckte 
inte att allt var bra. Jag ville liksom ha kvar nätverket runt Kevin men, men jag kan inte svära 
på det eftersom det är inte jag som håller i dom mötena men

 Men fick du till dig då efter hela den här händelsen när ni började ha samtal om de här 
mailen och så, fick du vetskap om att fascinationen har kvarstått?
Fascinationen förstod jag först den här sommaren när jag gjorde polisanmälan. Eller 
fascinationen, jag blev nog mest rädd för ett barn som mitt i sommaren mådde jätte dåligt. 
Det var mer under hösten som det kanske började landa i att det var nånting som han grottade 
ner sig i. Det var inget, inget som fanns på agendan på det sättet innan. Utan det, det hände 
nått med dom där filmerna den där sommaren, i min värld. 

 Absolut. Och då tänker jag var det här återkommande? Du sa ni hade månads, och sen 
kanske kortare tid emellan om det faktiskt hade hänt en incident. Men var det här saker som 
återkom varje månad? Att man pratade om det hade hänt nånting sånt?
Nej. Alltså när jag pratar om uppföljningar, så pratar jag pedagogiska uppföljningar. För att 
mycket för mig handlade om att Kevin skulle lyckas i skolan. Det var inte mycket incidenter 
med Kevin. Som jag fick veta. Och var de det, det var ju i så fall då vi tog extra möten och så. 
Men incidenterna handlade mer om att han mådde dåligt, suicidal och sån liksom, deprimerad 
pratade vi mycket om.

 Har du fått till dig från dom lärarna som faktiskt arbetade med honom om, kring 
skolskjutningar eller mördare eller?
När jag har fått det, det är då jag gjort orosanmälan. Därför att det… och det har jag gjort. 
Och det gjorde jag även sista året. Under sista vårterminen gjorde jag det, för det var en oro 
jag hade liksom. Eller oro mest för hans mående. 

 Bitr. förhörsledare
Dom här SIP:arna som du nämnde, vad var anledningen till dom?
Alltså det är ju ett nätverk med socialtjänst, BUP, skola, vårdnadshavare för att hitta ett 
liksom nätverk runt barnet för hur vi kan hjälpas åt. 

 Bitr. förhörsledare
Vem var drivande eller initiativtagare till det?
I det här fallet var det socialtjänsten, för at Kevin var, hade blivit hemmasittare. Och vi gjorde 
ju orosanmälningar på det. Och det är det jag menar jag tyckte att dom avslutades för tidigt. 
Och det skrev…jag tror att dom fick med, jag bad att det skulle komma med i protokollet att 
skolan tycker det är för tidigt för att han behöver stöttning för övergången, övergångar är 
svåra och övergången till gymnasiet behöver han ett nätverk runt sig och vi släpper honom 
snart. 

 Bitr. förhörsledare
Vilka medverkade i samma SIP kring Kevin?
BUP, socialtjänst, vårdnadshavare och skola. Minns inte om HAB, inte HAB han hade kortis 
vid nått tillfälle men han sluta så dom kanske inte var med mot slutet. 

 Bitr. förhörsledare
Hur ofta eller hur länge höll det här på?
Sista SIP:et var, det var strax före jul eller om det var i… om det var hösten när han gick i 
9:an. Vi har dokumenten kvar så det kan vi kolla upp när sista SIP:et var. Och det här var ju, i 
och med att det hade hänt på sommaren så var ju det en del i att jag tyckte att det skulle 
fortsätta finnas ett nätverk. Men sen är det så att ett SIP bygger ju också på att 
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vårdnadshavare ger sitt medgivande. Och här tyckte vårdnadshavare att nu fungerar det så bra 
i skolan så att, det… Och det var därför som jag var, det syns i protokollet jag var rätt 
påstridig för att jag tyckte att det skulle, det behövdes ett nätverk liksom. 
 
 Bitr. förhörsledare
Du nämnde också att det finns protokoll, du nämner också med skolskjutningarna står också 
där?
Jag vet att i sista orosanmälan som jag gjorde, jag tror att jag gjorde den i februari förra året 
när han går i 9:an, då pratar vi om mående, jag och Emma skrev den tillsammans. Det var 
mående, det var suicidal och fascination kring skolskjutningar jag tror vi fick med och då 
hade han också eldat i, vi tror att det var han som eldade men, jag tror vi skrev nått om 
eldning också. Så att det var mycket och vi pratade ju mycket med vårdnadshavare under 
sista året om just måendet och kontakt med BUP och så där. 

 Bitr. förhörsledare
Vad mynnar det här ut i för handlingsplan kring honom?
Den handlingsplan som vi i skolan kan ha, alltså vi kan inte kliva över gränser till att bli 
behandlande. Så jag kan ju bara göra så här till socialtjänst, här, här är måendet. Jag kan göra 
så här och ringa till BUP och säga, när det fanns en BUP kontakt det här är det vi vet. Sen 
hanterar jag skola, hantera honom i vardagen liksom. Men sen blev det ju så i och med att 
skolan började gå så bra så tyckte man ju att allt var bra. Och vi försökte säga att ja det är 
fantastiskt att skolan går bra men han mår inte bra. 

 Bitr. förhörsledare
Vårdnadshavare vad hade dom för respons på det här?
Om måendet?

 Bitr. förhörsledare
Om måendet och kontakten med skolan hur var den?
Man kan väl säga att vi hade, det med mamman. Vi hade ganska knackig tid i början och det, 
det berodde väl liksom på att det var ju tuffa beslut att fatta kring att Kevin skulle gå i en 
mindre undervisningsgrupp. För att Kevins dröm är att få, det var att få kompisar och gå i en 
stor klass. Men det fungerade inte. Det här såg vårdnadshavaren också men vi var eniga vid 
beslutet. Men det är inte ovanligt att vårdnadshavare orkar inte stå upp gentemot sitt barn och 
då får skolan ta den. Och det gjorde vi såg också att det blev skolmässigt bättre för Kevin. Så 
att men där hade vi det knackigt framför allt eftersom vi tappade Kevin under våren i årskurs 
7. Och där blev det också en inspektionsanmälan. Men sen, ju bättre det gick för Kevin desto 
bättre blev ju relationen. Desto bättre blev ju liksom relation men, hur skall jag uttrycka det 
jag har alltid parerat den. Det ingår ju i mitt jobb att göra för att jag har alltid vetat att det jag 
säger det kan hamna på sociala medier och det kan hamna på ett sätt som… vi hade en 
fungerande relation framför allt det sista året. Och vi hade en kommunikation kring  Kevins 
mående där jag upplevde att vårdnadshavare också kunde uppleva att han var deprimerad och 
vi pratade om det. Men jag balanserade ju den liksom…

 Bitr. förhörsledare
Från skolan, vilka var det som medverkade, som representerade skolan i SIP:en? 
Jag och Emma. 

 Bitr. förhörsledare
Du och Emma. Inga andra lärare eller så?
Nej, det har alltid bara varit jag och Emma. Förutom vid första SIP:et då jag hade en 
biträdande rektor som var med. Men efter det så har jag och Emma eller jag har varit med och 
sen när Emma började så var jag och Emma. 
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 Och då förstår jag det som att, har det framför allt varit du och Emma som haft kontakt 
under skoltiden när Kevin gick här? Eller hade ni att alla lärare kontaktade dig om det är 
nånting?
I det här fallet så, elever som är inskrivna i hemmarsittarverksamheten, så är det jag och alltså 
det är EHT men det blir alltid eftersom det är ju dom tyngsta elevärendena och då är det alltid 
jag och Emma, i vissa fall jag, biträdande rektor och Emma. Under delar av den här perioden 
så hade jag ingen biträdande rektor så det var jag och Emma. Och det är för att man inte vill 
att det skall vara så många runt omkring. Alltså jag vet inte hur jag ska förklara men så att 
man säger rätt saker. Och så att man följer en viss linje liksom. Och också att det ingår i min 
funktion, det ingår i Emmas funktion som speciallärare att vara dom som frontar. För det är 
tuffa beslut. 

 Bitr. förhörsledare
Men det är ingen av dom lärarna som jobbar närmast Kevin så att säga som var med på dom 
här?
Inte på SIP-mötena.   

Bitr. förhörsledare
Har ni däremot fått informationsgången från det dom får reda på, tills det kommer till dig?
Ibland har vi fått det. Och det är ju då som jag har fått det oftast via Emma, att hon då har 
kommit och flaggat, att det här har vi hört. Eftersom hon undervisade ju inte Kevin hela tiden 
så. Men sen ah… sen har ju vi haft samtal med lärare om att vi måste få veta. Är det nått så 
måste vi få veta. 

 Bitr. förhörsledare
Upplever du det som att det inte har fungerat?
Ja eftersom vi har haft samtalen så, ah.

 Bitr. förhörsledare
Och vilka är dom lärarna?
Jag har haft samtal med Jessica om det. Framför allt. Och där har ju hon haft ett samtal kring 
varför hon inte fått ingå i EHT till exempel. Alltså elevhälsoteamet. Varför vi inte har ett 
separat möte för dom här eleverna och jag har förklarat att nej därför att dels är det så mycket 
sekretess kring dom här barnen även om hon sitter på information då ska vi få informationen. 
Man vill minimera liksom den gruppen. För att liksom säkerställa att vi går åt rätt håll och var 
och en vet vad man gör. Så det samtalet har vi, det har vi haft. Och inte bara gällande Kevin 
utan det generellt sett att så här vill vi arbeta. 

 Bitr. förhörsledare
Hur togs det emot?
Nä alltså, jag vet inte hur jag ska, jag ska inte säga att hon inte förstod men jag tror vi förstod 
inte… inte på så positivt, höll inte med eller håller inte med liksom i den frågan. Tycker att 
hon jobbade ju närmast och jag försökte säga ja fast jag fattar besluten, det är vi som frontar 
besluten, och man måste också liksom ha en samlad bild och att det är olika professioner. För 
i ett elevhälsoteam så sitter ju det är ju kuratorer, det är skolsköterskor det är psykolog, man 
håller väldigt på sekretessen där. Nej det mottogs inte alls bra. 

 Jag förstod innan som att det har funnits information som ni inte har fått till er, uppfattade 
jag dig rätt?
Ja det har det ju gjort… ah. Och det har nog varit i omgångar som sen har kommit fram. Men 
det är väl som med dom här filmerna också, när filmerna kom på sommaren där, så hade ju 
faktiskt både Jessica och Aila pratat med varandra på nått vis om det här. Jag minns inte jag 
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tror det var Aila som sen hade ringt till Emma som ringde mig direkt. Så jag var ju 1 eller 2 
dagar sen på bollen. Därför att det var helg, jag hade inte gått in i den mailen och tittat. Och 
det här var ju nått som vi tog upp, men det tog vi upp med hela personalen liksom att man är 
tjänsteman och när man är tjänsteman då när man öppnar en mail på sommaren då kliver man 
in och är tjänsteman och då är man inte privatperson längre. Och då kan man ju välja vad man 
gör, det enklaste som dom kan göra är att kontakta mig. Då har man lagt bollen hos mig 
liksom då måste jag agera. Så det här är samtal vi har haft. Och den minns jag så väl för att 
den tog jag, hej och välkomen tillbaka efter semestern med all personal, för att all personal 
hade ju fått det här också. Men för att all personal hade ju fått det här också, men för att alla 
skulle veta att ni är tjänstemän. I lärarvärlden kan man lätt glömma bort det. Man går in och 
undervisar man bedömer man sätter betyg man glömmer bort att man har ett helhetsansvar för 
barnen, så.

 Bitr. förhörsledare
Är det annan som, finns det fler tillfällen som det här inte har, information inte har kommit 
fram, som sen har kommit fram senare vi nån annan?
Med Kevin?
 Ja.
Det är sånna här småsaker som man kanske hade behövt få veta, men inte så här nu hände den 
här stora saken, inte så. Men inte som jag kan komma på sådär på rak arm så. 

 Kontakten med vårdnadshavare, är det framför allt någonting som lärarna tar gentemot 
vårdnadshavare?
Nämen här, i den här gruppen som han gick så var det ju främst Emma ska ju vara liksom 
nyckeln som är den som, men i småsaker så är det ju, nu är han sen eller nu… men här har vi 
också haft samtal, vem som tar vilka samtal. Och då har det mer handlat om att vi har blivit 
förvånande över saker när vi har suttit i möten, aha skulle vi känt till det och det viste vi inte, 
för då hade vårdnadshavare och Jessica kanske pratat om någonting. Jag kan inte komma på 
nått bra exempel men, så vi har ju haft sånna samtal att vem som äger vilka frågor. Just det 
här att vardagsundervisningen det är ditt jobb liksom, men sen måste du flagga om det är nått, 
då måste du flagga det till oss, så…

 Skulle du säga att du har haft mycket kontakt med vårdnadshavaren under tiden av 
skolgången?
 Ja det här är en vårdnadshavare som jag har haft väldigt mycket kontakt med.

 Har ni haft kontakt efter han slutade här på Östra grundskolan?
Hon sökte jobb här, jag hade inget jobb, nej. 

 Och nu efter den här händelsen har uppdagats, har ni haft kontakt efteråt?
Nej, hon ringde mig i förra veckan när jag satt i möte och jag ringde inte tillbaka.

Är det någonting mer du tänker på?

Bitr. förhörsledare
Nej det gör jag inte, inget mer.

Är det någonting mer du tänker på att du vill ta upp?
Nej. Inte mer än att jag tycker det är svårt att komma ihåg liksom. 

 Bitr förhörsledare
Det förstår vi så klart.
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Då tänker jag att vi avslutar förhöret, klockan är 15:09.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Andersson, Stellan
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Kompletterande förhör

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-03-31
Förhör påbörjat

15:31
Förhör avslutat

15:35
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Stellan är mycket stressad när jag ringer upp honom och har egentligen inte tid nu men säger 
att vi kan ta det snabbt.
Stellan tillfrågas vem eller vilka elever som sett bilden Kevin lagt upp på Malmö Latin och 
vilka personal han åsyftar i tidigare förhör. 
Han svarar att en flicka som heter Theresia Lindva har sett bilden och att hon pratat med 
personal, de hon pratat med är biträdande rektorer Maria Barnes och Marie Merenius Touray 
samt kurator Gustav.
Den personal som pratade med Kevin om hans eventuella planer är hans mentor Jimmy 
Persson tillsammans med kurator Annica Ahlqvist.
Kontaktuppgifter till samtlig personal finns enligt Stellan på skolans hemsida.
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Förhör
Inledande förhör med Anmälare

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, PKC-grupp 87 Rgn Sthlm
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Andersson, Stellan
Personnummer

Den hörde är

Annan
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Förhör med anmälare som är rektor på misstänkts skola gällande olaga hot som inträffade den 21 mars
2022 på okänd plats.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Anette Svanström
Förhörsdatum

2022-03-25
Förhör påbörjat

14:20
Förhör avslutat

14:40
Förhörsplats

PKC
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AS

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledarens frågor är skrivna med  kursiv stil.

 Förhörsledaren uppmanade Stellan att fritt berätta händelseförloppet.

Stellan berättade att en elev som heter Kevin hade lagt upp en bild på attentaten som skedde i 
Malmö Latin på Snapchat. Till bilden hade eleven skrivit någonting i stil med att det här 
händer inte bara i Malmö utan snart på vår skola. Stellan uppgav att han inte visste om bild 
och text hade delats på Snapchat story eller till endast en elev.

Stellan berättade att flera elever hade sett bilden och texten. Eleverna var oroliga för att 
någonting skulle hända på deras skola. Stellan Berättade att det framkommit att Kevin hade 
ett känt vapenintresse som de andra eleverna pratade öppet om. I samtal med personal 
framkom att Kevin hade fascinerats av skolskjutningar redan när han gick i grundskolan.

Stellan berättade personalen hade pratat med Kevin. Kevin sa att han inte hade någon plan på 
att göra någonting sådant. Stellan uppgav att vårdnadshavarna var informerade om händelsen. 

 Förhörsledaren frågade om Stellan ville lägga till någonting

Stellan uppgav att han inte hade någonting att tillägga.

 Förhör uppläst och godkänt 2022-03-25, klockan 14:42.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Lindva, Teresia
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

dataslagning och genom
mamman.

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Vittnesförhör

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-04-08
Förhör påbörjat

08:01
Förhör avslutat

08:27
Förhörsplats

Polishuset Novavägen 1-3, Huddinge.
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Teresias mamma kommer till polishuset med Teresia. Teresia vill inte att mamma ska vara 
med under förhöret. De kommer överens om att mamma ska sitta i väntrummet.

Hur känner du Kevin?
Jag lärde känna honom när vi började skolan i höstas, vi går i samma klass. Vi umgås inte 
och jag har bara pratat med honom vid något enstaka tillfälle.
Han verkar jättetrevlig som person men det har kommit varningssignaler från honom.

 Förklara vad du menar med varningssignaler.
På svenskan hade han en presentation om vapen och det kan ju bero på ett intresse för spel 
eller allmänt intresse men det kändes konstigt och så går han omkring med sin 
kamouflagejacka med tysklandsmärke på och det är något som man kanske heller inte gör.
Jag tror att läraren pratade med honom efteråt om att det inte var lämpligt att prata om vapen 
på det viset. Jag minns inte nu om han hade en presentation eller om han lämnat in en uppgift 
om vapen.
Han är ganska tystlåten av sig och står mest och tittar ner i golvet.
Elias berättade för mig att han fick en skärmdump från Kevin på en tidningsartikel från 
Malmö och han skrev något liknande att snart händer det i Stockholm. Jag visste inte vad det 
betydde, om det skulle kunna hända någonstans i Stockholm eller om han skulle göra något 
men jag valde att ta upp det på ett utvecklingssamtal.
När man får en varningssignal så vill man ju hellre checka av att allt är ok och jag vill ju 
honom väl.
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 Har han visat något innan?
Det enda jag hört är att han pratade om någon tjej i Tyskland men jag vet inte vad det var. Jag 
överhörde ett samtal han hade med en kompis när jag gick förbi i verkstaden. 
Några tjejer på skolan frågade vem som blivit utsläpad från skolan och varför man gick 
igenom hans skåp och det visste jag inte ens om, de sa att han hade glasögon och 
kamouflagejacka så då tänker jag att det är Kevin för det är en bra beskrivning på honom.

Jag tror att det var en killkompis i min klass som sa att Kevin sagt att han hade bouz alltså 
sprit i skåpet och att han hade en kniv på sig i sin bomberjacka men det vet jag inte om det är 
sant.

 Vad har det gått för snack nu efteråt?
Det har inte pratats något om det, jag och Elias har varit ganska tysta för det här är ju inte 
någon kul grej precis, det enda är när de här tjejerna kom fram och frågade.

 Vilka umgås han med på skolan?
I vår klass har han varit lite med Jonathan och Elias Larsson.

 Har de sagt något?
Nej jag vet bara att de brukar umgås med Kevin till och från, eventuellt har Elias och Kevin 
umgåtts någon gång även efter skoltid.

 Har du något mer du vill berätta?
Nej jag tycker att jag fått ut allt jag vet.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Vågberg Lindqvist, Elias
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Genom uppvisande av giltig
ID-handling.

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Kännedom/ relation/ kontakt med Kevin Lindholm. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Maja Sultan
Förhörsdatum

2022-03-31
Förhör påbörjat

13:33
Förhör avslutat

14:37
Förhörsplats

Polisstationen Huddinge
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledarens frågor och kommentarer skrivs i kursiv stil. 

Elias informeras om att han hörs som vittne samt att det han berättar kommer att noteras i 
förhör. 

Berätta fritt om din relation till Kevin Lindholm. 
Vi går i samma klass. Det är bara det typ. 

Hur länge har ni gått i samma klass? 
Sedan vi började på gymnasiet, snart har vi gått första året på gymnasiet. 

Du kände honom inte innan ni gick i samma klass på gymnasiet? 
Nej. 

Beskriv er kontakt.  
Vi pratar inte så mycket med varandra. Vi känner knappt varandra, vi är knappt 
klasskamrater. Vi brukar inte vara med varandra utanför skolan, när jag är med honom på 
skolan så är det när de delar in oss i arbetsgrupper på skolan. 

Vad känner du till om honom? 
Han gick i samma klass som en kompis. Han är ganska tyst av sig han säger inte så mycket. 

Något mer att berätta som beskriver Kevin? 
Han gillar ganska mycket militär och sådana saker. 
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 Hur har du fått den uppfattningen? 
Vi hade någon enskild uppgift i skolan, vi skulle skriva om ett ämne och hålla en presentation 
i svenskan, sedan skulle vi redovisa det i klassen. Hans arbete handlade om en militärgrej, har 
jag för mig. Sedan läste vi en uppgift i svenskan, och då kunde han svara på alla frågor som 
handlade om militären, det var olika avsnitt som handlade om olika ämnen, sedan brukar han 
gå klädd i militär kamouflagejacka. 

Har ni haft kontakt utanför klassrummet? 
Ja. 

Hur har det varit? 
Mest har det varit att han skickat bilder på sig själv. Och sedan har han skickat en printscreen, 
på eleven som hade skjutit två lärare i Malmö. Sedan skrev han "sådant händer bara i Skåne" 
och jag svarade "ja, okej". Efter det skrev han "men det kanske händer i Stockholm snart". 
Jag uppfattade det som att det börjar i Malmö men att det kan röra sig upp mot Stockholm. 

Har du själv läst något om den händelsen på skolan i Malmö? 
Nej, det var första gången när jag såg den bilden. 

Hur kände du? 
Kände mest att det var skumt. Men jag tänkte inte så mycket på det. Jag tolkade det inte som 
att han skulle göra något, mer som att det börjar där och att det kan röra sig uppåt. 

När du säger bilder, som han skickat på sig själv, i vilket forum han skickat dessa? 
Snapchat. 

Hur ofta har han skickat bilder/ snappar till dig? 
Inte så ofta, men ibland händer det. 

Jag förstår att ni haft kontakt på snapchat, har ni haft kontakt i annat forum än snapchat? 
Nej. 

Har du pratat om detta med någon? 
Ja. 

Berätta om det. 
Jag berättade för en tjej i min klass, och sedan så, till min mentor, och rektor. 

Varför berätta du? 
Jag berättade för kompisen för att det kändes skumt att han skickade det till mig, och för att 
jag vill. Jag tänkte inte så mycket när jag berättade. 

Jag pratade först med min kompis och hon berättade för min mentor, och sedan berättade 
mentorn för rektorn. Jag kallades till ett möte med rektorn och mentorn. 

Vad sades på mötet? 
De frågade hur jag kände, mådde, och hur jag tänkte kring situationen. 

Vad berättade du för dem? 
Jag berättade hur det gick till och att jag i början tänkte jag att det bara var ett missförstånd, 
men när jag pratade med mentorn och rektorn så förstod jag att det var allvarligt, även om det 
skulle vara ett missförstånd så gör man inte sådana saker. 
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Något mer om det mötet som du vill nämna? 
Nej, det var det vi pratade om. 

När fick du denna screenprinten? 
Tror det var i måndags förra veckan. 

Minns du i vilket sammanhang du var när du fick detta? 
Jag tror det var på kvällen som jag fick det, men att jag hade somnat, så jag öppnande den 
dagen efter. 

Vad kunde man se i printscreenen?  
Jag tror det var en bild på en kille. Den var tagen från en sms-konversation, så han hade tagit 
den från någon annan konversation som han haft med någon. 

Killen, var det ett foto i artikeln? 
Ja. 

Vad heter han på snap? 
Kevinlindholm04

Har du pratat med Kevin om detta efteråt? 
Nej, jag har inte sett honom så mycket. Han har inte varit i skolan, när han väl varit i skolan 
har han varit där korta stunder. Igår var han där en kort stund sedan försvann han. Jag frågade 
den han var med vart han tog vägen, och då sade han att han skulle hem och hämta 
arbetskläder. 

Vem var det du frågade? 
Elias Larsson, hans kompis. 

Jag förstår att han inte varit på skolan så mycket? 
Det är i alla fall vad jag lagt märke till. 

Har ni haft kontakt via snapchat efter detta som han skickade? 
Tror att det var i tisdags som han skickade en snap på sig själv. 

Känner du till något mer om hans intressen? 
Nej.

Vilka umgås han med mest? 
En kille som heter Elias Larsson och Jonathan, vet ej efternamn. Sedan har vi en till Elias i 
klassen som heter Holmberg i efternamn och han umgås inte med Kevin, vi är tre Elias i 
klassen. 

Vad känner du till om den kretsen? 
De är ganska tysta, sitter för sig själva. 

Har du varit orolig för att något ska hända? 
Nej. 

Hur reagerade klasskompisen när du berättade för henne? 
Hon blev nog orolig och att det var därför hon berättade för våran mentor. 

Vad heter hon? 
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Theresia. 

Tänkte du att han skulle kunna göra det? 
Nej, det tror jag inte. Fast man vet ju aldrig vad som pågår i folks huvud, det kan man aldrig 
veta. 

Har Kevin vid något tillfälle berättat något för dig som du reagerat på? 
Han berättade att han skulle till Skåne och träffa en internetkompis, det var när läraren 
frågade vad vi skulle göra på lovet. 

Och det reagerade du på? 
Ja, att han skulle träffa en internet-kompis, nu efteråt regerar jag på det. 

Vad är det som gör att du reagerar på det? 
Först att han sade att det bara händer i Skåne, och sedan att det kunde hända i Stockholm. 

När sade han det? 
Förra lovet, för typ fem veckor sedan, när vi skulle gå på sportlovet. 

Kan du beskriva med egna ord, hur screenprinten såg ut? 
Högst upp stod det vem det var från, och sedan är det nyhetsartikeln, sedan tror jag att han 
svarade på den kort, och sedan tangentbordet där nere. 

Kunde man se något mer än killen på artikeln? 
En text tror jag. 

Kan du berätta något om den? 
Nej. Jag öppnade bilden, kollade en sekund, och sedan gick jag ur. 

Men av texten förstod du att det var det som hänt på skolan i Malmö? 
Ja, för att han skrev Skåne. 

Kunde man se ansiktet på kille i artikeln? 
Tror inte det. 

Uppfattade du vilken tidning det var? 
Nej. 

Uppfattade du vem han hade fått det ifrån? 
Nej. 

Uppfattade du någon annan text som stod i konversationen? 
Nej. 

Uppläst utan erinran.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Vågberg Lindqvist, Elias
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Kännedom om ärendet och
ringer från tidigare uppgivet
telefonnummer.

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

klasskamrat

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Kompletterande förhör. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Ann Torstensson
Förhörsdatum

2022-08-24
Förhör påbörjat

18:40
Förhör avslutat

18:44
Förhörsplats

Per telefon
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

at

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Elias kontaktas via polis-sms (kl. 17:59) och ombeds att ta telefonkontakt med 
förhörsledaren då det finns några kompletterande frågor som behöver ställas till honom. Elias 
ringer upp förhörsledaren klockan 18:40.

Elias tillfrågas om han har någon skärmdump på det meddelade/den konversation som han 
hade med Kevin via Snapchat i mars månad 2022. Elias berättar att det har han inte. På fråga 
om hur Snapchat fungerar berättar Elias att han då hade en sådan inställning på Snapchat att 
om man går ut en chatt så försvinner den om man inte aktivt väljer att skärmdumpa/ta en 
screenshot och det gjorde han inte. Han har efter denna händelsen ändrat på den inställningen. 
På fråga om han visade meddelandet för någon berättar han att det kunde han inte eftersom 
det hade försvunnit men han berättade om innehållet i det för en annan elev. 

På fråga om vad Elias har för användarnamn/usernamne på det Snapchatkonto som han fick 
meddelandena på säger han att det var e1ias.142, alltså bokstaven L i namnet utbytt mot 
siffran 1.    

Förhöret avslutat klockan 18:44. 
Förhörsanteckningarna upplästa för Elias och han hade inget övrigt att tillägga. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Cederberg Persson, Jimmy Daniel
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Vittnesförhör

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-04-01
Förhör påbörjat

15:00
Förhör avslutat

15:27
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Jimmy är Kevins mentor.

Berätta vad du vet om Kevin och vilka kontakter han haft med andra elever och lärare.
När han började skolan fick vi reda på att han haft en knackig skolhistorik på grundskolan 
och att han placerats i en särskoleklass, han uttryckte det så i alla fall, där han inte tyckte att 
han passande in. Han sa att han behandlades som ett djur.
Nu på gymnasiet har han tyckt att det är bra och att han behandlas som en människa.

Jag har fått reda på att det finns en historik från förra skolan där han ska ha skickat klipp om 
skolskjutningar. Han var insnöad på det. Han sympatiserade inte med det men kunde 
sympatisera med gärningspersonernas känslor och den uppgiften tror jag att jag fick från hans 
mamma.
Den historiken gör att man blir extra vaksam.

Nu har han snöat in på True Crime.
Jag och kurator Annika pratade med Kevin i torsdags eller fredags. Han pratade om True 
Crime och gärningsmän, han sa att han var intresserad av psykologin bakom händelserna.

Närvaron i skolan är relativt ok men han har sina svackor, det är inte ovanligt att han är borta 
en dag. Han har hängt på Internetforum och ibland mått dåligt av det, han brukar vara öppen 
med vad som hänt.
Det som avvek nu var att i måndags förra veckan så bad jag klassen gå igenom sina omdömen 
inför utvecklingssamtalen. 

54



På tisdagen dök inte Kevin upp men vi hade bokat ett utvecklingssamtal på nätet med hans 
mamma och där dök han upp. 
Han förklarade att han kände det som ett misslyckande när han sett omdömena och därför 
stannat hemma. Han var upprörd. Under samtalet sa han något liknande "man går i skolan, får 
ett skitjobb och blir inte ihågkommen för det, det finns andra sätt att bli ihågkommen på". Jag 
la det uttalandet i min minnesbank.

När sen jag och Annika pratade med Kevin så tog jag upp det men då nekade han till att ha 
sagt det.

Utvecklingssamtalet kändes ändå som att samtalet var givande och det slutade väl.
Sen dök han inte i skolan varken onsdag eller torsdag och då började det konstiga för han 
brukar inte vara borta tre dagar i rad.
På torsdag em hade jag utvecklingssamtal med Teresia Lindva och hennes mamma. 
Avslutningsvis så frågade Teresia sin mamma om hon skulle ta upp "det där" och mamman sa 
jag. Hon berättade att en kompis fått troligen en skärmdum och en text där det stod något 
liknande "kan det hända i Malmö så kan det hända i Stockholm".
Jag frågade vem som fått det och hon svarade Elias Vågberg. Teresia uttryckte att det kändes 
oroväckande.
Jag försökte få tag på Elias för att få det bekräftat. Elias bekräftade det och han visste inte 
varför han fått det, de två hänger inte med varandra på skolan.
Sen drog saker igång, jag sökte rektor och biträdande men fick inte tag på dem och då 
skickade jag mail sen ringde min chef Maria Barnes.

Dagen därpå dök Kevin upp i skolan. Jag hade med kuratorn Annika för att inte prata själv 
med Kevin. Han trodde att anledningen var hans frånvaro, sen kom vi till meddelandet som 
han skickat, han nekande först men sa sen att han skickat det men att det nu var raderat. Han 
sa att vi inte behövde vara oroliga för han skulle aldrig göra något sådant. Under samtalet 
pratade han mycket om samhället, att det är en illusion och att folk inte är ärliga.

Jag pratade med bitr. rektor Marie Merenius och en kort stund med rektor Stellan Andersson. 
Han uttryckte en fråga om eleverna kände orolig och då tog vi in Teresia och Elias V, var för 
sig. Elias svarade att han inte tänkt så mycket på det men reflekterade när jag frågade och 
kände viss oro. Teresia hade känt mer oro. Teresia hade även sagt att Kevin går i skumma 
kläder, någon militärjacka med tysk flagga på, hon kände en viss oro även innan.

 Vad är den egen känsla eller uppfattning om Kevin?
Han har sina åsikter som inte alltid stämmer överens med ens egna om samhället och så, vi 
har ingen jätterelation men jag hoppas att han ser mig som en trygg vuxen och att han har 
förtroende för mig. Han ligger på en god kunskapsutveckling vilket är glädjande. Han har sitt 
internetforum, True Crime, och han har träffat en kille via det och under sportlovet åkte han 
iväg för att träffa killen, han hade inte ens sett killen på bild innan han åkte. Killen ska heta 
Morris. Han sa vid vårt samtal att Morris är enda kompisen och Morris dömer ingen.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Cederberg Persson, Jimmy Daniel
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

kontrollfrågor och ringer upp
från tidigare uppgivet
telefonnummer

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

mentor till Kevin

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Kompletterande vittnesförhör. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Ann Torstensson
Förhörsdatum

2022-08-09
Förhör påbörjat

12:54
Förhör avslutat

13:09
Förhörsplats

Via telefon
Typ av förhör

RB 23:3
Utskrivet av

at

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Jimmy ringer upp efter att jag sökt honom via sms under gårdagen. 

Jimmy informeras om att han blivit förhörd i utredningen den 1 april 2022 och att det nu har 
uppkommit några kompletterande frågor. 

Jimmy tillfrågas om han minns och kan återberätta mer av det som sägs i det 
utvecklingssamtalet som genomfördes digitalt som han berättade om i det första förhöret. 
Jimmy säger att det han minns är att både Kevins mamma och Kevin medverkade i 
utvecklingssamtalet. Jimmy berättar att han tror att han och Kevin tidigare hade haft ett 
individuellt samtal innan, han minns inte hur långt innan, där dom hade suttit och pratat. Vi 
det tidigare samtalet framkom att Kevin går fordonsprogrammet och han kände att det kanske 
inte är det han vill jobba med framöver. Jimmy säger att vad han minns så uttryckte Kevin att 
han ville ha ett vanligt jobb och då kom dom in på frågan om vad ett "vanligt jobb" är. Jimmy 
är inte säker men säger att han har för sig att dom kom tillbaka till det även på 
utvecklingssamtalet, att Kevin lyfte att han ville ha ett vanligt jobb, typ i en butik eller något 
liknande. Det är det som Jimmy minns så här nu långt efteråt. 

Jimmy informeras om att i det tidigare förhöret står en mening som lyder "han var upprörd". 
På fråga om Jimmy minns vad det var Kevin var upprörd över säger han "nej, jag kommer 
inte ihåg". Jimmy informeras om att det i det tidigare förhöret också står att Kevin uttalar sig 
om att "man kan bli ihågkommen för annat". Jimmy säger att det minns han att Kevin säger, 
att det uttalandet var något som "väckte något". På fråga om vad Jimmy tänkte när han hörde 
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Kevin säga detta svarar han: Jag vet inte, alltså... Som sagt, man väger ju in all, all 
information man har om en människa väger man ju in... och vi hade information sen tidigare 
händelse i grundskolan, som liksom var avklarad och så där, och Kevin verkar ju vara en, 
alltså en speciell men trevlig och fungerande människa. Men man har ändå den där 
kunskapen om vad som har hänt tidigare och sen när man uttrycker en sån här sak, då känns 
det lite märkligt" 

Jimmy berättar att han tror att det var på utvecklingssamtalet som Kevin nämnde att dom 
vänner han har i skolan inte vet om hans riktiga intressen för om dom skulle göra det så 
skulle dom inte våga vara med honom. Jimmy säger att det inte var exakt så som Kevin 
framförde det men det var så Jimmy uppfattade innebörden av vad han sa. Jimmy säger att 
det också är en sak som läggs på och oroar. På fråga om detta framkom på samtalet med 
Kevins mamma eller vid samtalet då de var ensamma säger Jimmy att han det nog var vid det 
gemensamma samtalet för vid det individuella samtalet så var det mest fokus på hur det går i 
skolan och vad han har för planer för framtiden.   

På fråga om det är rätt uppfattat att Kevin har haft sporadisk frånvaro under skoltiden säger 
Jimmy "precis". På fråga om det är rätt uppfattat att Kevin var närvarande i skolan på 
måndagen före utvecklingssamtalet och sedan hemma på tisdagen, på samtalsdagen. Jimmy 
säger att det stämmer. I det tidigare förhöret med Jimmy står det att Kevin berättade att han 
var hemma från skolan för att han var besviken på sina omdömen, Jimmy säger att det 
stämmer, att det var efter deras individuella samtal. På fråga om det var långt innan det 
gemensamma mötet på tisdagen som Jimmy hade det individuella mötet med Kevin säger han 
att det måste ha varit dagen innan, på måndagen. På det mötet gick dom igenom hur det såg 
ut för Kevin, om han skulle kunna klara kurserna och det såg inte så jätteljust ut. Jimmy säger 
att han tror att Kevin kände att det blev ett misslyckande och då blev han besviken. Jimmy 
säger att det inte är något som är onormalt för Kevin. Jimmys uppfattning är att "när det blir 
väldigt mycket känslor då kan man ju försvinna". Jimmy berättar att Kevin hängde på något 
internetforum och när det blev för mycket känslor även där så kunde han ju vara borta en dag 
från skolan och sen brukade han vara ganska öppen med varför han var borta, om man ställde 
frågan. Efter den här händelsen med omdömet var han borta lite mer än normalt. 

Jimmy informeras om att det inträffar något i Malmö måndagskvällen, den 21 mars 2022 
(förhörsledaren syftar på ett skoldåd där två lärare blir mördade, förhörsledaren notering).  På 
fråga om det är något som tas upp i det gemensamma utvecklingssamtalet på något vis på 
tisdagen säger Jimmy "inte vad jag minns". Jimmy informeras om att anledningen till frågan 
är att Kevins mammas uppfattning är att Jimmy vid något tillfälle under det digitala mötet 
frågar Kevin om vad det är som behövs för att han ska kunna komma tillbaka till skolan och 
att Jimmy ställer frågan till Kevin om han är rädd för någonting. Jimmy säger att det inte är 
någon fråga om han normalt brukar ställa men däremot så kan han ha ställt någon liknande 
fråga. 

Jimmy tror att han kan ha ställt en fråga om det har hänt någonting i skolan, just eftersom 
Kevin är en individ som sticker ut lite och han har en historik där han har haft det svårt med 
kompisar och det sociala. Jimmy säger att han inte vill att någon ska var elak mot Kevin för 
det och att han kan ha formulerat något liknande. Jimmy säger att oftast så finns det en 
anledning till att människor stannar hemma och att i skolåldern så är det ganska ofta så att 
människor är elaka mot varandra som kan göra att någon stannar hemma istället för att gå till 
skolan. Jimmy tror inte att han har formulerat en fråga direkt om Kevin är rädd men däremot 
kan frågan ha upplevts på det sättet. På fråga om Kevin nämner någon konkret anledning till 
att han är hemma från skolan, förutom uppgiften om att han var besviken på sig själv, säger 
Jimmy "nej". Frågan var ställd utav omtanke för att säkerställa att inget hade hänt någonting 
bland klasskamrater eller så. 
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Jimmy får delar av det tidigare förhöret uppläst för sig:  
"På tisdagen dök inte Kevin upp men vi hade bokat ett utvecklingssamtal på nätet med hans 
mamma och där dök han upp. 
Han förklarade att han kände det som ett misslyckande när han sett omdömena och därför 
stannat hemma. Han var upprörd. Under samtalet sa han något liknande "man går i skolan, får 
ett skitjobb och blir inte ihågkommen för det, det finns andra sätt att bli ihågkommen på". Jag 
la det uttalandet i min minnesbank."

På fråga om meningen Jimmy nu när han har hört hela stycket minns om Kevin var upprörd 
gällande sina egna omdömen eller över något annat säger Jimmy att han tolkar det som om att 
Kevin var upprörd över sina omdömen. 

Förhöret avslutat klockan 13:09. 
Förhöret uppläst utan invändningar via telefon klockan 17:29. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Remnert, Jenny
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Dataslagning
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

mamma
Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Jennys uppgifter om Kevins intresse för skolskjutningar etc. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Emilia Bergman
Förhörsdatum

2022-03-30
Förhör påbörjat

11:05
Förhör avslutat

11:23
Förhörsplats

Fäbovägen 7, Skogås
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Jenny informeras om att hon inte är tvungen att delta i utredningen på grund av att hon är 
mamma till Kevin som är misstänkt i ärendet.  

 Fhl: Vet du varför vi är här? 
Jag antar att det är på grnd av den Snapchat som cirkulerat på skolan. Jag vet inte vad det var 
som stod i denna men Kevin har på möte hos kuratorn på grund av denna. Detta är något som 
har varit och Kevin säger att han inte menade något med denna.  

Sen vill jag berätta att för någon vecka sen köpte Kevin en hammare på Clas Ohlsson. Han sa 
att det bara var ett infall men jag frågade vad han skulle göra med den. Jag stirrade på honom, 
som jag brukar göra när jag vill att han ska prata med mig och då sa han bara: "Tror du jag 
skulle göra nått sånt?" Då sa jag bara till honom att då är det ju bra att han nu har en hammare 
tills att han flyttar hemifrån. Jag brukar vara bra på att få Kevin att prata och lyssna på mig 
men han vill ändå inte alltid lyssna. 

 Fhl: Menar med "göra något sånt"?
Kevin är väldigt intresserad av skolskjutningar pratar mycket om det. Han pratat mycket om 
psykologin bakom och så. I samband med händelsen på skolan i Malmö var han hemma i 
flera dagar. Han var inte rädd för att han själv skulle göra något men för att någon annan 
skulle göra något på skolan. 

Jag vet att han kommunicerat med kompisar om just händelsen i Malmö via Snapchat och det 
måste vara detta som har tolkats som hot. Jag har sagt att han inte ska prata med någon annan 
om detta med någon annan än mig eller kuratorn. Han är aktiv på forum med skolskjutningar 
och sånt och jag har flera gånger sagt till honom att han inte ska använda dessa men han 
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förstår inte konsekvenserna av att han skriver och läsare på dessa forum. Men ni kan prata 
med Kevin om detta för han kommer berätta. Jag sa till honom att han genom att vara inne på 
dessa forum kanske han skulle ha kunnat stoppa det som hände i Malmö. 

Kevin har en kompis som heter Morris som bor i Malm han är ett par år yngre än Kevin men 
de har haft kontakt i flera år. Kevin var nere hos honom i Malmö på sportlovet, i två dagar. 
Jag pratade med Morris pappa och bokade tågbiljetter osv. Morris är även han intresse av 
skolskjutningar och sånt. ( Fhl, anteckning:Se PM om kontaktuppgifter till Morris pappa.)

Var inte rädda för Kevin, han vill inget illa. 

Uppläst och godkänt. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Svensson, Gustaf
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

via uppgifter från rektorn
maria Barnes.

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Vittnesförhör

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-04-04
Förhör påbörjat

11:05
Förhör avslutat

13:00
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Berätta om Kevin och om vilka kontakter ni haft.
Jag fick första gången reda på något om Kevin efter jullovet för han var då sjuk en vecka. 
Skolsköterskan berättade att en elev, Kevin,  var ledsen och kände sig ensam och kände att 
han tappat i skolarbetet då han varit borta en vecka. Han hade även haft en tjej i Tyskland 
som han varit förälskad i och det hade varit lite struligt med det.
Vi bestämde att jag och sjuksköterskan och Kevin skulle träffas dagen efter, det var i mitten 
på januari.  

Vem är sjuksköterskan?
Birgitta Ekström

Vi kartlade lite vad som varit och hur vi skulle ha det framåt. Vi bestämde att Kevin och jag 
skulle fortsätta med enskilda samtal.
Veckan efter träffade jag honom.
Det vi sen pratade om var hans dåliga självkänsla och att han var ensam och hans intresse för 
True Crime. Det var inte bara kända stora mördare som var intressanta utan även 
skolskjutningar och han tyckte att det var spännande med killen i Trollhättan som begick ett 
skoldåd med svärd. 
Både jag och Kevin har ibland avbokat tider men jag uppskattar att jag träffat honom 3-4 
gånger med enskilda samtal.
Jag har varit med vid ett tillfälle när hans mentor Jimmy hämtade mig. Då var Kevin ledsen. 
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Jimmy berättade att den tjej som Kevin haft kontakt med i Tyskland tagit sitt liv men sen 
visade det sig att det inte var sant utan att hon hade blockat honom. Jag tror att det var innan 
sportlovet som var vecka 9, det var nog ganska säkert vecka 8.
Vi pratade om detta och hans självkänsla. Han beskrev att kan använda hårda ord när han blir 
ledsen och arg. 

Kevin har historiskt haft det ganska tufft. Nu är det dock ganska bra.
Jag valde att fokusera framåt i våra samtal. Han sa att han ville ha ett vanligt jobb. Han kände 
att han inte kan prata med andra om sin fascination för då tycker de att han är otäck. Han 
berättade att han tre gånger blivit avstängd från Insta för att han lagt in olämpliga saker. Han 
pratade om att han gjort edits och  edits är väl coola klipp på mördare. 
Vi började prata om att skaffa honom ett jobb och att jag skulle hjälpa honom med CV och 
jag ringde även och berättade för mamman att Kevin varit ledsen, det är den enda kontakten 
jag haft med mamman.

Efter det så har jag bara träffat Kevin en gång och det kan ha varit någon vecka efter för då 
ville jag stämma av att allt var OK och vi skulle boka en ny tid. Han skulle då åka till Skåne 
och träffa en kompis och han var supertaggad på det. Killen i Skåne var nog 14-15 år och 
heter Morris och de var i samma community, det var True Crime.

Efter det har vi försökt att träffas igen men vi har båda bokat av och bokat om.
Sen hände det som hände förra veckan.

Kevin har varit intresserad av mördare och han har sagt att han inte förstått varför människor 
tycker det är läskigt. Han sa att folk lyssnar på gangsterrapp och tittar på gängvåld i förorten 
på TV men det han tittar på och fascineras av tycker andra är otäckt. Vi utmanade varandras 
tankar. Jag sa att alla som lyssnar på hiphop inte är mördare men många som mördat har 
lyssnat på sådant och så vidare. Han förstod till viss del men höll nog inte med mig.

Vi har gått en utbildning på skolan i pågående dödligt våld. Jag fick en klump i magen när 
kriterierna presenterades på en skolmördare för det var så mycket som stämde på Kevin. Vi 
ville efter det vara mer vaksamma på om han skulle få ett förändrat beteende eftersom det 
finns många riskfaktorer hos honom.
Jag har sen fått höra av någon kollega, kanske mentorn Jimmy,, att Kevin har ett väldigt stort 
vapenintresse och då inte som jakt. Kevin har blivit avstängd tre gånger från Insta och känner 
sig ensam och har någon form av psykisk ohälsa. Han behöver hjälp och vård men måste 
motiveras och det hann jag inte börja med innan detta hände.

Största varningsklockan var nog när han visade editen från Trollhättan när det var cool musik 
i bakgrunden och inzoomningar på när killen var i skolan, jag fick känsla av att Kevin såg 
upp till killen, det var som ett bildspel med cool musik i bakgrunden. 
Kevin känns ensam och det vill jag betona, han är även väldigt mycket ute på nätet.
Han har ett trauma i tidig ålder och han har en bakgrund inom Socialtjänsten.

 Vari består traumat?
Det var sexuellt övergrepp på honom av någon i familjen och då blev det konflikt i familjen 
och att han blev placerad av soc på annan ort. Det är mamman som berättat om övergreppet 
för mig men det är Kevin som berättat att han blivit placerad.

Kevin har berättat att mamman var sjukskriven när han var yngre och att det var något fysiskt 
och att hon då började äta för mycket av medicinen och behövde hjälp med detta och då blev 
han placerad.
Jag tro att han även kan ha varit intresserad av högerextremism, det handlar om makt, svaga 
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och starka människor pratar han om. Han hade tysklandsflaggan på sin militärjacka.

 Vad är din egen känsla av Kevin?
Jag har inte varit rädd för honom men jag vill vara försiktig med honom för att kunna ha koll, 
jag har haft en rädsla för att jag inte vet vad han gör när han inte är här. Hade jag haft något 
mer konkret så hade jag anmält till soc. Det är en kille som behöver mer stöd och därför har 
vi fokuserat på hans framtid och hans positiva egenskaper. Det är en pojke med många risker, 
det är en balansgång. Ingenting är uttalat och det har inte funnits någon konkret misstanke, 
det blev istället mycket magkänsla. Vi har inte vetat hur han har det när han inte här, med 
kompisar med internet mm.

 Uppehåll i förhöret från kl 11.40 till kl. 12.46.

 Finns det någon pappa med i bilden?
Kevin har berättat att hans pappa bor på ett LSS-boende och Kevin har sagt att han inte vill 
bli som pappa.

 Har han någon kontakt med pappa?
Det vet jag inte. Det kanske finns en låtsaspappa men det vet jag inte heller.

 Något som du vill tillägga?
Man känner mycket för honom och jag vill honom väl och jag vill att han får den hjälp han 
behöver.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Remnert, Jenny
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Mor till misstänkt
Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Förhör angående Kevin Lindholm. Förhöret spelas in på ljudfil för arkivering och som stöd vid utskrift.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Lena V Ingesson
Förhörsdatum

2022-04-05
Förhör påbörjat

13:15
Förhör avslutat

14:43
Förhörsplats

Polisen Huddinge, Novavägen
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

LI

Förhörssätt

Ljudbandsförhör
KonceptförhörFörhörsvittne

Berättelse

Vid förhöret närvarar Susanne Karlsson som biträdande förhörsledare. Dessutom närvarar 
advokat Johanna Björkman som juridiskt ombud för Jenny.

Jenny uppmanas att berätta om Kevin. Jenny vill börja med att förklara varför hon vill ha med 
sig ett juridiskt ombud. Hon berättar att hon jobbar som frilandsjournalist. Hon "nosar" lite på 
hur socialtjänst och polis jobbar. Senaste jobbet hon hade var att hon bland annat följde med 
en mamma till socialtjänsten. Hon vet att det ibland inte blir helt rätt när socialtjänst, polis 
och andra myndigheter fattar beslut. Det är därför hon vill ha med ett ombud.

Vad gäller Kevin berättar hon att han är född 2004. Han föddes i den tjugoåttonde 
graviditetsveckan på grund av havandeskapsförgiftning. Han vägde 845g. Läkare sa redan då 
att det finns risk för NPF på grund av att han är född för tidigt. Det har sedan visat sig att han 
har både ADHD och Aspergers. Han medicinerar med concerta och nattmedicin, Melatonin 
för att sova. Han tar även Atarax vid behov.

Jenny märkte det redan då Kevin var liten. Han hade svårt att kommunicera, han uttryckte sig 
inte som andra. Han blev lätt missförstådd. Han var orolig och rädd även på grund av att han 
blev missförstådd. 

När Kevin började skolan rymde han ofta eftersom han var rädd och otrygg. Jenny försökte få 
skolan att samarbeta för att förstå Kevin. Jenny säger att det var en utmaning. 

Kevin satt hemma under halva högstadiet, han fick ingen hjälp från skolan, Östra grundskolan 
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i Skogås. Jenny anmälde skolan till skolinspektionen och Huddinge fick ett föreläggande. 
Skolan startade då ett hemmasittarprogram och Kevin fick en lärare. 

Jenny berättar att man behöver möta Kevin där han är, både fysiskt och mentalt. Den som ska 
vara med Kevin behöver möta honom redan i hemmet. Kevin behöver känna att han blir 
lyssnad på. Han har svårt med tillit till kompisar.

Jessica, som blev Kevins lärare, var en ung tjej. Hon var hemma med Kevin och hon följde 
med honom till skolan när det var lov så han fick bekanta sig med lokalerna i lugn och ro. Det 
blev en vändning och Kevin läste in hela högstadiet på ett och ett halvt år så han fick 
kompetens att söka gymnasiet. 

Jenny säger att Jessica förmedlade en känsla av att hon lyssnade. Hon kunde prata om allt 
som pågår i ett barns huvud och även om sådant som händer i världen. Hon hjälpte Kevin att 
få ett förtroende för samhället.

Kevin kom in på gymnasiets fordonsprogram det var hans femtehandsval. Jenny var 
jättenervös för hur det skulle gå. Jenny var med Kevin hans första dag i skolan. Det fungerade 
i skolan, det blev en bra kontakt med mentorn Jimmy. Det är samma mentor som han har nu. 
Det upprättades snabbt en plan med specialpedagog. 

Kevin har kontakt med BUP. Från början var det BUP i Farsta därefter BUP i Örebro och 
sedan cirka 2014-2015 är det BUP i Huddinge. I början pratade Kevin med en kurator på 
BUP men han ville inte fortsätta med det. Nu när han går i gymnasiet har han börjat prata 
med en kurator igen, skolans kurator.

Jenny berättar att Kevin fortfarande är rädd och känslig för det som händer i hans omgivning. 

Jenny tillfrågas om det är något särskilt i det som händer i omvärlden som Kevin skräms av. 
Jenny säger att det är våld i skolor. Efter händelsen i Malmö där lärare attackerades i Malmö 
(21 mars 2022, förhörsledarens anteckning), vågade Kevin inte gå till skolan på 3–4 dagar. 

Jenny tillfrågas vad Kevin säger om det som hände. Jenny säger att Kevin har svårt att förstå 
andra, hur de tänker. Han behöver skydda sig och det bästa sättet är att sätta sig in i hur andra 
tänker. Jenny läser en del förundersökningsprotokoll inom ramen för sitt jobb som journalist 
och även Kevin har fått läsa en del. Han har det som specialintresse och är som en 
uppslagsbok. Kevin läser även böcker i ämnet. Han har läst böcker skrivna av mammor till 
personer som har begått bland annat skolattentat. Han läser mycket för att förstå. 

Kevin har lätt att bli missförstådd av andra då han pratar om detta ämne. Kevin har även svårt 
av läsa av skämt, ibland försöker han skämta och då blir det ofta fel. Kevin måste få prata om 
saker för att bli lugn.

Jenny tillfrågas om det är några särskilda personer som Kevin anförtror till. Jenny säger att 
det är med henne och så är det Jessica i skolan. Det är även med folk på internet, både 
muntligt och i chattar. På fråga om vilka forum Kevin brukar använda sig av säger Jenny att 
hon har pratat mycket med Kevin om det och försökt luska lite. Han säger att det är olika 
personer i olika forum. Jenny känner att han behöver integritet så hon har inte pressat mer. 

Jenny säger att i Kevins verklighet finns inte på kartan att han skulle göra något sådant som 
han är misstänkt för.

Jenny tillfrågas vilken dator Kevin brukar använda. Hon säger att han brukar sitta vid sitt 
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skrivbord. Hon tror att han använder sin nya laptop men det kan även vara skoldatorn. 
På fråga om den stationära datorn säger Jenny att det är något som hans pappa eller farbror 
Eddie byggt ihop och givit till honom men den har aldrig fungerat. Det kan vara något virus i 
den. Den används bara som sängbord. 

Jenny säger att hon använder sin dator, inte Kevins. 

Jenny tillfrågas om det varit något problem i skolan där Kevin varit involverad och där hon 
blivit kontaktad av skolan. Jenny säger att det händer ofta. Hon tillfrågas om hon kan minnas 
något särskilt tillfälle under högstadiet. Jenny säger att det var något men hon minns inga 
detaljer. Det var något liknande det han är anklagad för nu och han var på polisförhör. 

Jenny tillfrågas om det hänt något särskilt under gymnasietiden. Jenny säger att den 21 mars 
hände något i Malmö. Kevin var i skolan och Jenny jobbade vid sin dator då hon fick se en 
notis om en händelse. När Kevin kom hem från skolan frågade hon honom om han sett det. 
Han hade då inte sett det. Han läste sedan på om vad som hänt och hängde med i 
nyhetsrapporteringen. Han vågade sedan inte gå till skolan på några dagar. Han sa att han fick 
ont i magen och han hade svårt att sova. Jenny försökte peppa honom så till sist gick han till 
skolan igen.

Någon dag senare, kanske en eller två dagar, fick Jenny samtal från kuratorn om ett 
meddelande som skickats ut på snap. Det var inte sparat så de visste inte exakt vad det var 
men en eller flera elever hade pratat om det. De behövde prata med Kevin, som skickat ut det, 
och detta samtal genomfördes i skolan med vikarierande kurator och mentorn Jimmy som 
närvarande. Jenny fick veta att samtalet var genomfört och att allt var utrett och klart. Jenny 
fick även veta att de förstod att Kevin inte varit i skolan eftersom han var orolig.

Jenny tillfrågas om Morris i Ystad. Jenny säger att det stämmer att Kevin åkt dit och hälsat 
på. Kevin och Morris har haft kontakt i ett par år, de pratar dagligen och det är en bra kontakt. 

Som Jenny förstått det har Morris haft lite bekymmer, det har varit någon LVU-placering. 
Mamman och pappan lever inte tillsammans och Morris har någon NPF. Morris och Kevin 
har pratat länge om att träffas och nu skulle det bli av. Jenny ringde Morris pappa innan 
Kevin åkte. Hon ville inte släppa iväg Kevin förrän hon pratat med pappan.

Jenny och Morris pappa pratade och han sa att han skulle vara hemma med pojkarna under 
tiden Kevin var där. Kevin åkte och när han var hos Morris fick Jenny meddelanden om att 
allt var ok. Även när Kevin kom hem fortsatte hon att tro att allt varit bra. Jenny säger att 
Kevin inte brukar prata så mycket, han har orden men han har svårt att applicera dem på 
verkligheten.

När Jenny senare träffade Kevin innan förhör skulle genomföras med honom sa Kevin att han 
inte ville att hon skulle vara där under förhöret. Kevin sa att han var tvungen att berätta något 
för henne och sa sedan att han rökt hasch för cirka en månad tidigare. Jenny förstod att det 
måste ha hänt i Skåne eftersom hon inte märkt något hemma. Kevin frågade sedan om "de" 
hittat vodkan. Jenny frågade vad han menade men Kevin sa inget mer. Han sa bara "där rök 
jägarexamen". Därefter påbörjades förhöret med Kevin.

Jenny tillfrågas om Kevins intresse för jägarexamen och om de känner några jägare. Jenny 
säger att hennes pappa är jägare. Jennys bonuspappa och Jenny tävlade i skytte när hon var 
barn.

Jenny tillfrågas varför hon ringde till Morris pappa i samband med att Kevin hämtades till 
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förhör. Jenny säger att Kevin bara har två kompisar, det är Elias och Morris. Jenny ringde 
Morris pappa för att försöka få veta vad som pågick. Morris och Kevin pratar dagligen. 
Morris pappa hade dock inte hört något, han skulle prata med Morris och sedan höra av sig 
till Jenny igen men det gjorde han aldrig.

På fråga säger Jenny att hon inte kontaktat Elias föräldrar.

Jenny berättar att hon, efter att Kevin frihetsberövats, haft mycket kontakt med Kevins 
farbror som jobbar, eller har jobbat på Hall. Han har pratat mycket men Jenny för att lugna 
henne.

Jenny tillfrågas om en swishöverföring på 1300:- som hon gjorde till Kevin den 25 mars. 
Jenny säger att utifrån oron i världen tyckte hon att det kunde vara bra att ha kontanter 
hemma. Hon har dessutom en granne som bakar och hon skulle köpa bröd av grannen. Hon 
drog med Kevin eftersom han behövde komma ut. När de gått ut kom Jenny på att hon glömt 
sitt bankkort, hon hade bara med mobilen. Hon swishade därför 1300 kronor till Kevin och 
han tog strax därefter ut dem i kontanter. Därefter gick de till ICA och handlade och sedan 
hem med varorna och till grannen för att köpa brödet som hon betalade. Hon lade sedan 
1000:- i en vit ask märkt "keys", på en hylla.

Biträdande förhörsledare Susannes frågor:
Jenny tillfrågas vad hon menar med att hon "inte har rotat så mycket i Kevins dator", Jenny 
tillfrågas om hon rotat något. Jenny säger att hon inte har tittat i Kevins dator. Hon pratar med 
Kevin om vad han gör men kontrollerar inte i hans dator. Hon litar på Kevin.

Jenny tillfrågas om hon pratade något med Kevin efter att kuratorn ringt och berättat om 
meddelandet som Kevin skickat ut. Jenny säger att hon inte minns. Under samtalet med 
kuratorn hade de pratat lite om hur Kevin skulle reagera efter samtalet. Som Jenny minns det 
nämnde hon bara för Kevin att kuratorn ringt men att det sedan inte blev mer prat om det. 
Kevin gick till skolan efter händelsen så Jenny funderade inte mer på det.

Jenny tillfrågas om hon hört Kevin säga saker om våld i skolan som andra kanske skulle 
kunna missförstå. Jenny säger att framför henne kan Kevin säga vad som helst, klumpiga 
saker, men Jenny förstår att det bara är ord. 

Jenny uppmanas att ge något exempel på vad Kevin kan säga. Jenny minns inget konkret. 
Hon säger att hon minns inte exakt vad Kevin kan säga. Hon vill inte ge något mer 
övergripande svar på vad det kan handla om eftersom det kan bli fel så hon backar på den 
frågan. 

Jenny säger att hon själv också kan säga saker som hon sedan blir orolig för att andra kan ha 
uppfattats som klumpigt.

Jenny tillfrågas om Kevin uttalat hotelser som andra, som inte känner Kevin, skulle kunna 
misstolka. Jenny vill inte svara på den frågan eftersom hon inte minns något konkret, 
ordagrant. Hon är rädd att det kan bli fel.

Jenny tillfrågas om Kevin har bra kontakt med sin farbror Daniel. Jenny säger att de inte haft 
kontakt. Det är först nu sedan Kevin frihetsberövats som Jenny haft en tätare kontakt med 
Daniel.

Jenny berättar att hon kontaktat Morris pappa igen, i går eller i förrgår (3 eller 4 april, 
förhörsledarens anteckning). Morris pappa sa att cirka 30 minuter efter att hon ringde senaste 
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gången kom polisen och skulle prata med Morris och hans vårdnadshavare fick inte närvara. 
Pappan sa inte så mycket mer om det. 

Jenny tillfrågas hur relationen är mellan Jens och Kevin. Jenny säger att Jens är tystlåten, han 
vill inte ha konflikter. Han drar sig undan. Han klarade inte av att följa med Jenny till 
häktningsförhandlingen utan låg istället hemma och grät. Jens är en känslig människa. 

Jens har funnits i Kevins liv cirka 6-7 år. De hälsar på varandra och pratar med varandra. De 
kan ha personliga samtal utan att Jenny är med. Jenny säger att hon tror nog att Kevin ibland 
funderar på om Jens tycker om honom, och även vice versa. Jenny försöker få dem att prata 
mer med varandra.

Jenny tillfrågas vad hon tror Kevin menar då han sagt att han inte vill bli som sin pappa. 
Jenny säger att kontakten mellan Kevin och hans pappa inte har varit så bra. Det är svajigt. 
Kevins pappa har grava missbruksproblem. Han bor nu i ett LSS-boende med personal. De 
har dock pratat ibland och Kevin har varit där. När Jenny träffade pappan inför 
häktningsförhandlingen fick hon ledsaga honom, han hittade ingenstans. 

Jenny tillfrågas hur Kevin påverkats av det som hänt hans lillebrors faster. Jenny säger att det 
har gjort Kevin orolig, och även hans lillebror är orolig. Den händelsen har även ökat på 
Kevins intresse att försöka förstå sin omvärld. 

Jenny tillfrågas vad i jägarexamen det är som intresserar Kevin, om det är för att lära sig mer 
om djur eller själva jakten eller något annat. Jenny säger att hon inte vet men Kevin har bland 
annat frågat om han kan ha ett vapenskåp i lägenheten. Han har även sagt att han kanske inte 
klarar av att skjuta ett djur.

Kevin har även sagt att han funderar på hur han ska leva sitt liv som vuxen. Han vill helst inte 
ha så mycket folk omkring sig för att undvika missförstånd. Han har funderat på att bo i en 
husbil i skogen. I diskussionerna har de bland annat pratat om hur han ska få mat. Det är där 
diskussionerna om jakt har kommit upp och Kevin har sagt att han inte nog klarar av att 
skjuta ett djur. Det är utifrån dessa funderingar som han köpt en bok om att ta jägarexamen 
och det är där hans intresse för jakt har sitt ursprung. Han är inte vapenfixerad. 

Förhöret uppläst i konceptform och godkänt. 

Den 6 april kl 14.00 läses förhöret upp i sin helhet och godkänns efter små korrigeringar. 
Jenny informeras om att några detaljer därför inte kommer att stämma med ljudfilen vilket 
hon förstår. 

Jenny tillägger att de broschyrer som polisen fotograferat om hemvärnet är Kevins lillebrors. 
Kevins lillebror och Jenny var i Skogås centrum för att handla och hemvärnet var då där. 
Lillebror blev fotograferad med hjälm och fick med sig lite broschyrer som han la in på 
Kevins rum. Jenny har skickat bilderna som hon på Kevins lillebror och hemvärnet tog till 
utredare Lina för att visa varför broschyrerna finns på Kevins rum.

Förhöret uppläst i sin helhet och godkänt. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Remnert, Jenny
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Kompletterande förhör med Jenny som hon själv har påkallat. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Ann Torstensson
Förhörsdatum

2022-05-18
Förhör påbörjat

13:58
Förhör avslutat

14:27
Förhörsplats

Telefonförhör
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Telefonförhör. Vittnesförhör med Kevins mamma Jenny Remnert (förhör som Jenny själv har 
påkallat). Närvarande är förhörsledare Ann Torstensson och biträdande förhörsledare Maria 
Hurtig Nordmark. Förhöret spelas in på ljudfil och finns i sin helhet i FILIP.

K332614-22 – dialogförhör
 

PROTOKOLL

Fört över förhör med: Jenny Remnert

F1: förhörsledare 1: Ann Torstensson
F2: förhörsledare 2: Maria Hurtig Nordmark
JR: hörd person: Jenny Remnert (via telefon)
................................................
JR: Jenny.

F1: Men hej Jenny. Mitt namn är Ann Torstensson. Jag ringer från Polisen i Huddinge.

JR: Hejhej.

F1: Hej. Har du tid?

JR: Ja, ett ögonblick bara ska vi se. Är det okej om jag... jag håller ett öga på henne (ohörbart 
00:00:21) Mm bra. Då så gör vi så där, så där så. Kommer snart.  ( Jenny pratar med en 
granne gällande hunden, förhörsledarens notering) 
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F1: Ja.

JR: Stanna Albin. Nu är jag med här.

F1: Är det ett barn eller en hund eller?

JR: Det är min hund.

F1: Ja.

JR: Och vi är ute och äter på gården, med grannarna...

F1: Jaha men då kanske...

JR: ... och deras hundar.

F1: Ja.

JR: Så att jag går undan här lite.

F1: Ja men jättebra. Funkar det bra att du kan gå undan då?

JR: Jadå det går bra.

F1: Men jätte...

JR: Nu har jag gått undan.

F1: Toppen.

JR: Ja.

F1: Du jag sitter här tillsammans med en kollega som heter Maria. Och vi ska hålla ett förhör 
med dig som du har påkallat.

JR: Ja precis.

F1: Och jag spelar in det här för att jag ska slippa skriva. Jag tycker det är så himla tråkigt.

JR: Ja men det (ohörbart 00:00:59).

F1: Är det okej för dig?

JR: Ja självklart.

F1: Ja men jättebra, toppen.

F1: Det jag har fått information om från Sofia det är att du har påkallat det här förhöret. Och 
då tänkte jag helt enkelt att jag lyssnar och du pratar, om det känns okej?

JR: Ja men absolut.

F1: Ja men vad bra för...

Förhör med Remnert, Jenny; 2022-05-18 13:58   diarienr: 5000-K332614-22 70



JR: För att i förra förhöret då hade jag någon form av blo... blocka, alltså blackout som 
liksom är... När det gällde den detaljen. Fick frågan om... om, om Kevin hade blivit anmäld 
för någonting förut som...

F1: Ja.

JR: ... har krävt att... Ja men som har, det har blivit liksom förhör om.

F1: Ja.

JR: Och jag kom ju inte på vad det var för någonting.

F1: Nej.

JR: Det var totalt blackout. Men det...

F1: Men det... det kan ju hända. Det är inget konstigt.

JR: Det, det gällde ju en..., Kevin hade under sommarlovet. Han skulle skicka ett 
meddelande, ett mail, till en kompis via skoldatorn.

F1: Okej ja.

JR: Och lyckades... I stället för och skriva att bara till sin kompis så lyckades det bli massmail 
till hela skolan.

F1: Oj, okej, ja.

JR: Han... Jag vet inte hur han lyckades. Men han hade svarat på något som rektorn hade 
skickat ut, som hade gått ut som massbrev. Och så hade det blivit knas. Jag vet inte.

F1: Ja.

JR: Och då skrev han nå... någonting om att... Han uttryckte att han kände sig ensam. Att han 
inte hade någon att vara med under sommarlovet. Och var ledsen och kände att han mådde 
dåligt över det liksom.

F1: Okej ja.

JR: Och sedan hade han skickat med en länk...

F1: Ja.

JR: ... till ett klipp som han... Jag tror att det var någonting som han hade klippt ihop själv. 
För han håller på och redigerar med filmer och så där...

F1: Okej.

JR: ... och klipper och donar.

F1: Ja.

JR: Och då var det det filmklippet som, ja men som någon hade reagerat på då.
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F1: Okej ja.

JR: Att det skulle kunna tänkas vara något. Någon form utav hot då.

F1: Okej ja.

JR: Så det var ju det som vi var inne och blev förhörda om.

F1: Ah okej.

JR: Och då var det den här eleven från... från skolan då som... som, så klart, också fick bli 
hörd angående det här liksom.

F1: Ja.

JR: Och det var ju, det är ju Tim som går i Kevins nuvarande klass. Eller ja på 
fordonsprogrammet på Fredrika Bremer.

F1: Okej men... Hur länge sedan var den här andra händelsen då?

JR: Det var när han gick i högstadiet.

F1: Okej. Ja men då, då förstår jag. Då förstår jag. Ja, och det är samma...

JR:  Och efter det här...

F1: Ja.

JR: ... så har det blivit lite som ett..., Jag var ju med under första skoldagen...

F1: Ja.

JR: ... när Kevin började på gymnasiet.

F1: Ja.

JR: Och då hörde jag. Alltså Tim... Jag vet inte riktigt, för jag pratade med Kevin. Kevin var 
så himla glad för att han hade kommit in på fordonsprogrammet.

F1: Ja.

JR: Och, och var så glad för att Tim skulle gå i samma klass då. Alltså att det var någon han 
kände där liksom.

F1: Ja.

JR: Och att äntligen skulle få gå i en vanlig klass liksom. Ja, kunna visa att han fixar det 
liksom.

F1: Ja.

JR: Och då, inför skolstarten, så frågade jag Kevin om han hade försökt och få tag på Tim om 
det här med första skoldagen och så, om de skulle ta sällskap tänkte jag liksom.
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F1: Ja.

JR: Jo men det hade han gjort. Men Tim svarade inte.

F1: Nej.

JR: Och så då beslö... Jag gjorde ingen grej av det liksom. Det ville jag ju inte göra inför 
Kevin liksom.

F1: Nej.

JR: Så första skoldagen då var jag med liksom. Och fick tydliga instruktioner på hur jag 
skulle klä mig för att smälta in liksom.

F1: (skratt) Ja.

JR: Så att jag inte blev (ohörbart 00:04:13)… Det får ju inte synas att man har morsan med 
sig liksom.

F1: Nej. Men en typisk tonårsfundering. Det förstår jag.

JR: Ja. Nej så att det...  Och då märkte jag, då, ja då så fick jag ju för första gången se vem 
Tim var också.

F1: Ja.

JR: Och då tyckte jag att... Ja men han betedde sig av... alltså så här undvikande. Han hälsade 
inte på Kevin, visade inte att han kände honom. Men däremot så gick han i grupp och pratade 
med andra elever om Kevin. Ja, jag hörde Kevins namn liksom.

F1: Ja.

JR: Och sedan, jag hörde inte exakt vad som sades.

F1: Nej.

JR: Så att det, vad exakt. Men sedan har ju Kevin liksom…det har ju kommit i små delar 
liksom, just det här om att... För Kevin han har ju svårt för det här med att skämta liksom.

F1: Ja.

JR: Och ja, svårt för att bilda kontakter med jämnåriga över huvud taget. Vet inte liksom hur 
han ska komma in i gruppen. Vad man liksom för... Kan inte tugget liksom.

F1: Nej.

JR: Så... Men då har... Då har i alla fall Tim de... Vid något tillfälle inför idrotten...

F1: Ja.

JR: ... frågat Kevin. Ja men så här ”Vad har du i väskan? Har du... Har du vapen där eller?” 
”Jajamän” sa Kevin, ”hela väskan full”. Någonting sådant liksom.
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F1: Ja.

JR: Så det har blivit... Har varit en jargong som liksom har triggats upp på något sätt.

F1: Okej.

JR: Där liksom, man har skämtat om det. Och jag har suttit på min kant och sagt ”vet du vad, 
jag tycker inte du ska skämta om sådant över huvud taget liksom. För att det kommer bara bli 
fel till slut liksom”.

F1: Ja.

JR: Och, och Kevin har liksom ”ja men, ja, det var ingen fara. Det är bara skämt och det är 
mina kompisar” så här. Ja men ja, jag vet inte liksom. Det... det... Man går ju ändå liksom, 
man ska inte hålla på och sko... Jo, man ska kunna skämta om allt. Men det funkar ju inte så 
rent...

F1: Nej. Jag förstår hur du tänker.

JR: Ja.

F1: Ja men det är ju bra information, absolut.

JR: Jag vet fortfarande inte vem, vilka det är som är målsäganden. Jag har... har mina aningar. 
Jag tror inte att det är Tim. Men jag tror väl att han borde bli hörd i alla fall liksom.

F1: Ja men då ska jag framföra det.

JR: Och skulle det vara han spelar inte det någon roll för att han behöver ju ändå bli hörd 
liksom.

F1: Ja men jag... jag, som sagt, jag har ju ingen insyn i ärendet. Men jag...

JR: Nej.

F1: … jag skriver ju ner det du berättar.

JR: Ja.

F1: Sedan får den som är ansvarig ta... ta kontakt om de känner att det finns behov av det. Det 
är ju jätteviktig information.

JR: Ja precis, ja. Och sedan så, så... Sedan är det ju det här också liksom med, jag har ju p... 
pratat med skolan ... så här i efterhand liksom om (ohörbart 00:06:48). Ja men de har ju 
skrivit ut Kevin ifrån... ifrån skolan nu då.

F1: Ja. Vi... vilken skola pratar vi om? Är det den gymnasieskolan eller grundskolan?

JR: Fredrika Bremer skolan.

F1: Fredrika Bremer skolan, okej ja.

JR: Ja. Det var ju så här att, ja men Kevin skrev ju något Snapchat meddelande där 21 mars 
som... Ja så, och sedan så efter det så gick han ju inte till skolan på några dagar. Men sedan 
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när han väl kom tillbaka till skolan då blev det ju att han blev inkallad utav mentor och 
kurator. Inte Kevins ordinarie kurator utan någon som hade vikarierat.

F1: Ja.

JR: Liksom hoppat in stället för hans ordinarie.

F1: Okej.

JR: Och fråga, frågat honom om just det här meddelandet då.

F1: Ja.

JR: Och då hade Kevin sagt som det var bara liksom, att ja men, jag är orolig för att det ska 
hända liksom, för att det ska kunna hända någonting.

F1: Ja.

JR: Inte att han skulle göra någonting. Utan att det händer ju överallt just nu liksom.

F1: Ja okej.

JR: Det är ju skoldåd hela tiden, överallt. Och en oro liksom att det sku… att det händer.

F1: Ja.

JR: Så….Men i alla fall tre dagar var han hemma liksom och... Efteråt.

F1: Ja.

JR: Och sedan så var han tillbaka, och det här mötet. Och sedan så ringde de upp mig efter 
mötet och återkopplade. Då visste jag ju inte om att de hade haft möte innan liksom men... 
Eller, om det här Snapchat meddelandet heller så.

F1: Nej okej.

JR: Då förklarade de hela grejen. Att han hade skickat ett Snapchat meddelande. De hade inte 
fått sett... sett exakt vad som stod vad som stod för det här försvinner ju liksom.

F1: Okej.

JR: Det här Snapchat så ligger det tid, någon tidsgräns där. Sedan raderas det från systemet på 
något sätt.

F1: Jag är väldigt dålig på teknik.

JR: Ja men vad sa du?

F1: Så att ja jag... Ja  mm.

JR: Ja, jag vet inte heller.

F1: Nej.
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JR: Man kan ju ta skärmdump på det. Men då, det var ingen som hade haft någon 
skärmdump. Så att de hade inte sagt exakt vad som stod.

F1: Nej.

JR: Men enligt både Kevin och den andra elevens beskrivning så var det sam... Det var 
samstämmiga uppgifter vad som stod. Och, och då... Och dom förstod Kevin, det är så han 
menar. Att det inte, eller alltså ja så det var inge... ingen fara. Utan det var mer så här hoppas 
han inte känner sig utpekad nu. Liksom att han inte kommer till skolan och känner sig ova... 
Ja men så här oskyldigt anklagad för någonting. Ja att han inte kommer till skolan för det nu 
liksom.

F1: Okej.

JR: Ja men utav kränkning. För han har ju varit ungefär, ja han är ju ganska... Är ganska less 
på liksom och bli missförstådd liksom och...

F1: Ja.

JR: ... och så. Så att ha... Det har varit så att han liksom..., Tidigare har han... Har han... Halva 
högstadiet satt han ju hemma under... Utan undervisning till exempel...

F1: Okej.

JR: ... innan Skolinspektionen gick in och gav kommunen föreläggande. Så att han fick hjälp 
då...

F1: Okej.

JR: ... för att klara högstadiet.

F1: Ja.

JR: Men sedan dess har det ju varit fullt fokus på skolan. Han har ju äntligen lyckats liksom 
hålla det liksom.

F1: Ja.

JR: Och varit glad och så. Sedan så hände det här då. Men de hade ingen oro över situationen 
och det var inget mer med det i alla fall.

F1: Nej.

JR: Men sedan ef... Nu, nu så har jag fått information om att det är ju andra lärare på skolan 
efter det här. Mellan 21 mars...

F1: Ja.

JR: ... och den 30 mars...

F1: Ja.

JR: ... så är det andra lärare på skolan som har gått kurs tillsammans med polis...
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F1: Ja okej.

JR: ... om det här med just skoldåd och så…

F1: Ja.

JR: …och då har de fått lära sig att man ska anmäla minsta lilla. Även sådant som man 
kanske själv inte liksom uppfattar som ett hot...

F1: Okej.

JR: ... ska anmälas för att... Ja i fall att liksom.

F1: Ja.

JR: Och då har det diskuterats då är det här en sådan sak som ska anmälas.

F1: Ja.

JR: Hur var det nu liksom? Ja men han, han har ju inte uttryckt ordagrant skoldåd. Att ha vill 
göra någonting. Men det, han har ju ändå nämnt liksom ett... Han har ju ändå pratat om ett 
skoldåd. Så det är väl bäst och följa rutinerna och göra anmälan här då.

F1: Ja.

JR: Vilket då ska ha gjorts den 30e av rektor.

F1: Ja.

JR: Utan att någon har blivit informerad.

JR: Och sedan har ju då polisen gripit honom på skolan på grund av det här då.

F1: Okej ja.

JR: Och sedan så efter det så har det blivit oro i klassen där man då att liksom, jo men polisen 
griper ju inte någon utan anledning. Så det är klart att det måste finnas någon anledning. Det 
kan ju inte bara vara Snapchat meddelandet liksom. Så folk börjar ju tänka efter nu och så 
här, ja är det inte så att vi... Ja men då kanske det är någonting mer då. Vi ska vara oroliga för 
någonting liksom och….

F1: Ja.

JR: …han kanske är livsfarlig då liksom.

F1: Okej ja. Men har det... Har det...

JR: Så...

F1: Har det, det här snacket framkommit till dig på något vis? Eller liksom hur...

JR: Det har framkommit till mig ja.

F1: Ja. Via hans kamrater eller via lärare eller?
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JR: Nej. Via biträdande rektor.

F1: Okej ja. Okej ja. Vet du vad den personen heter så att jag bara kan notera?

JR: Ja, men inte i huvudet.

F1: Nej. Men det är bi... biträdande rektor. Då kan vi lösa det i sådana fall.

JR: Hon är biträdande rektor för fordonsprogrammet.

F1: Okej ja men då... då noterar jag det.

JR: De har flera biträdande rektorer på Fredrika Bremer.

F1: Ja, det är en stor skola.

JR: Men då... Ja, den är Sverige största gymnasium...

F1: Oj.

JR: …så att det finns några.

F1: Ja. Ja men då vet vi. För det är fordonsprogrammet han går då. Okej ja.

JR: Ja. Och det är en kvinnlig. En kvinna i alla fall…

F1: Ja. Ja men det är bra.

JR: Men jag.... Det klingar inte. Men jag har ju namnet (ohörbart 00:11:56) i alla fall så att 
det (ohörbart 00:11:57).

F1: Ja men det, det... det är officiella uppgifter. Så det kan jag lösa i sådana fall...

JR: Ja.

F1: ... om det finns behov av att prata med henne. Det är ju jättebra.

JR: Jag fick med en del av vårt samtal inspelat så att...

F1: Ja. Men det är väl jättebra.

JR: Så ja...

F1: Ja men du jättebra uppgifter.

JR: För jag tänkte att även om jag...

F1: Ja.

JR: …har så svårt och formulera. Du vet det är så svårt och...

F1: Ja, alltså när man blir förhörd så får man ju lätt, alltså man blir stressad och man blir 
nervös. Och sedan går man hem och tänker och då kommer man på nya saker. Så att det här 
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är jättebra information. Vi vill... Skriver ner det här helt enkelt. Och så lämnar jag över det till 
utredarna. Så får de, ja göra vad de behöver med den informationen. Det är jätteviktigt och 
jättebra att du hör av dig.

JR: Ja. Men sedan är det en till liten detalj också, som jag har ännu svårare att sätta ord på.

F1: Ja, okej.

JR: Det gäller liksom ju någonting som... som Kevin har gått och sagt i perioder. Liksom när 
han har känt så här att ja men, ja att det har varit motigt liksom med skolan och så där.

F1: Ja.

JR: Att han, ja... Och han är inte intresserad av fordon liksom så. Så... Men (ohörbart 
00:12:52)

F1: Nej. Men jag tyckte att du sa att han var glad att han kom in där.

JR: Jo han har varit glad för att komma in. Han kom in på sitt femtehandsval.

F1: Jaha okej.

JR: Han var glad för att komma in på gymnasiet.

F1: Ja men det förstår jag. Då förstår jag.

JR: Ja.

F1: Ja, men han är inte intresserad...

JR: Fordon i sig det är inte något intresse. Han ville ju gå media så.

F1: Okej. Ja men då förstår jag, ja.

JR: Ja. Över huvud taget klara av att få gymnasiekompetens på ett och ett halvt år liksom.

F1: Det är ju bra jobbat.

JR: Ja, precis.

JR: Och sedan så var han och sommarjobbade under sommaren liksom och skötte det 
prickfritt. Och sedan så skolan då. Alltså han har verkligen varit inriktad på att han ska fixa 
det så.

F1: Ja. Men det låter som en bra plan i alla fall.

JR: Ja. Men samtidigt så har han ju velat ibland liksom. Och det... Men ja, det vä...gör ju en 
annan också när man ska upp till jobbet ibland. Att man känner för att gräva ner sig och lägga 
sig en stund till liksom.

F1: Jaja.

JR: Men... men då har han liksom uttryckt. Och jag undrar om inte liksom det är... Du vet 
man brukar säga att vä... Det är ganska bra och sitta på kåken för då får man ju liksom ... allt.  
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Gratis ut... Husrum och gratis mat och så. och det, det är lite av ett skämt så.

F1: Ja, ja.

JR: Ganska allmänt känt så.

F1: Mm, men är det någonting som han har sagt liksom?

JR: Det ligger någon form utav sanning i. Ja men det har ju han yttrat liksom.

F1: Mo...

JR: Att han liksom, ja fan jag skiter i skolan. Och fan nu... Ja det väl... Det är nästan, det är 
väl bättre liksom och... Ja.

F1: Och...

JR: Det är bättre och sitta i fängelse. Eller skolan är som ett fängelse men... Ja det fi... 
fängelset är bättre, typ så.

F1: Ja okej. Och vid vilka ti...

JR: Han har int...

F1: Vilka tillfällen har han...

JR: Alltså han är intresserad av true crime. Så han läser ju mycket...

F1: Jaha.

JR: ... förundersökningar...

F1: Okej.

JR: ... och sådana där saker. Och jag vet inte liksom om han uppfattar just det som ett skämt. 
Eller om det är någonting som liksom han har, nu liksom i efterhand tagit... tagit till sig 
liksom. Att nej men det är väl bra att sitta här liksom.

F1: Mm. men, men vid vilka tillfällen har du hört det här då?

JR: Nej men det har ju varit hemma när han har... Ja men känt att han inte... Liksom har svårt 
med, han har svårt med matten liksom.

F1: Ja.

JR: Och känt att ja men jag orkar inte. Och måste jag gå den där mattekursen? Och kan man 
inte bara hoppa den liksom och ja...

F1: Ja, okej. Och va, vad kan du...

JR: Alltså ha... han värker ur sig saker liksom i affekt, så.

F1: Mm okej.
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F1: Men vad har varit i liksom för sinnesstämning när han har sagt det liksom då?

JR: Nej men uppgiven snarare. Och just då har det varit fokus kring skolan. Att 
ha...skolarbetet, att han känner, ja, men känner att han, undrar om han kommer fixa det och så 
där liksom.

F1: Ja.

JR: Han har ju haft jättebra stöd i skolan utav specialpedagog och mentor som har varit med 
och peppat. Så det har ju gått. Han har ju gått i skolan så...

F1: Mm. men han har inte utvecklat det mer än...  Det har bara varit ett uttalande liksom. 
Utan det...

JR: Ja men precis. Ja det ja... Nej,nej det har inte varit något utvecklat så inte.

F1: Nej.

JR: Men det... det är någonting som vad fan liksom för... Och likadant det här att... att han nu 
på något sätt efter att ... ha blivit gripen för det här då har u... uttryckt någonting i affekt, 
under själva gripandet liksom. Jag har så svårt, liksom för att om han hade varit arg på 
någon…

F1: Ja.

JR: … och så pass arg så att... Ja men då, då hade ju vi hört det (ohörbart) som.

F1: Okej ja.

JR: Garanterat alltså.

F1: Mm. Tycker du att...

JR: Till och med jag kan ju bli så arg så att jag liksom vräker ur mig att vad fan, den jäveln, 
jag orkar inte med, fan det bä... Fan hon borde få en stol i skallen eller någonting sådant där. 
men han, han... Ja.

F1: Mm. men, men... men alltså har det varit ofta förekommande att han har sagt så där då 
alltså?

JR: Nej.

F1: Nej.

JR: Nej.

F1: Nej.

JR: Inte under... Inte under tiden som han har gått på gymnasiet.

F1: Nej. Alltså ... Ja, så det...

JR: Och inte efter. alltså det har ju varit innan han fick hjälp i skolan på högstadiet.
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F1: Ah okej så det är vid högstadietiden han har...

JR: Ja.

F1: ... nämnt de här sakerna om att det vore bättre att sitta i fängelse eller någonting sådant.

JR: Ja.

F1: Okej.

JR: Alltså det hade han ju nämnt liksom.

F1: Ja.

JR: Det hade väl kommit upp nu alltså i... Jag har för mig att jag har hört det någonstans där 
senaste, veckan innan, liksom att han sa någonting åt det hållet.

F1: Okej ja. Men...

JR: Så jag har gått och grunnat på och... Liksom att han på något sätt nu. För du vet, ja man 
kan ju vara bra på att vara bäst. Eller så kan man vara bra på att vara sämst också.

F1: Ja, jo men det finns alla varianter.

JR: Mm.

F1: Men, men din uppfattning...

JR: Och... (ohörbart 00:17:02).

F1: Men förstår jag dig rätt Jenny?

JR: Ja.

F1: Att han har sagt det här i, under högstadietiden. Men, men du hörde det ungefär någon 
veckan innan han blev gripen igen. Är det rätt uppfattat?

JR: Ja, ja men precis. Då var det någonting över skolan, att han kände liksom att ha inte visste 
liksom...

F1: Ja okej.

JR: ... hur han skulle.

F1: Ja. Ve... vet du vad det var han var frustrerad över då? Just den här ve... veckan innan då?

JR: Nej men det v... Det var vä... Det var någon jobbig uppgift. Någon jobbig skoluppgift.

F1: Ja okej.

JR: Jag har för mig att det var matte.

F1: Ja okej.
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JR: Det kun... Alltså det har ju varit svenskauppgifter som har varit jobbiga och...

F1: Ja.

JR: ... utveckla liksom. Och komma på historier och han kan ju inte komma på historier 
liksom, du vet.

F1: Nej, det kan vara svårt med...

JR: Svårt och ut... Svårt och skriva och...

F1: Ja mm.

JR: ... vill inte gärna ta hjälp då. Man vill ju inte heller visa sig sårbar liksom.

F1: Nej, nej det är väl klart.

JR: Men ber inte. Han s... Han säger inte till vem som helst att han behöver hjälp med saker 
och ting så.

F1: Nej okej.

JR: Utan det är bara folk som han verkligen känner och har förtroende för som han kan...

F1: Ja, som han...

JR: ... be om hjälp så.

F1: Som han litar på, ja okej ja.

JR: Jaja. Ja och det... Och just det här också att han... Jag är så rädd att det här ska vändas så 
att han går och liksom på något sätt, i och med att ni griper honom, och att han sitter där han 
sitter, att han på något sätt växer i det. Och att man monster utav situationen i stället.

F1: Okej.

JR: Alltså...

F1: Du tänker att det blir en tvärtom-effekt liksom?

JR: Ja. Att han nu sitter liksom och ska hävda sig och... och ska vara tuff för att han...  För ja, 
ja menar jag... jag ser att risken är stor. För han har varit utfryst och mobbad och blivit retad 
och inte tagen på allvar. Och du, vet folk går och missförstår och håller på och utnyttjar och 
dummar sig och... Ja ren mobbing. Och då kan det ju kanske vara skönt och vara lite farlig då.

F1: Ja. Ja men jag, jag noterar här så...

JR: Ja.

F1: … så för jag det här vidare. Det är ju jätteviktig information.

JR: Och det här är någonting, det här är alltså någonting som är... Det här är tankar som har 
uppkommit nu, under tiden som han sitter gripen. Alltså just det här jag pratar om nu.
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F1: Ja.

JR: Att han...

F1: Ja de...

JR: Vi hade ju ett samtal där han sa att han, nej men han trivs ganska bra i häktet. Hellre det 
än att slippa vara ute bland idioter som han bara missförstår liksom. Någonting åt det hållet.

F1: Mm ja. Det, det... Ja.

JR: (suckar).

F1: Ja jag skriver ner det du säger Jenny så...

JR: Ja.

F1: Så för jag det vidare till dem som har...

JR: Jag vill bara att ni... Ja, ja hoppas det kommer till rätt person...

F1: Ja, men det är...

JR: ... så att man verkligen...

F1: Ja.

JR: ... kollar av läget. Så att det inte blir.

F1: Det här, det här... Informationen skrevs ju ner. Och den...

JR: Mm.

F1: Den skickar... Jag ser till att den kommer till dem som är inblandade i förundersökningen. 
Och dom för det vidare till åklagaren. Det här är ju ingenting som stannar liksom hos mig. 
Utan det ska ju tas om hand i, i själva förundersökningens... Alltså gruppen, dom som 
handlägger ärendet.

JR: Ja.

F1: Så det ska absolut inte stanna här utan... Det är viktig information.

JR: Det har tagit honom en och en halv månad att få hjälp med att skriva en hemställan om 
böcker och kläder.

F1: Ja, okej.

JR: Han har inte vågat be om det själv.

F1: Ja.

JR: Utan jag har fått ringa till häktet liksom...

F1: Ja.
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JR: ... och fråga om han vill ha någonting. Om han verkligen har fått hjälp med det. Om de 
förstår att han har en funktionsnedsättning. Att någon behöver sitta ned bredvid honom och 
förklara hur man fyller i det här liksom.

F1: Ja okej.

JR: Och ja, det tog en och en halv månad innan polletten trillade ner liksom.

F1: Mm. Men då, då...

JR: Och nu så, ja han... han har inga, ingen försvarare heller som så fun... fungerar. Utan ... 
han, han började jobba först efter att jag var tvungen och gå ut i Expressen liksom.

F1: Jaha, okej. Va...

JR: Så det är så här... Ja, och han ville gärna ha kvar det här målet då för att det här börjar ju 
bli ett stort mål detta. Får man ju synas lite.

F1: Okej, du tänker att det... Att han inte har gjort någonting innan eller?

JR: Nej. Men alltså han vet ju inte vad han gör. För det första när Kevin blev gripen och... 
och då blev jag nervös över... För han är, har ju... Han äter ju mediciner mot sin ADHD.

F1: Ja.

JR: Och sedan nattmedicin och sådana saker också. Jag tänkte nu om någonsin när det är 
viktigt att han får sina mediciner.

F1: Ja.

JR: Och vem ser till det? Ja då tyckte ju, då sa ju hans försvarare till mig att jag skulle lämna 
in dem på häktet.

F1: Ja.

JR: Men som tur var då så..., För Kevins farbror var hemma hos mig ... då... Ja men i och med 
det här liksom. Och han jobbar, eller har jobbat, på häktet, på Hall.

F1: Ja.

JR: Och han sa det där, det finns inte en chans att man får lämna in öppnade medicin... 
medicinburkar till häktet. Och särskilt inte narkotikaklassad medicin. Liksom vad säger han 
liksom. Och mycket riktigt det fick man absolut inte göra. Utan har ju, jag fick ju ri... 
JagfFick ringa till häktet och informera dem om att min son äter mediciner.

F1: Ja.

JR: Och de i sin tur kontaktade BUP om medicinlista.

F1: Ja.

JR: Så, så att... Du vet alltså, ja, jag undrar om det är... Om det är mig ni vill ha död på 
liksom?
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F1: Ja. Nej men vi vill inte ha död på någon tänkte jag säga. Det verkar ju onödigt. Ja, jag 
tänker att, jag, jag tar ju för givet att häktet jobbar enligt de rutinerna de har…

JR: Ja.

F1: …att de pratar med de intagna.

JR: Tyvärr är det... Så kan man ju inte ta saker för givet.

F1: Nej. Nej men... men jag hoppas ju att mina kollegor, som har pratat med Kevin, också har 
kontrollerat att saker och ting fungerar för honom och så där. Det, det hoppas jag ju 
verkligen. Men, men jag noterar din o... Och din oro.

JR: (ohörbart 00:22:21) När det står att han är... Han säger att han kan saker som han inte kan.

F1: Ja. Ja, ja det är ju också en typisk tonårsgrej.

JR: Ja.

F1: Och att man gärna inte vill bli missförstådd.

JR: Och alla dessa blanketter. Han ska ha en blankett för varenda grej. Han får inte f... Ja 
han... han känner ju inte ens till sina rättigheter. Och vet inte vem han pratar med när han är 
där inne heller, om det är polisen eller socialtjänst eller någonting. Så du vet han börjar ju, ja 
blanda ihop namn och allt möjligt nu.

F1: Ja okej. Men socialtjänsten besöker honom eller?

JR: Socialtjänsten har besökt honom.

F1: Ja.

JR: Och likadant LSS-enheten.

F1: Ja men jättebra, jättebra.

JR: Och de har uttryckt oro över hans mående. Just att han liksom börjar visa tecken på 
isole... Alltså... Då så på psykiska skador utav isoleringen.

F1: Okej. Ja okej.

JR: Han har ju liksom inte fått prata med någon han känner.

F1: Nej.

JR: Nu på snart tvåmånaders tid.

F1: Mm. Men jag...

JR: Det är undantaget en kvarts samtal med mig efter en och en halv månad. Och, och jag 
menar, vi har till och med försökt liksom att han behöver ju få en... en kontaktperson liksom. 
För hans gamla har nu fallit hur bilden liksom. Han har flyttat till Dalarna.
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F1: Menar du kontaktperson via socialtjänsten eller? Eller LSS?

JR: Via social, via LSS.

F1: Ja okej.

JR: Alltså ja men han står ju under LSS personkrets 1. Och han , han har ju en... en 
funktionsnedsättning av den graden så att han står under personkrets 1 under LSS...

F1: Ja.

JR: ... och Lagen om Särskilt stöd.

F1: Ja.

JR: Så mm det här...

F1: Men ska de u...

JR: ... har man ju inte heller liksom tänkt, tänkt på det liksom. Och liksom...

F1: Nej. Men har han fått någon ny kontaktperson via LSS då?

JR: Mm det, det blev ju ett litet bekymmer där. För att den personen som vi hade tänkt att 
skulle passa bra som kontaktperson blev ju då gripen och riktade misstankar om att hon skulle 
vara inblandad i något brott.

F1: Jaha. Vem är det då?

JR: En Jessica på skolan.

F1: Jaha någon gammal, någon... Alltså någon som han har...

JR: Ja.

F1: ... kont... Ja men nå...

JR: Ja e... Hans gamla lärare på hemmasittarverksamehten.

F1: Jaha okej, ja men då. Ja okej, ja. Ja men jag, jag skriver, och noterar, här. Och jag hoppas 
att de tar upp det här med häktet, den här problematiken, så att han får rätt stöd och hjälp och 
att man...

JR: Ja.

F1: … att man är liksom uppmärksam på hans behov. Det, det ska jag se till att de får 
framföra till personalen på häktet. Och där har han väl också någon som är ansvarig för 
honom, dom brukar ju ha handläggare.

JR: Mm. Ja han har ju en handläggare där som...

F1: Ja.

JR: ... jag har försökt nå fram till liksom. Och nå... något bättre har det väl blivit. Men vi är 
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inte där än så.

F1: Nej okej, ja. Och det är ju ett problem. Han är ju frihetsberövad och då finns det ju liksom 
restriktioner och det är ganska re...

JR: Jo det gör ju det.

F1: Ja.

JR: Men tänkt dig nu att han, han har... Han har ju sin grund...

F1: Funktions, ja.

JR: ... problematik, alltså sin...

F1: Absolut. Men jag...

JR: …autism i grunden. Så just nu, de har inte ens fått honom utanför häktescellen. Han har 
inte varit ute i rastgården.

F1: Nähä.

JR: Han har inte varit på gym.

F1: Nej.

JR: Han har inte varit utanför dessa fyra väggar.

F1: Nej. Nej inte i rastgården heller eller?

JR: Nej.

F1: Nej okej. Ja, men jag... jag framför din oro. Jag skriver här att du... Att du har en oro för 
hans... hans psykiska hälsa.

JR: Jag har en jätteoro för det här alltså.

F1: Ja men absolut.

JR: Och har ju nu, har ju även pratat med polis om det, som har tagit upp en anmälan om ... 
om tjänstefel.

F1: Ja, okej, ja.

JR: Så...

F1: Ja. Men jag noterar din oro du... Och det är viktigt. Du är hans mamma, du känner honom 
ju bra, så det är ju jättebra att du förmedlar det här. Det tycker jag är jättebra Jenny. Det 
tycker jag är jätteviktigt. För han ska så klart bli, bli hjälpt och mött på sina villkor, absolut.

JR: Absolut.

F1: Ja det håller jag med dig om.

Förhör med Remnert, Jenny; 2022-05-18 13:58   diarienr: 5000-K332614-22 88



JR: Man måste väl man d... Man måste väl kunna uttrycka oro på skolan utan att bli gripen?

F1: Ja. Jag har ingen aning om på vilket sätt han har uttryckt oro så jag vågar inte lägga mig i 
den, den liksom diskussionen. Men, men som sagt det... Jag gissar det är en åklagare som 
tittar på det, som har koll på läget, så att jag vågar inte säga någonting om det...

JR: (Jenny skrattar till, förhörsledarens notering)

F1: ... måste jag säga.

JR: Som sagt det för det är inte, det är inte bara på en punkt. Alltså det... det, det blev en 
anmälan liksom.

F1: Nej men okej. Ja, nej...

JR: Så...

F1: ... jag vågar inte lägga mig i den diskussionen eftersom jag inte vet någonting om ärendet. 

JR: Det behöver du inte göra heller.

F1: Nej precis. Nej men jag, vi, jag skriver ner allt det du har berättat Jenny. Och sedan så, så 
framför jag det här till liksom de som är ansvariga och till åklagaren. Så de får ta del av alla 
dina uppgifter. Så att det ska kännas bra att du har fått säga det här. Och att vi ska självklart ta 
allting i beaktande och... och häktet ska liksom ha, självklart, extra båda tillsyn och omtanke 
om honom. Han är ju ung så att det...

JR: Precis.

F1:  ... ska finnas specialregler för... för ungdomar också så att...

JR: Precis. Alltså det här är ju liksom trauma för mig också. I min värld så liksom vaknade 
jag av ett väpnat inbrott, i mitt hem.

F1: Ja. Ja, jag förstår din...

JR: Samtidigt som, som elever på skolan har... har liksom påstått rädsla på skolan för att 
polisen har dragit in och gripit en elev framför deras ögon liksom.

F1: Ja. Jag vet inte hur det här gick till så jag vågar inte uttrycka mig om det .

JR: Nej det behöver du inte göra. Men jag måste få fram det här. Alltså att...

F1: Ja det är jätteviktigt.

JR: Jag vet flera. Jag vet flera barn...

F1: Ja.

JR: ... som just nu på olika ställen i Sverige är rädda för att gå till skolan efter det här.

F1: Ja, alltså hur menar på flera olika ställen?

JR: Ja för att de är rädd... De är rädda för att bli gripna av polisen för att de kanske har sagt 
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någonting i affekt. Får man säga vad man vill i Sverige liksom? Får man säga att man är rädd 
för någonting? Får man, du vet så här, det är jättekonstigt. Det är inte lätt och förklara det här 
för ett barn. Särskilt inte när ni själva inte vet.

F1: Nej. Nej men jag... Ja, ja jag har inte hört talas om det så att jag vågar inte säga någonting 
om det. Men, men... Så det, det hoppas jag att... att det finns vettiga vuxna runt om som kan, 
kan lyssna på de här barnen och ta deras oro på allvar.

JR: Ja, och polisanmäla.

F1: Nja nej. Jag tänker att det... Att det...

JR: Ja.

F1: Ja om det behövs så får man ju göra det. Det beror ju på hur...

JR: Men det är väl självklart. Och självklart ska polisen utreda också, men det måste ju gå rätt 
till.

F1: Ja absolut, självklart.

JR: Det är ju det.

F1: Ja. Ja men det... Det, det finns ju alla möjligheter för dig och liksom granska hur den här 
utredningen har gått till så småningom. Det är inga konstigheter.

JR: Absolut.

F1: Allting blir ju offentligt så småningom så att det, det kommer och lösa sig.

JR: (ohörbart 00:28:44).

F1: Men Jenny jag, jag framför det här.  Känner du att du har fått säga det du ville berätta 
eller? För annars så är det så att jag kan, kan vi höras igen, det är inga konstigheter.

JR: Just nu så tror jag att jag har fått fram allting.

F1: Ja.

JR: Du får nu skriva ner det där och ringa och läsa upp. Så att jag ser att...

F1: Ja men absolut, absolut.

JR: ... vi har förstått varandra här.

F1: Ja men det hoppas jag verkligen.

JR: Mm.

F1: Så att vi, ja jag noterar. Vi har också spelat in det här så att... Men, men när det är 
utskrivet och klart så hör jag gärna av mig.

JR: Ja, jättebra.
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F1: Absolut. Och men...

JR: Jag vill gärna ha det uppläst och (ohörbart 00:29:11) 

F1: Absolut, absolut. Jag är lite fullshokad så jag kommer inte ringa de närmsta dagarna. Det 
kan ta lite tid.

F1: (bakgrundsljud) Oj, vad är det som händer?

JR: Nej det är hu... hundarna.

F1: Jaha. Jag tyckte det var någon gubbe som skrek i bakgrunden.

JR: Ja.

F1: Blev alldeles nervös här. Ja nej (skratt).

JR. Nej det var hundarna som började på busa med varandra här.

F1: Ja.

JR: Som blir skällda på.

F1: Ja men det förstår jag.

JR: Ja.

F1: Det förstår jag.

F1: Nej men du så fort det är klart så hör jag av mig.

JR: Ja.

F1: Jättebra Jenny.

JR: Ja.

F1: Var rädd om dig.

JR. Ja, ja men absolut.

F1: Tack så mycket, tack.

JR: Ja.

F1: Hej.

JR: Hejdå.
--------------------------------------------------
Utskrivet 2022-05-25 av U0057616, Skrivcentral Stockholm syd

Jenny önskade i förhöret att få det uppläst för sig via telefon. Hon har efter förhöret fått 
information om att förhörsutskriften är 28 sidor lång och utskriven i dialogform, att allt vi har 
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sagt är utskrivet och att ljudfilen också finns arkiverad i ärendet. Hon uppger att om det är så 
behöver hon inte få den uppläst för sig. / Ann Torstensson 

Förhöret är genomlyssnat och korrigerat på de ställen där förhörsledaren kunnat höra vad som 
sägs. /Ann Torstensson 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Remnert, Jenny
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

känndom om ärendet och
svarar på tidigare angivet
telefonnummer

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

mamma till misstänkt

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Vittnesförhör med Kevins mamma Jenny med anledning av att hon uppgivit att hon
kan ha viktig information som rör utredningen. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Ann Torstensson
Förhörsdatum

2022-06-20
Förhör påbörjat

17:25
Förhör avslutat

18:05
Förhörsplats

Per telefon
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

at

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Telefonförhör med Jenny med anledning av att hon uppgivit att hon har information som kan 
vara viktigt för ärendet. 

Jenny ombeds att berätta om vad det är för information som hon har att lämna och hon 
berättar att hon har blivit kontaktad av personer som påstår sig vara kompisar med Kevin på 
ett community som heter TCC, True Crime Community. 

Jenny berättar att den ena personen kontaktade henne via Messenger ca 14 dagar efter att 
Kevin greps. Det är en person som uppger sig ha pratat med Kevin under en längre tid och 
personen var nu orolig över om Kevin mådde bra eller om det hade hänt honom något då de i 
vanliga fall brukar prata varje dag. På fråga om Jenny har några kontaktuppgifter till denna 
person berättar Jenny att det är en kvinna som heter Evita Kolmonen och som bor i Wasa i 
Finland. Jenny fick uppfattningen av att kvinnan är 20-25 år gammal och att hon pluggar på 
universitetet. Jennys uppfattning är att Evita verkar vara väldigt försiktig och att hon även 
jobbar med den finska militären. Jenny är inte helt säker på vad Evita gör där inom det 
militära men betonar att det kan vara så att hon helt enkelt har gjort militärtjänst som alla i 
Finland får göra.  

Jenny får frågan om vad hon tror att ett förhör med Evita kan ge utredningen berättar Jenny 
att hon tänker att Evita har information om Kevins relation med Morris, om jargången på 
forumet och information om vad och hur Kevin pratar om saker. På fråga om Evita kan tänka 
sig att prata med polisen om detta säger Jenny att Evita inte kommer att kontakta polisen själv 
men att hon självklart kommer att prata om polisen tar kontakt med henne. På fråga om Jenny 
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har några kontaktuppgifter till Evita säger hon att det enda hon har är namnet som hon skrev 
ifrån via Messenger. Jenny uppger att Evita skrev till henne på engelska. 

Den andra personen som har tagit kontakt med Jenny är en person som kallar sig för Anna. 
Det är en person som har tagit kontakt med Jenny via Twitter den 28 maj. Personen säger sig 
var en vän till Kevin men Jenny vet inte vem det är. Personen skrev från ett konto/avsändare 
som är @validl. Personen skrev att hon hade haft kontakt med Kevin tidigare men tappat 
kontakten med honom före jul. Personen skrev att hon tyckte att det var orättvisat att Kevin 
var häktad och skrev saker som att han kanske hade lite udda tankar men att det inte är något 
konstigt och att personen var helt säker på att Kevin inte är någon framtida mördare. 

Personen undrade också om det var möjligt att ta kontakt med Kevin och Jenny svarade att 
det gick bra att skriva brev till honom men att man då inte fick skriva om brottet och att all 
post granskas av åklagaren. Jenny säger att hon inte har fått någon respons på sitt svar och 
hon kan inte heller se att avsändaren har läst hennes svar. Jenny säger att den här sista 
personen känner hon sig lite mer osäker på om det verligen var någon vän till Kevin eller helt 
enkelt någon som bara var ute efter information. 

Jenny berättar att hon har fått information från åklagaren om att Kevin hade en kniv när han 
greps. Jenny berättar att Kevin några veckor innan händelsen pratade med henne och frågade 
om man får ha kniv på sig om man inte visar den för någon. Jenny påtalade att det var 
förbjudet. Hon berättar att hon fick känslan av att han undrade det för att han känner sig 
otrygg när han är ute då det är mycket som händer ungdomar. Jenny berättar att hon och 
Kevin pratade om alternativ som försvarsspray och ljudande larm som man kan istället och 
som är tillåtna. Jenny berättar att även hennes man, Jens, också påtalade flera gånger att det är 
olagligt att bära kniv ute, även om den inte syns. Jenny berättar att hon gissar att Kevin har 
fått tag i kniven när han var i Malmö. På fråga om vad det är som gör att hon tror det säger 
Jenny att Jessica, eller någon annan, har berättat att den har fått, eller sett, en bild på Kevin 
och en annan kille när de står och försöker se coola ut och att det på bilden finns en kniv. På 
fråga om det är en bild som har publicerats på sociala medier eller om det har skickats direkt 
till någon säger Jenny att hon inte vet det, att hon inte har sett bilden själv. 

Jenny har en fråga om de två husrannsakningarna som har gjorts i hennes hem och som hon 
har fått hem kopior på. Hon har en fråga gällande datumet på en av dem som hon tror är 
felaktigt och förhörsledaren lovar att återkomma till henne i frågan. 

Jenny önskar också att frågan ställs till Kevin om han vill prata med sin mamma igen och hon 
undrar också om det finns möjlighet för Kevin att klippa sig på häktet. 

Förhöret avslutat klockan 18:05
OBS! Ej uppläst/genomläst av vittnet. (skall göras) 

Förhörsledaren återkopplar till Jenny någon dag/några dagar efter förhöret och förtydligar 
frågan om husrannsakan i Jennys hem och hon får ytterligare en kopia på en husrannsakan 
skickat till sig. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Remnert, Jens
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Egna uppgifter mot passfråga
RES

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Frågor kring hur Kevin är som person

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Bengt Nilsson
Förhörsdatum

2022-04-07
Förhör påbörjat

15:25
Förhör avslutat

16:25
Förhörsplats

Polishuset Novavägen 1-3, Huddinge
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse

Biträdande förhörsledare är Susanne Karlsson.

Jens är gift med Kevins mamma och de är därmed sammanboende. Jens är således Kevins 
"plastpappa".

Hur länge har du känt Kevin?
I 6-7 år.

 Hur är ert förhållande?
Det fungerar bra.

 Kan du beskriva Kevin, hur han är?
Kevin är osäker socialt. Han vet inte hur man för sig i det sociala spelet. Kan inte "kallprata". 
Kevin är väldigt tight med sin mamma och har svårt med kompisar. Han är väldigt tystlåten 
och är lite lat. När han var något yngre var han väldigt mörkrädd, men det är bättre nu. Han är 
rädd för spindlar, flugor och småkryp. Kevin är duktig i engelska och har bra datakunskaper. 
Kevin är intresserad av media.

 Hur fungerar det i familjen, pratar ni med varandra?
Ja, det fungerar bra. 

 Hur är förhållandet mellan Kevin och hans mamma Jenny?
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De är väldigt tajta. Kevin är väldigt beroende av sin mamma.

 Hur är förhållandet mellan Kevin och hans biologiska pappa Mikael?
Det har blivit bättre sista åren. De hörs av per telefon och Kevin har vid något tillfälle hälsat 
på Mikael och övernattat där.

 Har Mikael varit hemma hos Kevin, då du varit hemma?
Ja, vid några tillfällen, en handfull gånger.

 Hur är förhållandet mellan Kevin och hans lillebror?
Det fungerar bra. Det skiljer några år mellan dem, men Kevin är mentalt på en yngre nivå. 
Han är som en 14-åring ungefär. Kevin och hans lillebror har aldrig slagits eller bråkat.

Är Kevin intresserad av hunden och går han ut med den?
Kevin tycker om hunden, men är inte särskilt intresserad av den. Han går aldrig ut med 
hunden.

 Har Kevin några kompisar?
Nej, han är väldigt ensam och väljer att vara en "ensamvarg". Han har aldrig besök av någon 
kompis hemma.

 Hur har Kevins skolgång varit?
Kevin hade det väldigt besvärligt i högstadiet. I sjätte klass gick det bra, men i sjuan var det 
katastrof med mycket frånvaro. Det var först under sista terminen i nian, som skolgången blev 
bättre. Då fick han bra kontakt med en lärare. Kevins mamma Jenny har fått stånga sig 
blodig, för att Kevin ska få rätt hjälp i skolarbetet. När Kevin sedan skulle söka in till 
gymnasiet, var han inte behörig på grund av för dåliga betyg. Kevins förstahandsval var 
media, men han kom inte in på denna. Han kom in på fordonsprogrammet, men Kevin är inte 
alls intresserad av fordon.
Men sedan Kevin började gymnasiet har han mognat. Han går upp på morgonen, klär på sig 
och äter sin frukost. Han tar även sin ADHD-medicin, så han har blivit mer självgående.

 Har Kevin lärare som han gillar kontra ogillar?
Jens kan inte uppge detta.

 Hur är Kevins relation till läraren Jessica på skolan?
Jessica har hjälpt Kevin mycket sedan grundskolan och de har en bra relation.
 De har även haft kontakt nu under gymnaisetiden.

Vad gör Kevin på fritiden och har han något musikintresse?
Kevin är en hemmasittare och sitter mest på sitt rum. Kevin är inte särskilt musikintresserad 
och han tittar mest på filmer på Youtube och Netflix. Tidigare spelade Kevin mycket tv-spel, 
men det har minskat sista året. Han använder sin Laptop och mobiltelefon och ibland sitt 
Playstation4-spel. 
Kevin tittar också mycket på TrueCrime.

 Släpper Kevin in dig på sitt rum?
Nej, han vill ofta vara ifred på sitt rum. Jens tänker på Kevins integritet och låter honom vara 
ifred på sitt rum. Kevin kommer ibland ut till köket och vardagsrummet, när han vill prata 
med Jenny och Jens.

 Har ni något gemensamt intresse, du och Kevin?
Nej, inte direkt. Det skulle i så fall vara att de ibland tittar på eller pratar om filmer från 
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80-talet, action och komedier. Jens tycker det är lite märkligt att Kevin intresserar sig för 
filmer från 80-talet.

 Brukar Kevin vara utåtagerande mot er i hemmet?
I skolan är han väldigt tyst, men i hemmet kan Kevin vara högljudd och arg och skrika mot 
Jenny. Men ibland är han ledsen hemma.

 Har du märkt något med Kevins klädstil sista tiden?
Nej, Kevin har inget intresse av kläder.

 Har Kevin berättat något om hans kompis i Skåne?
Ja, han var hos kompisen Morris under sportlovet. Kevin tog tåget från Stockholm till Malmö 
och sedan hämtade Morris pappa honom i Malmö. Morris ska bo i Ystad. 

 Hur du märkt om Kevin har börjat testa och dricka alkohol eller droger?
Nej.

 Har du lagt märke till om Kevin har haft kniv eller hammare i bostaden, eller om han visat 
intresse för detta.?
Nej.

 Susanne: har han någon gång pratat med er om våld eller olika våldshandlingar?
Nej, bara tillfälligt om han skulle ha läst om något, han har ingen fascination för våld.

 Susanne:  Du sa att han är rädd för småkryp och sådant finns det något i samhället han är 
rädd eller orolig för?
Nej, han pratade väl lite om Ryssland och kriget den första dagen när det hände men sen var 
det inget mer. 

 Susanne: när han är arg eller frustrerad hemma, hur uttrycker han sig då?
Han kan vara högljudd hemma och säga "jävla kärring" till sin mamma när han är sur på 
henne för något.

 Har han varit arg eller frustrerad på någon annan, t.ex. i skolan?
Han har sagt om rektorn på Östra Grund "att hon sparkar på folk", jag vet inte vad han menar 
med det.

Uppläst i anteckningsform och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Lindholm, Mikael
Personnummer

Den hörde är

Annan
ID Styrkt

Ja
Sätt

Egna uppgifter mot
kontrollfrågor/dataslagningar

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Frågor kring hans son, Kevin Hult Lindholm

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Bengt Nilsson
Förhörsdatum

2022-04-04
Förhör påbörjat

14:50
Förhör avslutat

15:00
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Du är biologisk pappa till Kevin och Kevins mamma är Jenny.
Det stämmer.

 Har du fler barn?
Nej.

 Jenny är ensam vårdnadshavare till Kevin. Hur kommer det sig?

Anledningen till att Kevins mamma är ensam vårdnadshavare och inte Mikael, är att de levde 
åtskilda i två olika kommuner. För enkelhetens skull, så blev Jenny ensam vårdnadshavare.
Mikael har inga fler barn.

 Hur är din kontakt med Kevin?

Mikael har kontakt med Kevin via telefon flera gånger i veckan och de har en ganska bra 
relation. De kan prata om det mesta.

 Hur är Kevins förhållande med sin mamma Jenny?
De har en bra kontakt. Mikael har en ganska bra kontakt med Jenny också.

 Hur är Kevin som person?
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Kevin har diagnoserna ADHD och autism och äter medicin dagligen mot sin ADHD. Han har 
inga större problem i skolan, men har ett fåtal vänner. Han har 4-5 vänner och de flesta av 
kompisarna är från skolan. 
Kevin har pratat lite om en kompis som heter Morris, som bor i Skåne. Kevin var hemma hos 
Morris under sportlovet.

 Vad har Kevin för intressen?

Han spelar mest TV-spel och är inne på Facebook. Senaste tiden har han pratat om att han 
vill kunna ta jägarexamen.

Är Kevin inne på olika Internet-forum?

Mikael vet inte.

 Har du märkt någon personlighetsförändring på Kevin sista tiden? Exempelvis mer 
intresserad av våld eller våldsfilmer, skjutvapen eller dylikt?

Mikael tycker inte det. Han har varit sig själv hela tiden.

 Vet du eller har Kevin berättat om att han har missbrukat alkohol eller droger?

Kevin har berättat att han provat hasch och druckit sprit tillsammans med Morris. 

 Har du något ytterligare att berätta om Kevin?

Nej, inget speciellt.

Uppläst i anteckningsform och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Syd, Grova brott 3 PO S Skåne
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Seidman, Morris
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Kompis med misstänkt
Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

För att höras som vittne i ärendet.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Dzenita Freudenthal
Förhörsdatum

2022-03-31
Förhör påbörjat

14:44
Förhör avslutat

16:13
Förhörsplats

Polishuset, Ystad
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

AH

Förhörssätt

Videobandsförhör
Ljudbandsförhör  Förhörsvittne

Hermann, Andreas

Berättelse

Förhöret finns på ljud och bild i FILIP. Detta är en sammanfattning av de viktigaste sakerna 
som framkommit. 

Morris berättar på fråga att det gäller hans kompis Kevin Lindholm.
Mirris uppger att han och Kevin har träffats en gång.
Morris pappa ringde till Morris efter att Kevins mamma ringt till Morris pappa och sagt att 
Kevin blivit häktad för planering till mord.
Morris och Kevin har känt varandra i ungefär 1,5 år.
De har gemensamma, breda intressen och de tänker samma saker. De har liknande diagnoser 
även om de inte tror på diagnoser. De förstår varandra. Något som andra inte kan förstå. Båda 
har känt sig utanför.
De har lätt att kommunicera med varandra. De dömer inte varandra.
De gillar Truecrime båda två. Morris gillar att researcha saker allting, breda saker. När de 
började skriva med varandra så hade de samma intresse vid samma tid. Kevin skrev en 
kommentar, på svenska till en video på Youtube och då svara de Morris på det eftersom 
Kevin skrev på svenska. 
De pratar/skriver oftast via Instagram med facetime. Inte vanliga facetime Apple eftersom 
Morris har en Samsung. De pratar ibland på Snapchat.
Morris tror han heter morrisimo och några siffror på Instagram. Morris uppger att Kevin byter 
namn ganska ofta men heter oftast något med Kevin. 
På snap heter de olika beroende på va dde döpt varandra till. Morris har döpt Kevin till Kev.
På fråga hur ofta de pratar med varandra svarar Morris att det beror på. Ibland 2 ggr per vecka 
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och ibland flera gånger om dagen i en vecka. De har haft kontakt på en jämn nivå. 
Morris uppger att Kevin är en rolig personlighet. Han är bra på att imitera karaktärer från 
filmer mm. Ibland säger han roliga saker. Han är också smart och seriös. 
 Vad är det inom Truecrime som är intressant?
Morris kollar många dokumentärer på nätet. Olika saker. Seriemördare, kultledare, 
masskjutare. I huvudet på en mördare
 Flera intressen?
Morris uppger att han är utanför även om han har några vänner. Han ser sig som en underdog. 
Kevin är kanske inte heller den populäraste som har så många vänner. Folk är bara dömande 
och äckliga och skriver saker de inte menar på instagram. De dömer bara utifrån att någon är 
snygg eller inte eller annat.
De förstår vad den andra menar lite lättare.
 Beskriv hur du menar med att ni tänker lika.
Morris berättar att Kevin inte har mått så bra och det har inte jag (Morris) heller. När man ska 
beskriva något för honom (Kevin) som en person som inte känner samma som hade kunnat 
fatta. Om man ska beskriva en viss färg för någon som aldrig sett färgen så går det inte. Det 
måste vara någon som känt samma för att den personen ska fatta.
 Exempel?
När de hördes för några dagar sedan så hade Morris mått dåligt ett tag och då hör inte Morris 
av sig till någon. Han stänger av allt. Då skriver Kevin typ, har då mått dåligt eftersom du inte 
skrivit på ett tag.
Morris berättar om att han bott på SIS-boende till och från sedan han varit 10 år. Nu har han 
precis kommit hem igen. Nu är det skit igen. 
 Vad är det som är skit igen?
Det berättar jag när en advokat är här.
 Vad är anledningen till att ni känner er utanför?
Morris säger att han inte kan tala för honom (Kevin) utan bara för sig själv. Det är inte bara 
att man är på boenden men det bidrar till det. Först så är man inte hemma och man får inte 
träffa sina vänner och man får inte snacka med nån. När man kommer tillbaka så är man 
utanför, folk ser en som att man itne passar in i mallen. Då stöter de ut en på olika sätt. Då 
förlorar man sina vänner, så mår man mer skit. Så gör man skit för att man mår skit. Sen så 
blir man omhändertagen ingen så händer samma igen så blir det en dålig cirkel. Man blir både 
fysiskt och psykiskt uppdelad från samhället. Man har ett annat tankesätt och då har de 
fördomar om en.
Morris tror att det är anledningen till att Kevin är utanför, det är att han inte har så många 
vänner och han tänker inte som samhället norm säger.
 Hur tänker han?
Morris är osäker men svarar att det är olika beroende på vilken social situation man pratar 
med honom om. Han kan ju vara normal när man pratar om något allmänt men med vissa 
subjekts så blir han på ett annat sätt. 
 Var träffades ni?
De träffades hos pappa här i Ystad. Visade honom runt i Ystad. De träffade några andra 
kompisar och gick till Max och åt. Morris vill inte blanda in fler av vännerna för han vil inte 
att de ska sitta i förhör eftersom de inte har med detta att göra. 
 Vad pratar ni om?
De snackar om filmer och om TV-program. Vilka spel de köper och allmänna saker. Tjejer 
de ska träffa.
 Du pratade tidigare om att ni gillar om Truecrime och att det handlar om allt möjligt 
inom Truecrime, ex skolskjutningar.
Morris drar lite på svaret men menar att det inte specifikt är skolskjutningar. Morris gillar mer 
psykologin hos de som tänkt på unika sätt. Folk som kanske har gjort messet up-saker men 
om man tar personen minus det våldsamma så lyssnar man och inbillar man sig att det är så 
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liksom, så märker man att de har vissa saker som är vettigt och så vidare.
 Hur tänker du då?
Många .. alltså… hur jag än beskriver det så kommer det att komma ut jättefel. Det är det som 
är grejen, det komemr att vänas om mot mig och gör att det kopplas till mig. 
 Varför skulle du kopplas till det?
Tänk såhär, du vet Ted Kasinski, Una-bombaren. Han hade sina shit-shit. Det som var 
fascinerande med honom är att han överlevt ute i en skog i över tretti år och fixat egen mat, 
utan el i skogen. Han var en komplex person. –Jag gillar komplexa hjärnor helt enkelt, jag 
tycker det är intressant.
Morris har läst om skolskjutningar men det var ett bra tag sen. Han är med i vissa 
Truecrime-grupper på nätet. Communitys. Där lägger de upp förundersökningar eller olika 
saker om cases. Det är dock inget som han researchar längre. Han fattar de flesta olika sorters 
personer och därför är han klar med denna delen.
 Har du och Kevin pratat om skolattacken i Malmö? Vad har ni pratat om?
Morris uppger att han inte vet så mycket om den. Han har läst skit på flashback och sånt. Men 
han vet itne om det är sant som står på flashback. Han är inte så intresserad av sånt längre. 
Det är inte själva attacken som Morris är intresserad av utan mer psykologin bakom, men 
eftersom de inte släppt någon info om det än så finns det inte så mycket att läsa än.
 Vad pratade du och Kevin om?
De pratade inte så mycket. Kevin ringde Morris och sa att det varit en skolattack i Malmö. 
Det var typ det. Häromdagen var det en lärare i skolan som var oroad eftersom Kevin skrivit 
till en online-kompis att det bara var en tidsfråga innan det händer i Stockholm. Morris 
trodde då att det var honom de menade. 
 Vet du vilken kompis det var?
Morris misstänker att det är han eftersom Kevin inte har så många vänner. Morris vet inte 
vem det annars skulle vara.
 Har Kevin skickat någonting på Instagram om att det skulle hända något i Sthlm eller 
om Malmö?
Kevin uppger - Nej, han har aldrig sagt att något kommer hända eller att han kommer göra 
något. Han mår inte bra. Det finns gånger han har sagt att han vill dö och sånt skit. 
Då har Morris inte känt att rätta vägen varit att gå till attack och säga att han gjort fel. Bara 
försöka att vara förstående. Kevin har också nämnt saker om Truecrime men inte på ett 
hotvisande sätt.
 Vet du vem kompisen skulle kunna vara som han skicka meddelandet till?
En tjej som heter Anastasia som bor i Sthlm. Kan vara en kille också. 
 När pratade ni om detta?
Det var två dagar sedan
 När var senaste gången ni pratade?
Det var igår.
 Vad pratade ni om då?
Någon tjej han skulle träffa och han var glad över det. Han pratade om allmänna saker om sin 
familj. 
Han ser ner på sitt liv. Morris försökte peppa igång honom och planera lite för framtiden.
Beskriv hur du menar med att han mår skit?
Han berättar att han känner sig ensam att han inte har så många vänner. Det är lätt för folk att 
vara idiot mot honom och han står inte upp för sig. Han är udda men Morris gillar när folk är 
udda. Det är dom människorna som är roliga att snacka med. De har haft det tufft men de kör 
sitt.
Är Kevin komplex?
Han är smart. Han har en bred hjärna. Han vet mycket om random saker. Han är intressant 
person helt enkelt.
 Hade Kevin kunnat göra något sådant som i Truecrime?
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Nej, Morris uppger att han inte vet var Kevins gränser går, exakt. Morris känner inte att 
Kevin skulle göra något sådan eftersom de pratat om att Kevin skulle flytta till Ystad när han 
fyller 18 år.
På fråga svarar Morris att han inte varit hos Kevin i Sthlm.
På fråga svarar Morris att Kevin inte ritat eller antecknat något annat än en lista på vad de 
skulle göra under helgen.

Paus i förhöret 15.23 

 Morris ombeds berätta igen om hans och Kevins kontakt de senaste dagarna. 

Morris berättar igen att Kevin till honom sagt att han varit hos kuratorn som uttryckt oro för 
att någon sett att Kevin skickade inlägget till en kompis. Men Morris vet inte om det han som 
är kompisen.

Morris tillfrågas om Kevin någon gång gett uttryck för att han vill använda våld?

Morris svarar, - Nej, han ar berättat om någon gång när han varit arg eller ledsen eller mått 
skit i sitt liv. Att han är arg på folk ochatt han själv är deprimerad. Det har alltid varit en 
undermind tanke, men det har aldrig varit något specifikt att han ska göra något såhär eller 
såhär.

Men det är ändå en tanke?

- Det är svårt att säga…  Liksom.. han uttryckte sig på ett argt sätt ibland och på ett ledset 
sätt ibland. Han verkade ganska missnöjd med det mesta..

 Vad säger han när han är arg?

Morris tar ett exempel när Kevin var tvungen att gå i specialklass i skolan. 

 Hur utrycker han sig när han är ledsen (Kevin)?

Morris svarar att Kevin brukar uttrycka sig att han är ensam. Att han typ inte har listat ut vad 
han ska göra i framtiden.

Anteckning bitr förhörsledare:
Resten av förhöret försöker vi reda ut tankar som Kevin gett uttryck för i olika situationer. 
Morris berättar inget som leder till att vi kommer närmare hur de kommunicerar kring detta 
eller vad Morris eller Kevin tänker kring detta. Morris återkommer flera gånger till hur dåligt 
Kevin mår och att han både utrycker sig argt och ledset i olika situationer. Morris kan inte ge 
så många exempel på vad som gör Kevin arg. Däremot uppger Morris att han upplever Kevin 
som missnöjd över vissa saker i samhället.

Förhöret avslutas.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Larsson, Elias
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Genom uppvisande av
ID-handling.

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Kontakt/ relation med Kevin Lindholm. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Maja Sultan
Förhörsdatum

2022-04-01
Förhör påbörjat

10:09
Förhör avslutat

11:59
Förhörsplats

Polisstationen i Huddinge
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledarens frågor och kommentarer skrivs i kursiv stil.

Elias informeras om att han hörs som vittne, samt att det han berättar kommer att noteras i 
förhör.

Berätta om din relation med Kevin Lindholm. 
Vi är bara vänner från skolan. 

Går ni i samma klass? 
Ja. 

Berätta mer. 
Han och jag träffas i skolan och går runt med en annan kille, Jonathan heter han. Vi hänger på 
skolan. Kanske drar till Donken (McDonalds) ibland. 

Vilken skola går ni på? 
Fredrika Bremer. 

Berätta mer om att ni hänger på skolan. 
Vi umgås på raster och lektioner, sitter bredvid varandra när vi ska plugga i klassrummet. 

Umgås ni på fritiden? 
Ja, ibland drar vi till Donken. 

104



Hur länge har du känt/ umgåtts med Kevin? 
Sedan skolstarten 19:e augusti, eller 18:e augusti började vi där. 

Hur började ni lära känna varandra? 
Vi satt och snackade jag och Jonathan, och Kevin satt där ensam, jag och Jonathan gick fram 
till honom och började snacka. Sedan började vi hänga. 

Var det på eget initiativ som ni tog kontakt? 
Ja, vi hade inget för oss så vi kollade till honom. Och då började vi hänga. 

Hade du känt Jonathan sedan innan? 
Nej, det började vid skolstart. 

Berätta om er kontakt utanför skolan. I vilka forum har ni kontakt? 
Genom Snapchat och telefon. 

Telefon? 
Mobil och telefonsamtal. 

Ni ringer varandra? 
Ja. Eller skriver på sms, men det är ofta Snapchat. 

 Vad har du för användarnamn på Snapchat? 
Eliaslarsson05 tror jag, borde vara det. 

Vad heter Kevin? 
Kevinlindholm04, senaste gången jag skickade något till honom var 11:40 i onsdags. 

Hur ofta har ni kontakt? 
Varje dag, vi snappar typ nästan varje timme. Sedan när vi är på lektionen så snappar vi inte, 
för då var vi med varandra. 

Då förstår jag att ni har mycket kontakt? 
Jag är en av hans bästa kompisar har han sagt. 

 Har ni kul när ni är med varandra? 
Ja, vi kollar ofta på roliga videos/ skämt och memes och sånt. 

Jag förstår att ni klickade bra? 
Ja, fast jag har andra vänner, som jag känt längre typ 10 år. 

Hade Kevin fler vänner? 
Ja, mycket genom internet, många internet-vänner, han har någon gång varit i Skåne och 
träffat en Morris under sportlovet. Jag har saker att berätta om det han gjorde där, men jag vill 
inte vara en dålig vän mot honom. 

 Det är viktigt att du är så ärlig som möjligt. 
Jag vill inte vara en dålig vän, jag är den enda som vet om det. Det finns grejer som han 
berättat för mig att han gjort, i förtroende. 

Kan det vara besvärande för honom? 
Han har köpt grejer genom snap, köpt grejer som han inte får köpa av sina föräldrar. 

Alkohol? 
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Ja, bara i torsdags åkte han till Älvsjö och köpte Vodka för 300: - 

Det är inga olagliga grejer, jag kan säga en grej som han gjorde, han rökte hash i Skåne utan 
att hans föräldrar visste om det. Sedan skaffade han en tatuering, de gjorde den hemma. Han 
var alkoholpåverkad så han kände ingenting. Morris gjorde den på honom hemma hos 
Morris. 

Vad känner du till om Morris? 
Vet bara att det är en av hans kompisar som han snackar med genom internet. 

Vet du hur gammal Morris är? 
07:a 

Var i Skåne bor han? 
Ystad. Jag har hört från Kevin att han Morris säljer droger. I onsdags när han åkte hem, så 
hade han på sig en arméjacka, och fick ångest över det. Jag sade till honom att han skulle byta 
till arbetskläder, för att han skulle må bättre. 

Vill Kevin sticka ut? 
Nej, han är diskret, han har blivit mer av ett psyko det senaste, köpt konstiga saker och 
druckit alkohol, vodka. Han har druckit vodka torsdag till lördag. 

 "Mer av ett psyko"
Alltså han har börjat köpa grejer, han köpte en kniv, med det var mest för självförsvar, ifall 
att något skulle hända. 

Vet du vilken typ av kniv? 
Fällkniv, kamouflage, han hade den i bombarjackan som självförsvar. Jag skulle inte kunna 
se honom göra något mot någon om det inte vore självförsvar. 

Har han berättat om att han känt sig hotad? 
Ja, jag minns inte vem det var som han kände sig hotad av. Jag har inte koll på det, det enda 
jag vet är att han sagt att han känner sig hotad, eller så fick han bara en galen idé om att köpa 
en kniv efter Skåne . 

Har du sett kniven? 
Ja. 

Berätta om det. 
Det är typ kamouflage, man kan fälla ut den. 

Jag tyckte den var cool, snygg kniv. Som en prydnad. Han hade den i skolan i sin jackficka. 

Vart var ni när han visade den? 
Vi var utanför klassrummet, och väntade på lektion, vi skulle ha svenska lektion.  

Vad var anledningen till att han visade den? 
Han ville väl visa, "kolla vad snygg kniv" typ. 

Berättade han något mer om varför han hade den på skolan? 
Jag frågade vad han skulle ha den till och då svarade han att han skulle han den till 
självförsvar. 

Känner du till något om han haft kniv vid fler tillfällen på skolan? 
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Ungefär varje gång han var i skolan, så hade han den. 

När var första gången han visade den? 
Kommer inte ihåg vilket datum han först visade den, men det var några veckor sedan. 

Var det efter att han varit hos Morris? 
Kan ha varit innan också, han har inte haft den länge i alla fall. 

 Hur har du fått bilden av att han hade med sig kniven till skolan varje gång han var där? 
Jag har tänkt att han hade med sig den ifall något skulle hända. Han hade den i bombarjackan, 
i fickan. 

 Har du sett kniven någon mer gång? 
Jag tror det, jag vet inte om det är olagligt att ha en kniv utomhus. Vi tog några snygga bilder 
på min mobil med en kniv när vi var hemma hos mig. Tänkte att vi tar några snygga bilder, 
med mask och sånt, tänkte att vi skulle försöka få till en bra bild. 

 Berätta om arméjackan. 
Det är en grön, kamouflagejacka som har tysklandsmärke på ärmen. Riktig arméjacka, tror 
jag. Den går ned till knäna och har en liten luva, han gillar Tyskland. Är det olagligt att göra 
Heil-grejen (heil-hälsning) på en lektion? Tror inte han tänkte på det, men han gjorde det på 
lektionerna iallafall. 

Var det någon som sade till honom? 
Ja, Jesper sade till matteläraren Lars-Christer tror jag, och läraren sade till honom. 

Finns det fickor i jackan? 
Ja. 

Varför hade han ångest över jackan? 
Han berättade att han hade fått ångest över att han satt på sig den jackan, för han hade en 
bombarjacka hemma som är mycket snyggare. 

 Du berättar om arméjackan och att han heilade, vad tänker du om det? 
Jag tror han gjorde det för det var kul, jag sade till honom och han blev chockad. 

Vad tänker du om det?  
Jag tänker inte så mycket, jag har bara tänkt att jag kanske borde säga till honom, när han 
heilade. Men när jag gjorde det så blev han chockad och sade att han skämtade. 

Så det med heilandet och arméjackan var mer på skoj? 
Jackan var inte skämt, den jackan hade han på sig varje dag efter att han köpt den tills han 
köpte den bombarjackan. Han hade några vänner som hade på sig en likadan arméjacka. 

Berätta om det. 
Han skickade en bild på det, en bild på en internet-kompis som hade en likadan arméjacka på 
sig. En tjej från Ystad tror jag, hon är 06:a eller 07:a, jag tror att hon hänger med Morris. 

Kan du berätta mer om Kevins intressen. 
Jag vet inte mer. Jag vet att Kevin är intresserad av edits, han var väldigt intresserad av 
hammarmannen. Han har velat att jag ska åka med till en park i Sollentuna, där 
hammarmannen varit. Men jag har sagt nej, jag har inte förstått grejen.  

Vad har han sagt om det? 
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Att den mannen var där och slog ihjäl folk med en hammare, han ville vara där och uppleva 
den parken i verkligheten. 

Berätta om hammarmannen. 
Jag vet att han sitter inne nu, Kevin har snackat om honom och sagt att han är intresserad av 
att träffa honom. Han har pratat om honom med sina internet-kompisar.  

Berätta mer om vad du känner till om Kevins internetkompisar. 
Jag vet att han och Morris snackat Instagram-video. 

Hur har du fått uppfattningen att han har internet-kompisar? 
Han har sagt det själv att han träffade Morris genom snapchat.  

Har Kevin specialintressen? 
Det var mycket, det jag sade, edits, Tyskland, truecrime. Det är typ det jag vet, truecrime 
mest. Han hade koll på aftonbladet hela tiden och följde allt som hände. Jag frågade honom 
en gång varför han var intresserad av hammarmannen, han svarade att han tyckte att han var 
cool, att han gärna ville träffa honom. Han verkade som en skön snubbe, tyckte han. Han 
hade en balaklava och en hammare och det tyckte han var häftigt. 

Har Kevin en balaklava? 
Han fick en ansiktsmask utav mig, som denna. 

Kevin förevisar ett svart munskydd. 

Han fick en likadan av mig. Jag har på mig den på bussen, och ibland på Tungelsta, för att de 
yngre ungarna inte ska känna igen mig. Jag vet inte var de är kapabla till, det var någon 
snubbe, 07:a, som hotade någon om den skulle berätta att han varit där för hans föräldrar. 

Berätta om editsen. 
Han klipper ihop filmer, trucrime, och lägger bakgrundsmusik. Sista tiden var han inte i 
skolan så mycket, han satt och spelade Resident Evil hemma, han hade mycket spelintresse, 
han köpte mycket spel. 

Vad är det för spel?
Man dödar zombies. 

Editsen. Vad är det för filmer han klipper ihop? 
Truecrime grejer, brottsfilmer och sånt, siencefiction. 

Är det riktiga händelser? 
Nej inte vad jag vet. 

Det med intresset för Tyskland, vad handlar det om? 
Jag vet att han gillade Tyskland, men inte varför. 

Har han intresserat sig för vapen? 
Knivar och hammare. Han köpte en hammare för två veckor sedan. Tror han köpte den för att 
visa att han har en hemma. Han var inne på Clas Ohlsson och köpte den. 

Var du med? 
Jag och Jonathan hängde med honom, men vi tappade bort honom, sedan när vi hittade 
honom så hade han redan köpt en hammare. Jag undrade varför han skulle ha en hammare, 
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och han sade att han ville ha en bara, jag vet inte och tror inte han heller vet varför han 
egentligen köpte den. 

 Berätta mer i detalj. 
Vi gick hem från skolan och han sade att han skulle köpa en grej, vi hängde med till Haninge 
centrum, vi tappade bort honom, sedan gick vi in på Stadium och kollade jackor, jag och 
Jonathan. När vi hittade honom så hade han köpt en hammare. Vi ringde upp honom och 
frågade vart han var, och då sade han att han var på väg till stationen. Sedan var det inte mer 
med det.

Vart tappade ni bort honom? 
Vid Stadium, vi ringde först men han svarade inte. 

Var ni på Clas Ohlsson, du och Jonathan? 
Ja, vi gick in och kollade efter honom för vi tänkte att han kunde vara där. Men vi hittade inte 
honom, så vi gick och kikade på sjysta grejer. 

Vad tittade ni på? 
Jag har inte så bra minne, men typ popcornmaskin och sådana hemgrejer. De hade en 
rulltrappa i Gallerian som gick ned till butiken. Jag kommer ihåg att vi tittade på någonting 
till hemmet, det är det jag kommer ihåg. 

Du berättade om hans intressen, bland annat om edits. 
Ja, han skulle sökt in till media egentligen, men jag tror inte han hade betygen för det. 

Vad känner du till om Kevins mående?
 Det är upp och ned, ibland mår han bra och ibland mår han skit. Ibland kommer han inte till 
skolan för han mår skit. 

 Du berättade om ångest. 
Ja, han har depressionstankar och ångest. Han var borta tre dagar från skolan någon vecka, 
och då försvann hans CSN. 

Vad händer med honom när han får depression och ångest? 
Han blir tyst och snackar inte med någon, förutom lärarna. En gång började han gråta och 
gick hem från skolan, men det är vanligt bland tonåringar att man inte mår bra ibland. 

Vad har han berättat för dig om sitt mående? 
Han har berättat att han ofta mår dåligt, att han dricker alkohol för att må bättre. Han har 
ADHD och autism. Ibland fungerar inte hans ADHD mediciner och då blir han korkad. 

Är Kevin på ett speciellt sätt när han mår dåligt? 
Nej, alltså, han är alltid konstig, det har nog med hans ADHD och autism att göra. Jag tror 
han har högsta graden av autism, blandat med ADHD. 

Hur är han när han bra/ dåligt? 
När han mår bra har han oftast mycket energi, och när han inte mår bra så drar han hem efter 
lunch. 

Har du och Kevin några gemensamma intressen? 
Spel och musik, men det är inte samma intressen, jag är mer åt svensk hiphop-hållet och 
gangsterrap och han är mer hårdrock/ Heavy metall, typ Rammstein. Vi har fordon som 
intresse också. 
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Du nämnde att han kollar aftonbladet ofta. 
Ja, han följer grejer som händer, truecrime, jag brukar också gå in och kolla vad som hänt, 
men inte hela tiden som han gör. 

Brukar han dela med sig om vad han hittar? 
Ja, det var någon som hade blivit skjuten i huvudet, det var på nyheterna för någon dag sedan. 
Och det där med Einar, jag kände Einar.  

Har han pratat med dig om speciella händelser, attentat? 
Nej. 

Hade han någon särskilt intresse gällande true crime? 
Ja, han snackade om en skjutning som hade varit i Malmö och sade att det kanske inte var 
långt ifrån att det skulle hända här i Stockholm. Skolan tog det på allvar, han fick prata med 
rektorn och de frågade om han skulle göra det men han hade svarat att han inte skulle göra 
det. 

Berätta mer om vad du känner till om hans samtal med rektorn.  
Han sade mycket grejer, jag kommer inte ihåg allt.

Blev du rädd vid något tillfälle? 
Någon gång blev jag fundersam när han ville till någon park som kallades för Kärleksudden i 
Sollentuna, där hammarmannen hade varit, men jag blev inte rädd. Jag blev mer undrande till 
varför han ville till ett ställe där en mördare varit och dödat med en hammare. 

Berätta mer om det som hände på skolan i Malmö. 
Det var någon story på snapchat som han lade ut, han skrev att det inte var långt ifrån att det 
skulle hända i Stockholm. De tog ett snack med honom på skolan, och det visade sig att han 
inte skulle göra det. Han skulle behöva vara hög för att kunna göra något sånt, och det finns 
ingen risk för det, för han dricker bara alkohol men röker inte cannabis längre. 

 Berätta mer om att han skulle behöva vara hög för att göra det. 
Liten liten risk att han skulle kunna göra det, jag skulle aldrig kunna se honom skjuta någon. 
Och han fyller snart 18 år och då skulle det bli värre för honom, så han skulle inte göra det 
efter 18 år. Vad får man för straff om man gör sånt? 

Jag förstår att ni pratat om detta, vad har ni sagt?
Inte så mycket, jag vill helst snacka om andra grejer som fordon och sånt. 

Vad vill Kevin snacka om? 
Truecrime. 

Vad sade ni om det er emellan, det han delade på sin story? 
Jag sade att jag inte förstod varför han lade upp det på sin story, en skolskjutning. Jag skulle 
inte bli förvånad om det skulle hända något i Stockholm, som det ser ut idag. Det händer 
grejer hela tiden i Stockholm, folk blir knivhuggna varje dag i Stockholm . 

Har Kevin berättat något? 
Nej, han fick inte berätta något. 

Lade han ut det som en snapchat-story så alla hans vänner kunde se?  
Ja, han skrev det som en text på svart foto, det var fem veckor sedan typ. Det stod typ: 
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skolskjutning i Malmö, skulle inte bli förvånad om det skulle hända här härnäst. Jag och 
Jonathan blev väldigt oroliga. 

Varför blev ni oroliga? 
Det kändes inte rätt, det var en svart bild för det första och texten, men jag skulle inte kunna 
se honom göra det, fast det väckte grejer. Han gick ut med kniv, han hade den i sin ficka på 
skolan. Han hade den kniven alltid i bombarjacksfickan och ibland i arméjackan. 

Jag blev chockad varför han skulle lägga ut det i sin story, jag var tvungen att ringa honom 
och fråga men det var ingenting sade han. Jag berättade det för Jonathan, och han tyckte som 
mig. Och när han var i Skåne så skickade han en video i klasschatten på Snapchat och sade att 
han var hög och en massa andra grejer. 

Vad sade han? 
Jag har inte sett den, jag fick bara reda av klasskompisar att han hade skickat och han själv. 

 Vad handlade det om? 
Att han var hög. Det är svårt att säga själv, för jag har inte sett videon. 

När var detta?
Sportlovet, då var jag på skidsemester. Jag hade knappt internet. 

Du berättade att Kevin bara pratade med lärarna när han inte mådde bra. 
Ja, han kunde snacka med lärarna om skoluppgifter. Sedan kunde han prata med en tjej som 
han snackat med i ett år som bor i Tyskland, han ville bli ihop med henne, och det känds 
konstigt för mig att man kan vilja bli ihop med någon man inte träffat. 

Vilka lärare har ni? 
Matte, svenska, idrott, engelska och fordon. Lars-Christer Lundemark, Rosi tror hon heter 
Ros-Marie egentligen, Isabell Ben Ammar och Jimmy Sederberg.  

 Om vi går tillbaka till den storyn om det som hände på skolan? Har han skickat något mer 
om det? 
Inte vad jag minns. Det sista jag vet är att han var på skolan i onsdags . 

Kände du till något om Kevins kontakt med lärarna? 
Nej. 

Är det något mer du vill berätta om Kevins specialintressen? 
Nej, jag har berättat det jag visste om. 

Förevisas foto tagen från övervakningsfilm. 
Det är jag och Jonathan när vi var där för att kolla om Kevin var där, men han hade hunnit gå 
därifrån. 

Har du något mer att hämna? 
Nej. 

Förhöret är genomläst utan erinran. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Hedqvist, Jonathan
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Genom...
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Hörs som vittne beträffande uppgifter om sin kontakt/ relation med Kevin Lindholm. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Maja Sultan
Förhörsdatum

2022-04-01
Förhör påbörjat

13:04
Förhör avslutat

13:56
Förhörsplats

Polisstationen Huddinge
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledarens frågor och kommentarer skrivs i kursiv stil.

Elias informeras om att han hörs som vittne, samt att det han berättar kommer att noteras i 
förhör.

Berätta om din relation med Kevin Lindholm. 
Det är inte så mycket, vi går i samma skola, i samma klass, mer än så är det inte. Inget utanför 
skolan. Det kan vara någon enstaka gång, att vi hamnar på samma buss eller tåg. 

 Vilken skola? 
Fredrika Bremer, Fordonsprogrammet. 

Ni började i somras? 
Ja, i augusti. 

Hur länge har du känt honom? 
Sedan vi började skolan. 

Hur lärde ni känna varandra? 
Jag kommer inte ihåg, det är för längesedan för att jag ska komma ihåg sådana grejer.  

Hur många är ni i klassen? 20, typ.  
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Satt ni nära varandra och så? 
Inte vad jag kommer ihåg. 

Vilka umgås du med på skolan? 
Vet inte, det är inga speciella så. Man träffar folk. 

 Tillägg vid uppläsning. 
Ibland är det lite mer med Elias, och ibland känner jag bara för att vara själv. 

 Vilka träffar du oftast på skolan? 
Ingen speciell egentligen, det är så många man bara går förbi, det går inte att nämna. 

Är det någon du klickar med så är det Elias, annars håller du dig för dig själv. 
Ja, inga bästa kompisar, man kan ha klickat lite, det är mest för att man pratar och går i 
samma klass. 

Inga bästisar på skolan? 
Ja, jag går på skolan för att få min utbildning. 

Är du ensam på skolan? 
Ibland, man är på lektioner och sånt, då är man mycket med sin klass. Som sagt jag är inte på 
skolan för att skaffa vänner, försöker få en utbildning. 

Berätta om er kontakt, mellan dig och Kevin. 
Jag vet inte riktigt vad jag ska säga. 

Umgås ni på raster? 
Inte mycket efter skolan, mest på skolan. Svårt att undvika, vi går ju i samma klass. 

 Vem umgås Kevin med mest?
Jag vet inte hur jag ska förklara, jag bryr mig mest om mig själv. Jag har ingen aning om vem 
han hänger med och sådant. 

I denna utredningen har vi sett att du Kevin och Elias Larsson hänger på skolan? 
Nej, jag vet inte. Vi är bara klasskompisar. 

 Tillägg vid uppläsning. 
Jag hänger mest med Elias, man går ju i samma klass inte mycket att göra åt det. 

Har ni gemensamma intressen? 
Vi går i samma klass. 

Vad pratar ni om? 
Ibland bilar, ibland musik. Lite vad man tänker på just då. 

Hur har ni kontakt? Forum? 
Jag pratar inte så mycket med honom utanför skolan, så att det blir inte så mycket. 

Har du Kevin på Snap?
Han skulle mycket väl kunna vara där bland de som är på vänlistan, man vet aldrig. Men det 
är inget jag tänkt på. 

 Tillägg vid uppläsning. 
Jag kommer inte ihåg om han är tillagd eller inte. 

Förhör med Hedqvist, Jonathan; 2022-04-01 13:04   diarienr: 5000-K332614-22 113



Umgås du med kompisar på fritiden? 
Ja, andra kompisar.  

Vad har du för intressen? 
Jag vet inte, jag går ju fordon, så fordon, musik, spela. 

Spela? 
Tv-spel. 

Vadå för tv-spel?
Alla möjliga, lite bilspel och sånt. Men ibland blir det bara att man kollar på film. När man är 
trött efter skolan. 

Är det någon speciell musik? 
Brukar sätta på någon spellista med olika låtar. Ibland sätter jag på någon spellista från 
Youtube, så fortsätter den spela. 

Inriktningen fordon? Var det ditt förstahandsval? 
Ja. 

 Trivs du bra? 
Ja, jag gillar det. 

Vad känner du till om Kevins intressen? 
Inget, som jag sade förut, jag är inte så mycket för att vara med andra folk, jag gör det som 
jag vill göra, vill de hänga på så hänger de på. Jag vet inte så mycket om Kevin. 

Pratar ni om vad ni gör på fritiden? 
Nej, det blir inte mycket snack om annat är skolan. 

Har det hänt att ni umgåtts på fritiden? Jag vet inte, inte vad jag kommer ihåg. 

Är Kevin intresserad av fordon? 
Det vet jag inte, det kan bara han veta. 

Vad tänker du om att det beskrivits att ni umgås, du Kevin och Elias? 
Alla går väl i samma klass. 

Förstår du vad jag menar? 
Ja, men alla går i samma klass, sedan att man kanske träffar någon mer för att man äter lunch, 
så kan det bli så. 

Vem brukar du äta lunch med? 
Ibland så är det han, ibland blir det att man sitter och käkar med någon lärare. 

Gemensamma intressen med Kevin? 
Jag vet inte vad han är intresserad av. 

Han lade ut en snap, om ett attentat. 
Jag tror inte jag fick någonting, jag tror inte ens jag vetat om detta. 

Hur är det med minnet? 
Jag lägger inte tid på att lägga obetydliga saker på minnet, har fullt upp med att tänka på 
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skolarbetet. 

Sticker Kevin ut på något sätt? 
Ingenting som jag har lagt märke till. 

Kevin har berättat att han skickat en snap till dig, som handlar om skolattentatet i Malmö. 
Berätta om det. 
Det är inget jag kommer ihåg. 

Har det varit snack om sånt på skolan? 
Jag har inte tänkt på det, jag tänker mest på mig själv och ser till att jag inte hamnar i 
problem. 

Det låter otäckt, något man kanske skulle reagera på. 
Jag kommer inte ihåg något sådant. 

Vad tänker du om de uppgifterna? 
Inget jag lagt märke till så, det låter konstigt, jag kommer inte ihåg något annat. 

 Kevin har berättat att han visat en kniv. 
Inget jag kommer ihåg. 

Han skulle ha köpt en kniv för han kände sig hotad. 
Ingenting som jag lagt märke till. Jag lägger inte så stor vikt på andras grejer. 

Har det hänt någon dag efter skolan att du hängt med Kevin på stan? 
Nej. Inget jag kommer ihåg så. Jag brukar oftast åka hem efter skolan, kolla på någon film 
eller så. 

Har det hänt att du hängt med Kevin och Elias efter skolan? 
Kan ha hänt enstaka gånger, att vi pratat och så, kanske att vi gått och käkat. 

 Vart då? 
Jag kommer inte ihåg vart det har varit. 

 Berätta om din kontakt med Elias. 
Den är väl lite bättre, men inget speciellt så. Man har väl träffats någon gång utanför skolan. 
Ibland går man och pratar och oftast sitter man på samma buss hem. 

 Jag förstår att du är närmare Elias? Ja, lite grann, fortfarande det att vi går i samma skola. 
Jag brukar oftast gå hem och ta det lugnt. 

Du verkar vara en hemmasittare. 
Jag gillar att vara hemma och ta det lugnt. 

 Vad vill du göra när du blir stor? 
Lackerare, jag vill lyckas med det, därför håller jag mig på skolan och hemma. 

Du satsar på skolan? 
Jag försöker, har haft svårt med min diagnos. 

Har det pratats något på er skola, om attentat? 
Det kan ha varit någon som pratat om det på skolan när jag gått förbi, men inget jag kommer 
ihåg. 
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Har du hört något om att Kevin varit hos rektorn och pratat om detta? 
Nej. 

Har du märkt någon förändring på Kevin den tid du känt honom? 
Är det jättestort kan jag lägga märke till det, men jag är inte den som lägger märke till saker. 

Har Kevin varit borta något från skolan? 
Inget jag lagt märke till. 

Vi vet ju att du varit med Elias och Kevin. 
Jag har varit med Elias, men Kevin kan ha varit med. Jag kan inte svara på vad Kevin och 
Elias har för relation. 

 Förevisas foto från övervakningsfilm. Berätta om detta. 
Det är jag och Elias, han kanske skulle träffa Kevin. Jag brukar vara på Haninge Centrum, 
bor där, det är det närmsta för mig att åka till. 

 Har du något mer att nämna om detta? 
Att jag hängde mer med Elias än Kevin, men fortfarande inte mycket utanför skolan. 

 Förhöret är genomläst utan erinran. 
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Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Hedqvist, Jonathan
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Kompletterande förhör kring förberedelse till mord

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Attila Toth
Förhörsdatum

2022-04-19
Förhör påbörjat

10:00
Förhör avslutat

10:46
Förhörsplats

Polishuset i Huddinge, Novavägen 1
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Involverad personal Funktion

Sara Hedicke Biträdande förhörsledare
Berättelse

Förhörsledarnas frågor m.m i kursiv stil och Jonathans svar i normal stil.

Jonathans vårdnadshavare är underrättade om förhöret men närvarar inte utan väntar i 
receptionen. 

Du är förhörd en gång tidigare om din relation till Kevin Lindholm m.m. 

Du ville säga något?
Jonathan säger att Kevin sa något om att det kunde hända något sånt här. Det handlade om en 
skolgrej men just då tänkte inte Jonathan på det. Vad exakt Kevin sa minns inte Jonathan 
idag. 

 När sa Kevin det?
Jonathan säger att han inte minns exakt när men det var tidigare på året. 

 Minns du om han sa något vad han tyckte om det?
Jonathan säger att det är inget han kan minnas nu. 

 Jag undrar om du och Kevin pratat något om hans tankar eller planer kring att göra något 
mot eller på skolan?
Jonathan säger nej.
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 Vet du om han pratat med någon annan om sånt?
Jonathan säger att det är inget han hört eller sett Kevin göra. De ända gången han träffar 
Kevin är i skolan.

Vet du om Kevin brukar ha på sig något i skolan som man inte får ha?
Jonathan säger att det är inget han vet om. Det är varje persons ensak vad det har på sig.

När vi tog Kevin hade han en kniv på sig eller med sig till skolan. Vet du om han brukar ha 
den på sig?
Jonathan säger att det är inget han vet något om.

Har du sett honom med någon kniv?
Jonathan säger att det är inget han kommer på så här på rak arm.

 Jag ska visa dig en bild på en kniv (fhl visar en bild på beslag 2022-5000-BG36272 p.2) . 
Vad har du för kommentar till den?
Jonathan säger att han sett en så tidigare men inget som han kan komma ihåg att han sett 
Kevin med en sån. Det finns en massa såna knivar på Internet.

 I vilket sammanhang har du sett såna knivar på Internet?
Jonathan säger att det kan ha varit när man kollat på socialmedier. Mer exakt kommer han 
inte ihåg.

 På vilka sociala medier har du sett det? Några särskilda forum eller sidor?
Jonathan säger att han inte kommer ihåg.

Vet du varifrån Kevin fått kniven?
Jonathan säger nej, han tror inte det.

 Du tror inte det?
Jonathan säger nej. 

Har du haft någon sån kniv?
Jonathan säger nej.

Är det säkert? En sån som jag visat dig bild på.
Jonathan säger att är inget han kommer ihåg.

 Vet du någon annan som haft en sån kniv? Känner du igen den?
Jonathan säger nej.

 Om jag ställer en rak fråga till dig. Har Kevin köpt någon kniv av dig?
Jonathan säger nej, det är inget han kommer ihåg.

 Du förhörs ju som vittne och är inte misstänkt för något. Kevin säger att han köpt kniven av 
dig.
Jonathan säger att det är inget han minns. Men han kanske kommer på något när han tänker 
lite.

 Om du tänker efter lite hur ligger det till med kniven. 
Jonathan säger att det kan ha hänt eller inte hänt. Det är inget han kan komma ihåg så.

 Det är ju så att Kevin säger att den kniven har han köpt av dig.
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Jonathan säger att det kan ha hänt. Men han kommer inte ihåg exakt. 

Är det något Kevin hittar på eller är det sant?
Jonathan säger att han faktiskt inte kommer ihåg.

 Vad är anledningen till att du inte kommer ihåg?
Jonathan säger att hans minne är lite si så där.

Är det någon anledningen varför det är si så där som du själv säger?
Jonathan säger att han tänker mycket på skolan och då blir det inte så mycket på fritiden.

 Minns du när du var med Kevin när han handlade en hammare?
Jonathan säger att han kan ha varit i affären efteråt med Elias.

 I närtid runt när ni var i affären så säger Kevin att han köpte kniven av dig.
Jonathan säger att det kan ha hänt men han kommer inte ihåg.

 Har du haft en sån kniv?
Jonathan säger att det är inget han kommer ihåg så där.

 Kevin säger att han betalade dig för kniven. Vad säger du om det?
Jonathan säger att det är inget som han kommer ihåg så.

 Du hörs ju som vittne i ett polisförhör. Du kan ju bli kallad till en rättegång och då får man 
avlägga vittnesed. Vilket innebär att man inte får undanhålla saker, eller hitta på eller inte 
säga som det är. Jag skulle vilja att du berättar som det är nu om vad du minns.
Jonathan säger att han ska se om han kommer på något.

 Du får ta tid på dig.
Jonathan säger att det kan ta lång tid ibland. Det är som vid förra förhöret, visa saker kom han 
på för någon dag sedan bara.

 Bitr. fhl. Det du kom på från förra förhöret. På vilket sätt sa han det?
Jonathan säger att han inte kommer ihåg exakt. Men han sa att han läst det i Aftonbladet eller 
Expressen att något sånt kunde hända här. Just då slog det inte Jonathan men med tanke på 
vad som hänt.

 Bitr. fhl. Vad tänker du nu?
Jonathan säger att det rätt obehagligt. 

 Bitr. fhl. Vad tror du?
Jonathan säger att han inte vet. Han är rätt dålig på att läsa av människor.

 Bitr. fhl. Har du pratat med någon annan om det?
Jonathan säger nej.

 Något du kommer på om kniven?
Jonathan säger nej. Men det kan ta lite tid innan han kommer på något.

Är det något mer du vill tillägga?
Jonathan säger inget han kommer på just nu.

Är det något som vi glömt fråga dig om?
Jonathan säger nej inget han kommer på.
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Förhöret uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Hedqvist, Jonathan
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

känd av förhörsledaren
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Kompletterande förhör gällande omständigheterna kring förberedelse till mord.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Attila Toth
Förhörsdatum

2022-04-20
Förhör påbörjat

15:11
Förhör avslutat

15:41
Förhörsplats

Polishuset i Huddinge, Novavägen 1
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Involverad personal Funktion

Sara Hedicke Biträdande förhörsledare
Berättelse

Jonathans vårdnadshavare närvarar vid förhöret.

Vill du berätta något nytt sedan förhöret igår?
Jonathan säger att han efter att ha tänkt lite kom på att han sålt kniven till Kevin. 

 Den kniven du sålt är det den du fick se bild på igår?
Jonathan säger att det är den med svart blad.

 Hur gick det till när du sålde kniven?
Jonathan säger att han tror de mötes upp hemma hos honom.

Hur hade ni kommit överens om att du skulle sälja kniven?
Jonathan säger att som han förstått det så skulle Kevin ha kniven till när han var ut, till att 
campa och fiska. Precis som Jonathan använt den.

 Var det du som frågade Kevin om han ville köpa den eller frågade han dig om han fick köpa 
den?
Jonathan säger att han inte exakt kommer ihåg men tror att Kevin frågade om han hade något 
som man kunde använda ute i skogen.

 Varför frågade han dig?
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Jonathan säger att det vet han faktiskt inte.

Frågade han andra med?
Jonathan säger att det vet han inte.

När frågade han?
Jonathan säger att det minns han inte. 

 Kommer du ihåg när du sålde kniven?
Jonathan säger att det minns han inte.

 Minns du om det var tät inpå eller långt innan han köpte den som han frågade om han fick 
köpa kniven?
Jonathan säger att det minns han inte.

 Vad svarade du när Kevin frågade om han fick köpa kniven?
Jonathan säger att han inte kommer ihåg exakt vad han sa.

 Men som jag förstår det så gick du med på att sälja den i alla fall.
Jonathan säger ja.

Har Kevin berättat eller pratat om vad han skulle ha kniven till?
Jonathan säger att som han förstod det skulle han ha den till att campa och fiska. 

Hur mycket fick du för den?
Jonathan säger att det kommer han inte ihåg.

Hur fick du betalt?
Jonathan säger nej, det är inget han kommer på just nu.

 Det finns en Swish till dig den 7 mars 2022 från Kevin till dig på 300 kr. Är det för kniven?
Jonathan säger det kan det säkert vara men han kommer inte ihåg exakt.

Varifrån hade du den?
Jonathan säger att han har för sig att det var från någon friluftsbutik.

 Hur länge har du haft den?
Jonathan säger att det kommer han tyvärr inte ihåg.

 Har Kevin någon gång sagt något om att använda kniven till något annat än att fiska eller 
campa?
Jonathan säger att det inget han vet eller kommer ihåg i alla fall. 

 Bitr fhl: När du och Kevin kom överens om att sälja den var det via någon app eller 
personligen?
Jonathan säger att det var nog personligen.

 Bitr fhl: Om det skulle vara någon appa vilken skulle det var?
Jonatahan säger att det via Snap i så fall. Han har fått filmer från Kevin där.

 Bitr fhl: Har du sett Kevin ha kniven på sig någon gång?
Jonathan säger att det är inget han vet.

 Bitr fhl: Du nämnde att han skulle använda den till fiske, campa eller var ut i naturen har 
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han pratat om det?
Jonathan säger att han inte kommer ihåg exakt men han kan ha gjort det.

 Bitr fhl: Vad heter du på Snapchatt?
Jonte1258

 Du nämnde att Kevin skickat filmer till dig på Snapchatt. Vad var det för filmer?
Jonathan säger att det är vanliga filmtips. Sånt man kan hitta på Netfilx.

 Har han skickat filmer eller filmsekvenser som han klippt ihop själv?
Jonathan säger att det kan ha gjort. Kevin har sagt att han gillar klippa ihop små scener till 
montage eller så.

 Kan du minnas något sånt montage?
Jonathan säger nej.

 Minns du om det något speciellt tema eller något du reagerade på när du såg det?
Jonathan säger att det är inget han kom att tänkta på.

Förhöret uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Merenius Touray, Marie
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Vittnesförhör

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-04-01
Förhör påbörjat

13:41
Förhör avslutat

14:04
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Berätta vad du vet om händelsen och kontakter mellan Kevin, elever och lärare.
Jag har aldrig träffat eller pratat med Kevin.
Torsdag 24 mars blev lärare Jimmy Persson och kurator Gustaf oroliga på grund av en 
förändring i Kevins beteende. 
En klasskamrat till Kevin, Teresia, som Jimmy hade utvecklingssamtal med, berättade att hon 
sett en "Snap" som en annan klasskamrat, Elias (han som inte heter Larsson) hade fått. Det 
var en bild från skolan Malmö Latin och det stod något liknande att "snart händer det hos oss."
Kevin har även sagt "man vill ju bli ihågkommen" jag tror  han sa det till Jimmy som är 
Kevins mentor.
Jimmy kände att det var obehagligt.
Jag är chef över kuratorerna och Gustaf har nämnt för mig att Kevin är väldigt 
vapenintresserad.

Jag pratade med Jimmy på kvällen om läget och jag pratade även med Gustaf och sen med 
Stellan som är min chef. 
Vi har precis gått en utbildning om pågående dödligt våld. Jag ville att vi skulle prata med 
säkerhetsavdelningen och det gjorde vi sen. Vi kontaktade Haninge kommun och pratade 
med Josefine Rudberg som är säkerhetssamordnare.
På fredag morgon ringde jag vår kommunpolis och pratade med Lana som sa att vi ska gör en 
polisanmälan.
Jimmy och jag pratade sen med Elias (ej Larsson) på fredagen och bad honom berätta vad 
som hänt.
Han berättade att han fått en konstig snap om Malmö Latin och han visste inte vad det var, 
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det stod något liknande att "snart händer det hos oss".
Jimmy och jag pratade sen med Teresia som sa att hon inte fått snapen utan det var Elias och 
hon tyckte det var otäckt och sa att Kevin har ett otäckt vapenintresse och går med 
militärjacka och tysklandsflagga. Hon försöker prata med Kevin och vara snäll mot honom 
för att han ska känna att hon är hans kompis ifall något skulle hända.

Det kändes obehagligt och vi sa att vi ska ringa hennes mamma.
Jimmy pratade även med Elias mamma.

Sen pratade jag och Jimmy och vi bestämde att göra polisanmälan och pratade med Stellan 
som är rektor på skolan och han gjorde en anmälan.

 Vet du om någon sparat ned snapbilden?
Nej, jag har frågat Elias men han hade inte kvar den, det var en 24-timmars.

 Har du hört om Kevin pratat med någon annan eller skickat något till någon annan?
Nej det vet jag inte.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Ahlkvist, Annika
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Vittnesförhör

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-04-01
Förhör påbörjat

14:26
Förhör avslutat

10:31
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Annika står på Arlanda och ska med ett plan till norra Sverige men tror att vi kan prata en 
stund.

 Berätta vad du vet om händelsen och vilka kontakter du haft med Kevin och andra elever.
Jag har pratat med honom samtidigt som mentorn Jimmy pratade med honom. Jag känner 
dock inte Kevin.
Jag blev ombedd att vara med på ett samtal för att Kevin skickat meddelande till andra elever 
på skolan som blev oroliga och vände sig till Jimmy.

 Förhöret avbryts kl. 14.29 den 1 april då Annika står i kö till planet och inte kan fortsätta 
prata. Jag säger att vi kommer att höra av oss igen.

 2022-04-04, kl. 09.50 förhöret återupptas.
Fortsätt berätta om Kevin och ert samtal.
Den ordinarie kuratorn var inte där så jag blev hastig ombedd att vara med.
Jimmy berättade vad som kommit fram och vi pratade runt det med Kevin, jag uppfattade det 
som att det var två elever som fått meddelande på något sätt om någon artikel eller liknande 
om händelsen i Malmö och att Kevin lagt till egen text om att det kan hända här.
Det var kommentaren som oroade. Eleverna reagerade på varför de fick meddelandet för de 
kände sig inte bekanta med Kevin på det sättet.
Jimmy visste att Kevin var vapenintresserad och gillar våldsforum. Det var flera faktorer som 
samspelade så det blev en oro.
Jag vet att kurator Gustaf haft samtal med Kevin, bakgrunden till de samtalen har jag ingen 
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om.

Under Jimmys och mitt samtal med Kevin märktes det att han tyckte att det var ett onödigt 
samtal men samtidigt kunde han inte säga varför och i vilket syfte han skrivit till de andra 
eleverna.
Han pratade om att han gillar att provocera, att alla andra är så slätstrukna, så beskrev han det. 
Samtidigt så blev det tydligt att han är ganska ensam och han inte bryr sig om vad andra 
tycker om honom. Han hatar skolan men tycker att det är mer ok nu än tidigare. Han har gått 
på en annan skola tidigare där han inte trivdes. Det blev klart att han är väldigt fascinerad av 
tidigare skjutningar och liknande, han beskrev att han var fascinerad av personerna bakom 
attentaten och ville förstå dem.

Nu hade han tillsammans med någon kompis varit i något sådant forum med realityvåld men 
gått ur för ett tag sen, jag vet inte när. Kompisen var ingen på skolan, jag uppfattade det så i 
alla fall.
Jag fick inge känsla av om han blev upprörd eller inte brydde sig av vårt samtal, han spädde i 
alla fall inte på att han skulle göra något, att något skulle hända.
Vi var måna om att förstå var samtalet landade, att andra har tankar om honom att han skulle 
kunna göra något. Det landade hos honom i att han inte bryr sig om vad andra tänker.
På någon fråga så sa han att han inte ville svara, jag minns nu inte vilken fråga. Vi visade att 
det gjorde oss oroliga att han inte ville svara. 
Efteråt så kändes som att han inte förstod hur tokigt och olämpligt hans agerande var att 
skicka till kamraterna, vi fick aldrig fram hans syfte med att skicka.

När vi pratade med mamman förklarade hon att han Kevin själv var orolig att något sådant 
skulle hända på skolan, inte att han själv skulle utföra något. Den vinklingen fick han inte 
fram till oss under samtalet. Det ligger väl också i hans person att han har svårt med vissa 
saker, att läsa av sociala koder och se konsekvenser, hur saker kan uppfattas.
Han gjorde dock samtalet med oss bra och skötte sig och vi var måna om att tala om varför vi 
var tvungna att ta samtalet. Vi frågade hur han kände om att jämngamla uppfattade honom 
som om att han skulle kunna göra något på grund av det han skrev och han sa att han bryr sig 
inte i vad andra tycker. Han verkade inte upprörd över det.

 Hur var han klädd under ert samtal?
Han hade typ en svart och röd tröja med dragkedja fram och vanliga byxor tror jag. Det var 
inget jag tänkte på, han hade inget kamouflage eller liknande som man kanske har om man är 
vapenintresserad.

 Har du sett honom tidigare på skolan?
Nej det har jag aldrig gjort.
Jag uppfattade honom som en smart kille och han tog sig ibland tid att tänka efter innan han 
svarade. Det är svårt att avläsa varför han behövde tänka efter, om det var för att han mörkade 
något eller om han behöver göra så på grund av sin personlighet.
Min känsla efter samtalet var att jag inte ville måla in honom i något sorts hörn, eller att han 
var på något särskilt sätt, det var ett frågetecken hur samtalet landat hos honom. Vi blev inte 
klokare på om något skulle kunna ske på skolan eller inte.
Vi pratade med Kevin på skolan och sa till honom att vi skulle ringa upp mamman och 
berätta om samtalet. Han sa att mamma kommer att bli arg, att hon skulle tycka att det är 
onödigt att han sätter sig i sådana situationer, men han var inte rädd för henne.

 Har du sett vilka han umgås med på skolan?
Nej det har jag ingen uppfattning om.
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 Hur känner du själv om du skulle träffa Kevin igen?
Jag känner inget obehag, jag är inte rädd att något ska hända mig.

Uppläst och godkänt.

 Förhöret avslutat kl. 10.31.

Förhör med Ahlkvist, Annika; 2022-04-01 14:26   diarienr: 5000-K332614-22 128



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Ekström, Birgitta
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

a

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-04-04
Förhör påbörjat

14:41
Förhör avslutat

Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Berätta vad du vet om Kevin.
Jag var borta hela förra veckan och har inte pratat om Kevin mer än att vi tänkte på honom 
efter händelsen i Malmö.

Jag har träffat honom vid tre tillfällen under detta läsåret, han går första året på gymnasiet.
Första gången var 15 dec då det var ett hälsosamtal som vi gör med alla ettor. Han går ett 
fordonsprogram.
Jag har 600 elever men jag kommer ihåg honom för han är speciell.
Jag har min journal framför mig nu och läser uppgifter ur den.
Han berättade att han har kontakt med sin pappa mest via SMS men att de träffas ibland. Jag 
vet inget mer om pappan. Han berättade att han bor med mamma och bonuspappa. Han sa att 
han har bra stöd hemma och har en förstående och klok mamma.
Det var inte hans förstaval att gå fordon, han önskade gå på media men att han nu biter ihop 
och klarar det bra.
Han berättade att han har varit hemmasittare när han gick på Östra grundskolan. Han blev inte 
stimulerad där utan fördjupade sig TrueCrime, han kände igen sig i vissa tankar och 
fascinerades av bisarra brott. Han spenderar mycket tid med egna tankar. 
Jag sa att han kan säga pass på mina frågor om han ville. Han sa att han inte kunde berätta om 
sina tankar för jag skulle inte kunna bära det. Han verkade ärlig i det. Han delade med sig av 
viss info men var tydlig med att inte kunna berätta allt.
Jag fick känslan där och då att det var ett annorlunda hälsosamtal, att han hade det slitsamt 
och hade svårt att sätta egna gränser mellan fantasi och verklighet.
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Han upplevde själv att han då var mer stabil i sin psykiska hälsa och jag erbjöd både kurator 
och psykolog för att få tankarna med nyanserade. Jag uppmanade honom att söka hjälp om 
hans psykiska hälsa skulle svikta igen. 

Jag delgav Gustaf redan då om mitt samtal med Kevin.

Kevin har en autismdiagnos och medicinerar mot ADHD. Mamman har skrivit att det är 
Koncerta och att han har en högfungerande autism.

Den 18 januari kom lärare Rosie tillsammans med Kevin, hon hade fångat upp honom för att 
hon upplevde honom ledsen. Vi pratade alla tre. Hon sa att hon såg att han var ledsen och jag 
drog då slutsatsen att kände det jobbigt att var sjuk första veckan nu på terminen och även 
missat sista veckan innan Jul och missat en del och halkat efter.
Han upplevde sig omotiverad och ointresserad av skolan och fordonsprogrammet. Kevin går i 
skolan för mammas skulle berättade han. Han upplevde att livet är ett ekorrhjul.

Skolgången klass 1-6 hade varit bra men att det gick snett på östra grundskolan där han 
började i 7:an. Hans slutsats var att han hade svårt att förstå schemat i starten av åk 7.
Han visste inte var han skulle vara och kom inte i rätt tid mm och kom efter, han erbjöds en 
plats i specialklass, han tackade ja men sa att han nog inte förstod vidden av det då, han 
upplevde inte att han hade något alternativ utan tog platsen. Han tappade sina kompisar och 
blev hemmasittare, han fastnade i sina egna tankar och tappade sin social förmåga. Han fick 
hjälp att återgå men tyckte då inte att det var anpassat efter hans egna behov och kände att 
han blev behandlad som att han inte hade några styrkor, att han kände sig osjälvständig och 
curlad. Han började känna en ilska mot högstadieskolan och han ville inte gå in mer på 
detaljer om det. Skolan var inte anpassad för honom och det ställer till det för honom även 
idag, så uppfattade jag honom.

Han upplever sig nu själv i en bubbla och saknade motivation för skolan. 
Rosie och jag kontaktade Kevins mamman och det var ett spännande samtal på Kevins 
högtalartelefon. Mamman var lite luttrad och lite taggig, ju mer vi samtalade så mjuknade 
hon. 
Jag har skrivit att han nådde målen i alla ämnen så det gick bra i skolan och han hade jättebra 
närvaro fram till mitten av december då hans familj drabbades av Corona och sen fick han det 
även själv och kom tillbaka i mitten av januari.
Vi ville att han skulle träffa kurator Gustaf och han tvekade då och vi kom överens om att 
träffa Gustaf tillsammans.

Dagen efter kom han och han var som en helt annan elev, han mådde mycket bättre och var 
mer samlad och stabil vilket han även beskrev själv. Han erbjöds fler samtal med Gustaf och 
han tackade ja till det.
Mentor Jimmy informerades, jag var tydlig med att Kevin bar på mycket ilska som var direkt 
riktad mot förra skolan och det kändes inte bra. Eht pratade med Jimmy om att vara lyhörd 
angående Kevins beteende ifall det skulle bli någon sorts förändring. Det kan även vara så att 
jag pratade med Jimmy själv först men att han sen kom till eht-möte. (elevhälsoteamet).

Jag ser att det finns en orosanmälan 2021-02-01 från Östra Grund som då var oroliga över 
hans mående, det var mentor Emma som anmälde. De verkar ha gjort ett fint arbete för att få 
tillbaka honom till skolan, han var hemma ganska länge, ev. något år men jag är osäker.

Kevin var den första jag tänkte på efter skoldådet i Malmö.

 Varför tänkte du på Kevin direkt?
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För att han utryckt en sådan ilska mot sin förra skolan, han beskrev tankarna som bisarra och 
ville inte berätta för mig om sina dem som han haft eller har. Jag kände mig aldrig rädd att 
något skulle hända här på denna skolan.
Gustaf och Kevin fick en fin kontakt och det kändes som Gustav skulle vara ett bra 
instrument för att få reda på hur Kevin mår.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Seidman, Jon
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Kontrollfrågor om
fullständigt namn,
födelseland och antalet barn.

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Jon är vårdnadshavare till vittnet Morris Seidman. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Maja Sultan
Förhörsdatum

2022-04-05
Förhör påbörjat

14:01
Förhör avslutat

15:23
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledarens frågor och kommentarer skrivs i kursiv stil. 

Jon informeras om att han hörs beträffande sin kännedom om sonen Morris kontakt/ relation 
med Kevin Lindholm. 

Berätta vad du känner till om Morris relation till Kevin. 
Inte så mycket, jag vet att de är "online-friends". Jag vet inte när de först fick kontakt med 
varandra, jag tror det är genom videogames, Xbox, jag är inte säker. Annars vet jag inte hur 
ofta de haft kontakt, eller på vilket sätt, om det är via telefon eller e-mejl. Jag vet att de bara 
träffats en gång "in person", det var hos mig i Ystad och det var en helg på Sportlovet. Morris 
har inte alltid varit hemma, så ja, han har inte pratat så mycket om Kevin och jag har inte hört 
från mitt rum att han pratat med Kevin, jag vet inte hur ofta de haft kontakt och hur. 

Tillägg vid uppläsning.
"Online-friends" är inte rätt ord. Morris har ingen egen dator, han har en Xbox. 

Berätta om Kevins besök hos Morris. 
Morris tog upp med mig och hans mamma att han hade planerat ett besök upp till Stockholm 
för att hälsa på Kevin, men det blev inte av och Morris blev besviken för det. Vi skulle åka 
jag och han, vi tittade på tågbiljetter, men det var logistiskt svårt och dyrt. Då föreslog jag att 
vi skulle bjuda över Kevin. Så jag tog kontakt med Kevins mamma för att prata med henne 
och få en bild av Kevin och vad det var för person. Hon beskrev Kevin som en lugn kille som 
ofta var hemma, en nördig kille. Jag hade inga andra barn hemma, och min fru var inte här så 
det gick bra att han kom och hälsade på. Kevins mamma bokade en tågbiljett. Och det enda 
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jag gjorde för att förbereda för det besöket var att se en bild på Kevin, som Morris visade 
mig. Jag frågade mamman om han tar medicin, och hon svarade ja. Och jag vet att det är 
ADHD medicin. Jag jobbar med barn, och skapade mig en bild om vad det var för person. Jag 
sade att det var okej till Morris, och han blev jätteglad. Vi tåg ett tåg till Malmö, och vi mötte 
upp Kevin där. Hans tåg var försenat så vi fick vänta en stund på honom. Sedan kom Kevin, 
han hade en liten resväska, och kanske en liten ryggsäck. Vi sade hej och sånt, han och 
Morris var lite tysta i början. Mitt första intryck var att Kevin var en spinkig nörd, en trevlig 
typ. Han var artig och pratade engelska. Vi åkte tåget tillbaka till Ystad, de var tysta i början 
sedan började de prata lite och skratta. 

Jag tror jag tog Kevins mediciner för att ge honom dem dagen efter, men jag är osäker på det. 
Jag vet i alla fall att jag visste att han hade mediciner med sig och vad det var för mediciner. 
Samma dag som Kevin kom, gick han och Morris ut, de gick till Burger King och åt, de var 
ute och träffade vänner till Morris, de var ute och åt pizza och jag hade kontakt med Morris 
hela dagen. Jag kan även se var hans är genom att följa hans telefon på kartor.  De var ute på 
ungdomens hus, och hos Morris vän på kvällen. Jag hämtade de kvällstid hos en kompis, och 
när de kom hem var de trötta. Kevin sov i ena sovrummet och Morris sov i sitt sovrum. 
Dagen efter var det likadant, Kevin tog sina mediciner, de gjorde i princip samma sak, det var 
samma rutin som dagen innan. De var med Morris kompisar och jag hade kontakt med Morris 
under dagen. Allt de gjorde var inom 1 km avstånd från huset, så jag hade bra koll. Jag 
hämtade dem hos kompisen, tror det var kl. 22 på kvällen. De kom hem och sov, och de 
mådde bra. Jag frågade Morris flera gånger hur det gick, för det var mycket för Morris att ha 
en gäst, men han sade att det gick bra. På söndagen så var de lugna, jag frågade om allt var 
okej, och Morris berättade att allt var okej men att Kevin var ledsen över att åka hem. Sedan 
var det samma sak som när Kevin kom, vi åkte med Kevin till Malmö och vinkade av honom. 

Tillägg vid uppläsning. Jag visste att Kevin aldrig sovit borta. Jag fick intrycket av Morris, att 
det var en stor grej för Kevin att träffa andra ungdomar. Vi hade planerat att gå ut på 
metalldetekting, men de ville vara med andra ungdomar.  

Du regerade på att de var lugna? 
Det var söndag morgon, de var inte lugna på något konstigt sätt, men Morris är seg på 
mornarna. 

Vad pratade de om på tåget? 
Jag minns inte, minns att jag hade i mina hörlurar. Men jag såg att de pratade. 

 Vad pratade de om i övrigt? 
Inget speciellt som jag tänkte på. 

Fick du reda på något mer av mamman? 
Nej, jag fick inte så mycket. Jag försökte få en bild om huruvida han är en vilding eller en 
nörd, hon berättade att han är lugn och mestadels hemma. Och det stämde med vad Morris 
hade berättat. Det var den bilden jag fick. Och när jag tittade på honom, såg han ut som en 
spinkig nörd, låter elakt men jag menar inget med det. Men jag tänkte att jag skulle kunna 
hantera honom om det skulle bli en situation, jag gjorde en bedömning. Men det hände inget 
och det var lugnt. Han hade en liten kvinnlig resväska, det såg ut att vara hans mammas, han 
såg inte ut att vara en person som är van att resa. 

 Hur ser Morris vänkrets ut i övrigt? 
Kevin är den enda personen som Morris nämn som är en  online-friend , de övriga är 
skolpojkar och flickor som han känner genom skolan och umgås med. Jag är skollärare på 
Morris skola så jag känner till Morris vänner. 
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Jag förstår att du har en bra bild om hur Morris umgängeskrets ser ut. 
Precis, som sagt, jag jobbar på hans skola, och vet vilka andra han umgås med. Kevin var en 
speciell situation, med online-friend, alla andra han umgås med går på hans skola. Jag har 
dessutom sagt till Morris att han inte längre får ha kontakt med Kevin, inte för att jag tror att 
Kevin gjort något, men jag vill inte ha drama i mitt liv och bli indragen i sådant skit. 

Förstår att han och Kevin började som så kallade "internetvänner". 
Jag kan inte säga exakt, men jag vet att Morris sagt något i stil med "Xbox 
videogame-friend" när jag frågat honom hur han känner Kevin. Men jag minns inte exakt. 

Tillägg vid uppläsning. 
Jag gillar inte ordet internetvänner. Man får en viss bild som inte är rättvis då ordet 
förknippas med vissa saker, detta är en gaming-friend eller snarare gaming-contact. Morris 
har ingen dator, han är inte med i något internet-forum där man gör vänner. 

Vad känner du till om Kevin, förutom det du nämnt? 
Ingenting, jag bedömde att det var okej att ha Kevin på besök, efter att ha pratat med Morris, 
Kevins mamma och pratat med Kevin själv på tågstationen, som låg 60 minuter från Ystad. 
Hade jag känt att det var något som inte stämde så hade jag skickat hem honom. Annars vet 
jag ingenting. 

Tillägg vid uppläsning. 
Den enda saken jag vet är att han läser fordonsprogrammet, jag frågade honom vad han läste 
och han svarade fordon. Jag frågade honom om han gillade det, och han sade nja, för han såg 
inte ut som en fordons kille. 

Har Morris några specialintressen som du känner till? 
Många, och det har han haft sedan han var jätteung, hans intressen går i faser. Han har haft 
intressen som hamstrar, kristaller, metalldetektor, Michael Jacksson, BMX-cyklar. Så som 
alla andra personer. 

Har Kevin och Morris några gemensamma intressen? 
Ja, datorspel och tv-spel, Xbox, eftersom de träffades på Xbox. Som sagt Morris 
specialintressen kommer och går, ena veckan är det något andra veckan är det något annat. 

Har Kevin uttalat något som väckt oro hos dig som vuxen? 
Absolut inte, han var artig och trevlig. 

Har Kevin uttalat något om våld, extremism etc. 
Absolut inte. Jag vet att detta handlar om skolattentat. 

Hur ofta bor Morris hos dig? 
Varannan vecka, hos mig och mamma. 

Vad var det för vänner de träffade? 
Typ typiska tonåringar, inte alls i närheten av någon som skulle göra något sånt. Inga 
våldsamma och mörka personer på det sättet. 

Har du noterat något som väckt oro hos dig som vuxen? 
Nej, men jag kan säga att jag såg på Morris att han var trött när Kevin åkte. Det var för 
mycket att ha en gäst för Morris. Förväntningarna på besöker var större än det blev, det var 
min uppfattning. Inget negativt men Morris var trött, min uppfattning var att Kevin hade haft 

Förhör med Seidman, Jon; 2022-04-05 14:01   diarienr: 5000-K332614-22 134



den bästa helgen i sitt liv. Jag frågade hur det gick mellan Kevin och Morris andra kompisar, 
och han sade att det var okej, men att Kevin inte är den som pratar, Kevin var mest i 
bakgrunden han var lite blyg. Kevins mamma ringde mig den dagen, samma dag som polisen 
kom och pratade med Morris, hon berättade om det som hade hänt med Kevin, hon var 
hysterisk. Hon frågade var Morris var, jag frågade varför och hon svarade att det var Kevins 
enda vän. Jag ringde Morris och frågade honom om han känner till något om Kevin och det 
som hade hänt, men han hade ingen aning. Inom tio minuter kom Polisen till mitt hus, och 
ville prata med Morris, jag frågade vad det handlade om, men de kunde inte svara. Jag 
frågade polisen om de hade hittat något farligt efter att ha sökt igenom huset och de sade nej. 
Sedan ringde hon mig igen, Kevins mamma, i söndags. Hon var hysterisk och grät, och 
förstod inte vad det var som hänt och varför, hon berättade att Kevin hade blivit häktad. 
Jag hade tagit bort henne från min kontaktlista, men hon vill ha någons bekräftelse på att allt 
kommer bli okej och var kontaktsökande. Jag har varit empatisk men sagt att det inte är mitt 
problem till henne, jag sade till henen att hon skulle lita på processen och ta det lugnt. 

Du nämnde att du känner till att detta handlar om ett skolattentat. 
Hans mamma sade något, att han har blivit häktad för förberedelse till mord, när hon ringde i 
söndags. Och att hon inte förstår varför han är häktad. Hon ringde mig igen, och pratade på, 
och nämnde att han hade skickat en snap om någon skolskjutning till någon. 

Jag vet inte hur ni fick Morris namn, förutom att Kevins mamma sagt att Morris är Kevins 
enda vän. Morris har inga vapen, inget sådan, jag har inget sådant. Jag har gått igenom Morris 
saker och inte hittat något. Jag förklarade för Kevins mamma att ni hade släppt Morris, och 
att det hade gått bra för honom vid förhöret.  

 Hur har det varit för Morris efter förhöret? 
Morris har en historia, han har blivit omhändertagen, han var rädd när polisen först tog in 
honom. Morris är rädd för polisen oavsett vad det handlar om. Men polisen berättade att han 
var lugn i förhöret och pratade lugnt, hans liv har gått vidare efter detta. Polisen berättade att 
Morris var orolig i början, men att han lugnade ned sig när han förstod att det handlade om 
något han inte gjort.  

Har du pratat med Morris om detta och vad det handlade om? 
Den dagen när Kevins mamma ringde, frågade jag honom när jag ringde om han visste något 
om detta. Men han hade ingen aning om något. Kevins mamma nämnde att Kevin hade 
berättat något om skolskjutningen till någon kurator som hade gjort en orosanmälan för mig. 

När jag ringde Morris den dagen, så frågade jag när han senast varit i kontakt med Kevin. 
Han berättade att de haft kontakt flera dagar innan, tidigare i veckan. Han verkade inte bry sig 
så mycket.  

Avslutade kommentar? 
Detta med online vänner och specialintressen målar in folk i fel fack, och det vill jag ta 
avstånd ifrån för jag tycker inte det är rättvist. Jag bryr mig inte vad ni gör med Kevin men 
jag vill inte att min son ska placeras i samma fack som sådana begrepp. 

Förhöret uppläst med tillägg som noterats löpande. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 2 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Häggren Haso, Rose-Marie
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Kontrollfrågor
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

lärare till Kevin
Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Rosie informeras om att hon hörs i egenskap att lärare till Kevin. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Emilia Bergman
Förhörsdatum

2022-04-07
Förhör påbörjat

09:27
Förhör avslutat

10:14
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Rosie (Rose-Marie) berättar att hon arbetar som lärare i svenska och religion på Fredrika 
Bremergymnasiet där Kevin är elev. 

 Fhl: Berätta om hur du känner Kevin.
Jag är svensklärare och jag och Kevin byggde en relation ganska snabbt för ganska tidigt 
hade vi en skoluppgift i början av årskursen där han skrev ett manus till ett tal som skrämde 
de som hörde det lite. De elever som hörde hans tal tyckte det var läskigt, det var elever som 
blev rädda för det han sa. Jag var tvungen att försöka lugna dem och även berätta för Kevin 
att man måste tänka sig för när man skriver och säger saker. Kevin sa att han förstod att det 
han skrivit kunde misstolkas och sa att han ångrade att han hade skrivit som han gjorde. När 
jag frågade om vad han skulle ha kunnat ändra sa han att han till exempel skulle kunna prata 
om sina glasögon istället. 

Hans initiala tal handlade om vapen och hur det skulle vara vackert när splittret sprutade ut 
från dem och om adrenalinet som pumpar i kroppen när man använder vapen. Detta var en 
skoluppgift och det var att det skulle beskriva en sak genom färg, former, dofter utan att säga 
vad det är. ( fhl ant: Rosie läser upp talet och det finns som bilaga till förhöret.) Efter detta sa 
Kevin att han inte ville att jag skulle prata med hans mamma. Jag sa att jag var tvungen att 
prata med rektorn men att han själv skulle få en chans att prata med sin mamma själv innan 
jag pratade med henne. 

Jag minns ett tillfälle då jag förstod att han inte mådde bra, jag kommer inte ihåg exakt när 
det var. Då pratade jag med honom och det kom fram om att det handlade om en snapchat. 
Jag vet inte exakt vad det var i den snapchaten men jag vet att Kevin berättat att han känner 
sig sviken när ingen vill öppna det han skickar på snapchat. Han har berättat för mig att han 
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förstår att hans tankar skräms när han säger eller gör saker och att det är det han vill. Han har 
uttryckt att han vill skrämmas för det är då han känner att han syns. 

Vid ett tillfälle gick jag med honom till skolsköterskan eftersom jag såg att han inte mådde 
bra. Han berättade då att han känner sig sviken av vuxenvärlden. Han har berättat om sin 
tidigare skolgång och att han känner att beslut tas över hans huvud och att dessa beslut tagit 
mot hans vilja. Vid detta tillfälle pratade jag, skolsköterskan och Kevin med hans mamma på 
högtalartelefon och jag förklarade att Kevin ville gå hem och att jag tyckte att det var en god 
idé. När jag sa detta gick hans mamma i taket och skrek att han skulle vara kvar i skolan för 
han visst att de hade en överenskommelse. Jag förklarade för henne att det Kevin behövde nu 
var lugn och ro och då lugnade hon sig något. Kevin fick åka hem. I samband med detta hade 
Kevin och hans mamma hade en diskussion och då sa Kevin bland annat att hon inte heller är 
en bra förebild för hon gör inte annat än sitter hemma hon med.

Kevin har berättat för mig att han gillar och kolla på true crime och gör research om detta, 
men att det är många som har detta. Han har sagt detta många gånger och uttrycker det på 
olika sätt, vi har bland annat talkort där man kan få: jag gillar och då kan han gärna prata om 
sitt intresse för true crime. 

Jag har försökt visa för Kevin att jag är en trygg vuxen som han kan komma till om han 
känner att han behöver det eftersom jag har upplevt att han behöver der. Jag har upplevt att 
Kevin är en ensam och sökande person och att han därför behöver detta stödet, det är min 
upplevelse som jag baserar på hur jag uppfattat Kevin. Jag har försökt förklara för Kevin att 
vuxna gör saker för barnens bästa, inte för att jävlas med dem. När jag sitter och prata med 
honom kan jag se den lilla pojken inom honom, han finns därinne. 

Jag minns inte detta riktigt detta men jag har lite fragment om en tjej som han var väldigt 
ledsen över då hon hade satt honom i friend-zone, detta var han ledsen över och han sa att 
han aldrig kommer få en tjej. Jag ville då att han skulle prata med kuratorn och då sa han 
något i stil med: Du skulle inte vilja veta alla mina tankar, ingen vill veta vad jag har för 
tankar. Detta kom efter att jag sagt till honom att jag borde prata med kuratorn.

Jag har försökt att para ihop Kevin med en annan kille som jag också upplevt som lite ensam. 
Det har till viss del funkat och det har värmt när jag sett de sitta och skratta, denna kille är 
Elias Larsson. 

Något av det första jag minns är att Kevins skrev är att han inte vill bli behandlad som en 
idiot, för det verkar vara den känslan han upplevt under sin tidigare skolgång. Han har 
uttryckt att det varit de vuxnas fel att han blivit av med sina vänner eftersom han inte fått gå 
tillsammans med dem i samma klass. 

 Fhl: Hur är din uppfattning om relationen mellan Kevin och hans mamma? 
Min uppfattning är att han var arg på henne, men att det samtidigt upplever jag att det är en 
mamma som kämpat för sitt barn men att det kanske inte riktigt gått som hon velat. Hon har 
vid tillfälle uttryckt tacksamhet till mig för att jag funnits där som vuxen för Kevin, att jag 
visat att jag brytt mig om honom. 

 Fhl: Har du upplevt att Kevin är rädd för att det skulle hända något på skolan? 
Nej. 

 Fhl: Vet du varför han var hemma efter skolattacken på Södra Latin i Malmö? 
Nej. Jag har ingen aning. 
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 Fhl: Han har inte uttryckt någon rädsla i samband med detta eller om något annat 
liknande? 
Nej, den enda rädslan han på något sätt uttryckt är att hans mamma skulle få veta. 

 Fhl: Något mer du vill tillägga?
Kevin har uttryckt att han känner sig wierd, misslyckad och annorlunda, att han inte är som 
alla andra och att han blir sedd när han uttrycker sig som han gör.

Uppläst och godkänt. 
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Bilaga
Kevins talmanus

Bilaga till Förhör 2022-04-07 09:27, diarienr 5000-K332614-22
Beskrivning

Kevins talmanus mailat till handläggaren 2022-04-08  från Rose-Marie Haso.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Jonsson, Nathalie
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

vittnesförhör, beskriva Kevin och hans intressen.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-04-20
Förhör påbörjat

08:55
Förhör avslutat

Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Berätta om Kevin, hur han är och hans intressen.
Nu har jag inte träffat honom på 1½ år.  Jag träffade honom via mina barns pappa, Markus, 
som var på Forum fyra och där fanns även Kevins mamma och även Kevin. Forum fyra är en 
träffpunkt för de som behöver hjälp med missbruk. Första gången jag träffade Kevin där var 
2015. Då var han lugn och blyg. 

Markus och Kevin hade väldigt god kontakt och spelade bl.a. spel tillsammans. Vi visste att 
det var jobbigt hemma för Kevin, mamma Jenny var ensamstående. Vi bestämde oss för att ta 
med hon hem och senare blev vi kontaktfamilj. Han hade redan en annan kontaktperson i 
början men det funkade inte så bra, han ville bara vara med oss och jag har en dotter som är 
född 2011 och de gick bra ihop, han var som en storebror för henne.
Kevins familjs hund Mandy var också med hemma hos oss. Han var som ett bonusbarn.
Han sov över ibland på helger. Markus satt uppe och spelade med Kevin när de små barnen 
sov. Ibland åkte de på aktiviteter tillsammans, lite grabbtid.

Han har haft det tufft i skolan, många andra barn var elaka. Han skaffade en youtubekanal 
och ville bli något, han rappade en del och han fick dödshot via youtubekanalen. 
Jag följde honom ett tag och han la vid ett tillfälle ut var han bodde och det var ju olämpligt, 
jag kontaktade då Jenny direkt. Det hade dykt upp killar utanför deras bostad. Det ringdes 
även till Kevin och en gång tog jag telefonen och sa att jag skulle polisanmäla om de inte 
slutade. Någon hade även tryckt upp honom mot ett skåp i skolan. Ett tag var han 
självmordsbenägen och jag har varit väldigt orolig för honom, det var kanske för 1½ - 2 år 
sedan, det var bland de sista gångerna jag träffade honom. 
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Jag blev sen ensam igen med tre barn och då tappade jag kontakten med Kevin som 
egentligen hängde mest med Markus.
Jag vet att Kevin var väldigt ledsen när Markus inte kunde umgås eller var kapabel att umgås 
med Kevin. Markus hade fallit tillbaka i alkoholmissbruk. 
Kevin har aldrig haft något utbrott hemma hos oss, han visade aldrig någon dålig sida.

 Vad var det för spel han spelade?
Många skjutaspel och skräckspel, typ zoombiespel där man ska skjuta zoombies. Han var 
rädd samtidigt som han spelade, han kunde sitta bakom en kudde och gömma sig ibland 
samtidigt som han spelade.

 Pratade han om skolan och sina känslor för skolan?
Han pratade om det och var öppen med vilka som var elaka mot honom, de som terroriserade 
honom.

 Vilka var det?
Ett gäng grabbar, jag kommer inte ihåg några namn. De verkade var två olika typer av killar, 
ibland de med invandrarbakgrund och ibland andra som har en problematisk bakgrund, en del 
var mer smygande och andra mer öppna med sina påhopp.

 Vad sa han om skolpersonalen?
Någon lärare var han irriterad på i högstadiet, någon som inte förstod sig på honom, har för 
mig att det var en manlig lärare i kanske matte eller engelska eller liknande som inte var 
trevlig mot Kevin. Lärarna förminskade hans känslor så till sist satt han tyst eftersom det ändå 
inte var någon som lyssnade, lärarna förstod honom  inte.

 Pratade han någon gång om att göra något?
Inte mot någon annan men mot sig själv men han kunde slänga ur sig saker ibland i hastigt 
mod. 

 Ge exempel på vad han kunde slänga ur sig.
Han sa t.ex. att den personen förtjänar inte att leva, den skulle få känna hur det är i min kropp.
Han är en känslosam kille. Han ångrade sig efteråt han sagt så och vände det mot sig själv. 
Han använde nog youtube för att få utlopp för sina känslor när andra skrev elaka saker.

 Något annat som du vill ta upp?
För mig är han bara ett barn, han hade behövt hjälp att sätta ord på sina känslor.
Han skulle säkert kunna ta sitt liv men inte göra någon annan illa, det har jag svårt att 
föreställa mig.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Lagebro, Marcus
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Har varit kontaktperson till Kevin
Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

vitnesförhör angående tiden då vittnet var kontaktperson åt Kevin.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-04-20
Förhör påbörjat

12:32
Förhör avslutat

12:55
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Berätta för mig hur kom du kom i kontakt med Kevin.
Jag träffade hans mamma Jenny, på en öppenvårdsbehandling i Huddinge, det var våren 2015.
Han var med där en dag och Jenny skulle jobba och hon frågade om jag kunde ha honom 
någon timma och jag sa javisst och vi drog iväg och käkade en pizza. 
2016 eller 2017 frågade hon om jag ville bli hans kontaktperson och då hade han ju umgåtts 
ett tag hemma hos oss och han hade träffat Nathalie, min dåvarande sambo, och så vidare.

Vi pratade om skolan och det var väldigt jobbigt för honom innan han började gymnasiet, han 
fick inte gå i den vanliga klassen utan fick gå i någon extraklass och det tyckte han var 
jobbigt och fruktansvärt tråkigt, han saknade sina originalklasskompisar.
Han var med i bilden i princip innan jag och Nathalie fick vårt barn, han har varit med hela 
den biten.

 Beskriv Kevin.
Han är väldigt intelligent men i början var han blyg och tillbakadragen, jag har aldrig sett 
något ont i honom. Han är väldigt intresserad av TV-spel. Jag tror han är tekniskt intresserad 
eftersom han valde fordonsgymnasiet.

 Har du kontakt med honom idag?
Nej, inte sen jag kom till behandlingshemmet i Borlänge i december 2021. Vi hade då kontakt 
med SMS och han skrev att det gick bra i skolan när jag frågade.

 Vad var det för typ av spel ni spelade?
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Vi spelade allt som gick att spela. Bilspel, fotbollsspel, även överlevnadsspel. Vi har väl även 
spelat skräckspel.

 Vad har han berättat om det jobbiga i skolan?
Kevin har berättat att han inte fick gå i sin vanliga klass och att det jättetråkigt.

 Uttryckte han något om det?
Bara att det var tråkigt och att han saknade sina kompisar i klassen.

 Pratade han något om skolpersonal?
Nej.

 Har du haft någon kontakt efter december
Ja, jag tror det var i mars i år, den 21, han frågade hur det var med mig, och jag frågade hur 
han hade det, då skrev han att det går bra i skolan han verkade glad över att ha kommit in på 
fordonsgymnasiet.

 Vad vet du om hans mentala hälsa?
Nej jag är dålig på att se hur någon mår, det har jag alltid varit, han verkade inte deprimerad, 
jag tror inte att han mådde dåligt, han verkade trivas på gymnasiet.

 Hur var det på högstadiet?
Han var ledsen över att inte få vara med sina kompisar.

 Yttrade det sig på något sätt mer än att han var ledsen?
Han gick inte till skolan, han gick hem efter lunch ibland, något annat vet inte jag. När jag 
frågade hur det varit i skolan så sa han att jag gick hem efter lunch.

 Pratade han något om våld eller vad han tyckte om det?
Nej han har aldrig pratat om det vad jag vet, han är mer tyst och tillbakadragen och lugn av 
sig.

Är det något annat du vill tillägga?
Nej, det är det jag vet, jag vet inte ens vad situationen nu gäller.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Bejerfjord, Björn
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Vittnesförhör angående kevins skoltid och mående.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Susanne Karlsson
Förhörsdatum

2022-04-20
Förhör påbörjat

13:16
Förhör avslutat

Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Hur kom du i kontakt med Kevin?
Jag var hans ungdomsbehandlare, jag slutade med honom för något år sedan.
Vi jobbade ihop under tiden han gick i högstadiet som var besvärligt för honom. Han gick 
inte i skolan alls när jag träffade honom första gången, han hade nog inte gått på ett år. Vi 
jobbade sen ihop och han började skolan igen så det är en framgång.
Han har sina diagnoser och enstöringsfasoner för sig, han har svårt att lita på andra, och 
speciellt på jämnåriga och skolan som under hela hans uppväxt gjort honom illa enligt hans 
uppfattning. De har inte sett de behov han har och han har varit utsatt i skolan.

 Hur har han uttryckt det?
Han har sagt "Jag hatar skolan, de hjälper mig inte", skolans struktur har berövat honom hans 
sociala sammanhang och kompisar. Det har varit svårt att uttrycka för honom. På Östra 
skickade han ut något massmail att han var arg och besviken och typ inte ville leva, han 
skickade något klipp från skolskjutningen i Columbine, det var ett sätt att visa att han mådde 
dåligt utan att tänka längre än så. Han har uttryckt intresse för skolskjutningar och vi har 
pratat om det, att det inte är bästa sättet att få kompisar och det kunde han köpa.

Han har uttryckt aggressiva tankar om skolan men han är inte en aggressiv person. Han vill 
egentligen inte göra illa någon han vill bli av med sin besvikelse. Vi hade en bra kontakt och 
han kunde utrycka att han var besviken och vi pratade om hur man ska hantera det på ett bra 
sätt och inte verka hotfull. Får man bra respons genom att hota när man inte blir sedd? 
Han kände sig utstött och fanns inte i något sammanhang.

145



 Utryckte han något hot konkret?
Nej, inte mer andra besvikna ungdomar, han kanske sa "jag skulle vilja gör det här och det 
här", han vet mycket om skolskjutningar, speciellt om Columbine där det finns mycket 
dokumenterat.
Han var även intresserad av killen som tidigare, för några år sedan, hotat på Fredrika Bremer. 
Vi pratade mycket och jag var inte så orolig då eftersom vi då kunde prata om det.
Han utforskade mer sin besvikelse och försökte uttrycka sig som andra tidigare gjort. Jag sa 
att om du gör det så blir du bara en copycat och då garvade han. Han har humor även i sin 
utsatta position.

Är det något annat som du tycket är viktigt att vi får med?
Han har inte haft en lätt uppväxt, hans mamma står honom nära och är ett stöd men de har det 
tufft tillsammans och hans pappa är inte så okomplicerad heller. Kevin har inte hittat polare 
för en social samvaro. Han är otränad att hantera det och det kan leda till att han verkar 
hotfull och det kan skrämma andra människor. 

Jag har sett en sårad liten kille som har sociala svårigheter men som inte vill göra någon illa. 
Han är lite udda och det skrämmer människor.

Uppläst och godkänt.

Förhör med Bejerfjord, Björn; 2022-04-20 13:16   diarienr: 5000-K332614-22 146



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Wennerström, Tyra
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

RES
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Tyra hörs som vittne med anledning av att det finns uppgifter om att hon känner
Kevin Lindholm. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Sara Hedicke
Förhörsdatum

2022-04-20
Förhör påbörjat

18:29
Förhör avslutat

19:41
Förhörsplats

Kommunalvägen 24
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Ljudbandsförhör  
Förhörsvittne

Involverad personal Funktion

Attila Toth Biträdande förhörsledare
Berättelse

Tyra informeras om att hon hörs som vittne med anledning av att det finns uppgifter om att hon 
känner Kevin Lindholm. Närvarande vid förhöret är utöver personal, Tyras mamma Nina. 

Förhörsledarens kommentarer skrivs i kursivt. 

Tyra ombeds att berätta om Kevin Lindholm.

 Bakgrund och relation med Kevin
Tyra berättar att de gick i samma klass på Fordonslinjen på Fredrika Bremer gymnasiet. De lärde 
känna varandra i augusti 2021 när de började skolan men sen bytte Tyra klass cirka en månad efter 
skolstart. Kevin är född 2004 och bor i Skogås. Hon känner inte honom så bra. De bytte 
telefonnummer och har hörts av lite då och då. Då har de pratat lite om skolan och frågat hur den 
andra mår. Under tiden de gick i samma klass hände inget konstigt eller liknande med Kevin som hon 
reagerade. Bara att han åkte hem ibland efter att bara ha varit i skolan i några timmar.  

Kevin har mått lite sisådär senaste tiden. För kanske en månad sen skrev Kevin att han var ledsen och 
inte mådde så bra men Tyra vet inte varför. Det var någon tjej som bodde i Tyskland som han var 
ledsen över eftersom tjejen inte gillade Kevin tillbaka. Kevin ville inte prata om det. Den övriga tiden 
tror Tyra att Kevin mått bra men hon vet inte för han sa inte så mycket. Han ville inte öppna upp sig. I 
skolan umgicks han inte med någon och i efterhand har hon inte heller fått uppfattningen av att han 
börjat umgås med någon.

Angående skolan som Kevin går i nu så har Kevin inte varit där på ett tag då han varit ledsen men 
annars tror Tyra att han tycker att den är bra. Kevin känner en kille i den klassen sedan innan så han 
har nog hängt med honom. Killen heter Tim men hon vet inte vad han heter i efternamn. De har varit 
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bästa vänner för några år sen men när Kevin slutade gå i skolan så tappade de kontakten men de 
känner fortfarande varandra. Kevin har inte berättat vilken kontakt de har idag. 
Tyra och Kevin har hållit kontakt genom att skriva SMS till varandra men nu har de inte skrivit på 
3-4 veckor, vilket är ett längre uppehåll än vad som är vanligt för dem. Hon vet inte varför det blev 
så, det har inte varit någon av dem som skrivit. Innan detta så skrev de varannan vecka ungefär och 
kollade läget med varandra. De har bara träffats två gånger sen hon slutade på Fredrika Bremer. Det 
var på tåget och vid ett av tillfällena var även Tyras kompis Nora med. Kevin var som vanligt då, han 
pratade och verkade vara glad. De pratade lite om skolan och om vilket tåg de brukar ta. Det var 
senaste gången hon träffade Kevin. 

Tyra beskriver Kevin som snäll, ensam och tyst. Han gillar att kolla film och spela och hon tror inte 
att han håller på med någon sport. Hon uppger att hon inte känner honom så bra. Om Kevin fått 
samma fråga hade han nog sagt att de känner varandra lite grann men inte jättebra. 

 Kevins intressen 

På fråga om de har några gemensamma intressen säger Tyra att de båda gillar fordon. På fråga om 
Kevin också är intresserad av fordon uppger hon att hon antar det eftersom han går fordonslinje. Tyra 
gillar också filmer men tror inte de gillar samma sort. Hon vet att Kevin kollat på någon tysk film 
någon gång men vet inte vilken det var. 

På fråga om Kevin har fler intressen säger Tyra att han gillar true crime. Han har sagt att han är 
intresserad av det och tycker det är spännande. Han har inte sagt vad som är intressant med det men 
eftersom han berättar mycket om det och om olika fall så verkar han tycka det. Tyra visste inte vad 
true crime var innan Kevin berättade om det. Han har berättat om olika fall som han tycker är 
intressant. Det var något fall med man men hon minns inte vad han hette, det var liksom inget vanligt 
namn. Sen har han pratat om någon snubbe i Malmö. Denna nämnde han för kanske 2 månader sedan. 
Malmösnubben sköt några personer, hon vet inte hur många det var men han var diskret. Han sköt 
folk ute på gatan. Kevin berättade inte vad han tyckte om Malmösnubben eller ifall det var bra eller 
dåligt det som han hade gjort. Kevin kan ha pratat om fler fall men hon vet inte vilka. 

Tyra tillfrågas om Kevin skickat några filmer till henne varpå hon svarar ja och att de varit med true 
crime. Det var någon flintskallig person som Kevin gjort en edit på. I filmen gick personen runt i en 
skola och höll i ett större vapen. Det kan ha varit han som skulle skjuts ner Fredrika Bremer men som 
inte gjorde det. Hon vet inte varför Kevin skickade det till Tyra men han brukade skicka edits som han 
gjort. 

Tyra tillfrågas om Kevin har något intresse för skolattacker eller skolskjutningar varpå hon säger ja, 
lite. Detta säger hon eftersom han berättat om olika fall. Tyra tyckte bara det var konstigt av Kevin att 
skicka det eftersom hon själv inte tycker det är intressant. Hon har inte själv sagt det till Kevin men 
hon har visat det genom att inte svara eller öppna upp filmerna han skickat. Hon ville inte göra det 
eftersom hon inte har samma intresse för filmerna och tyckte inte de var roliga. Tyra har inte skickat 
något till Kevin förutom ett filmklipp på Justin Bieber. Tyra tillfrågas om Kevin öppnat upp sig när de 
pratat men hon säger att han bara pratat om sina intressen men inte om honom som person. 

Tyra tillfrågas om Kevin uttryckt intresse för camping, fiske och natur men det är ingenting som 
Kevin uttryckt intresse för. 

Hon tillfrågas om vad Kevin tänker om och hur han ser på andra människor. Hon säger att han inte 
tycker om andra människor så mycket. Han vill helst vara ensam och inte prata så mycket. 

 Kniven

Tyra tillfrågas om Kevin haft någon kniv varpå Tyra svarar att det inte är något hon känner till. De har 
inte pratat om någon kniv och han har inte visat henne någon kniv. Efter fråga säger Tyra att Kevin 
kan ha skickat en bild på en kniv på SMS men hon kommer inte ihåg. Hon tror inte de pratat om något 
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annat kopplat till knivar heller. 

 Förhörsledaren informerar om att polisen gjort en spegling på Kevins mobiltelefon där man läst 
chatten mellan honom och Tyra. I denna chatt har Kevin skickat en bild på en kniv till Tyra med 
texten köpte den här förra månaden (se bilaga 1). Tyra förevisas inte bilden utan chatten läses endast 
upp. Tyra tillfrågas om vad hon minns från detta.

Kevin skrev bara att han hade köpt en kniv men inte varför eller så. Tyra tyckte det var lite konstigt 
men skrev inget taskigt eller ifrågasättande för hon ville inte att han skulle bli ledsen. Hon vet inte var 
han fått den ifrån eller vad han skulle använda den till. Han har inte visat den i verkligheten och inte 
skickat fler bilder på kniven eller något annat. Han har inte berättat om något annat han skaffat fram. 

 Jaktvapen

Tyra tillfrågas om han pratat om några andra vapen och Tyra säger då att det var något vapen men hon 
vet inte vad det var eller i vilket sammanhang. Med vapen menar hon typ pistol. Kevin har inte visat 
jättemycket intresse för vapen men hon gissar att han har ett intresse för det eftersom han gillar true 
crime, men det behöver inte ha med just vapen att göra. 

Tyra tillfrågas om Kevin uttryckt något intresse för jakt och hon svarar nej. 

 Förhörsledaren läser upp en konversation mellan Kevin och Tyra där Kevin skrivit om jakt och 
jaktlicens (se bilaga 2) och frågar vad Tyra minns av detta. 

Tyra känner igen konversationen men inte det sista med jakt. Hon tror Kevin velat ha licens för att 
kunna ha vapen. Han har aldrig nämnt något intresse för jakt men det kanske han haft utan att säga 
något till Tyra om det. 

 Kevin skriver i sitt sista meddelande att om han blir åtalad för något kan han inte ta jägarexamen. 
Tyra tillfrågas om vad detta sista meddelandet handlar om men hon vet inte vad Kevin menar. 

 Kevins människosyn

På fråga ifall Kevin några fler gånger uttryckt sig så nedvärderande om andra människor som i den 
chatt som precis lästs upp, så svarar Tyra att Kevin berättat att personen i Malmö bara sköt svarta 
personer. Hon kan dock inte minnas vad Kevin tyckte om det. Hon tror att Kevin inte föredrog svarta 
personer framför andra. Han har dock sagt att han gillar vissa svarta så hon förstod inte riktigt vad han 
menade. 

 Förhörsledaren läser upp en konversation mellan Kevin och Tyra där Kevin skriver att han ska 
införskaffa jaktvapen för att "jaga negrar" (se bilaga 3). Tyra tillfrågas om vad hon kommer ihåg om 
det.

Hon säger att hon inte minns det. 

 Förhörsledaren läser upp en konversation mellan Kevin och Tyra där Kevin skriver att han haft sjuka 
fantasier sen han var 14 (se bilaga 4). Tyra tillfrågas om dessa fantasier.

Tyra tyckte att Kevin från början var konstig och utstött. Han har sagt konstiga saker i klassrummet 
och folk har kollat konstigt på honom för det. Med konstig menar hon obehaglig och kanske för att 
han nämnde fallen. Hon ville inte vara taskig utan ville bli vän med honom. Hon ville inte vara taskig 
för att han inte hade många vänner och blivit utstött. Då ville hon vara snäll. Kevin har inte berättat 
om de sjuka fantasierna för henne och hon har ingen aning om vad det kan vara för fantasier. 

Tyra tillfrågas om hon tror att Kevin hade kunnat göra något av de attackerna som han berättat för 
henne om. Tyra säger att hon inte vet. 
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Tyra tillfrågas om Kevin blivit arg eller besviken någon gång men Tyra tror inte det. 

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Ben Ammar, Isabelle
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

dataslagning PMF
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

lärare på Fredrika Breme gymnasiet
Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Olaga hot, Fullbordat
Underrättad om misstanke

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Mord, Förberedelse till
Underrättad om misstanke

Ytterligare information om anledning till förhör

Omständigheter kring en skoluppgifter som misstänkt skrivit.

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Attila Toth
Förhörsdatum

2022-05-11
Förhör påbörjat

08:58
Förhör avslutat

09:09
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Isabelle informeras om vad förhöret gäller.

Vad har du för relation till Kevin?
Isabelle är lärare till Kevin i engelska. Hon har haft lektioner med Kevin två gånger i veckan.

 Vad fick dig att reagera på uppgifter som Kevin skrivit?
Isabelle säger att det var när det stod i Expressen. Isabelle reagerad inte då uppgiften skrevs. 
Isabelle känner till Kevins intresse kring true crime och det var nästan så hon uppmuntrade 
honom att skriva något utifrån hans intresse. 

 Hur fick du reda på Kevins intresse kring true crime?
Isabelle vet inte hur hon fått reda på det men det kan ha varit Kevin som nämnt det i något 
sammanhang. I början på terminen så får eleverna berätta om sina intressen.

Är det något som du reagerat på runt Kevins intressen?
Isabelle säger att Kevins mamma informerat hans mentor om Kevins tidigare skolgång. Bland 
annat framkom uppgifter om hans intresse kring våld och vapen. Isabelle poängterar dock att 
hon själv inte reagerat på något hos Kevin och inte känt någon oro.

 När är uppgiften skriven?
Isabelle uppger att den är skriven den 17 mars 2022.

 Har Kevin skrivit något liknade tidigare eller efter det?
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Isabelle säger inte efter och inget hon reagerat på tidigare. Det är den enda hon reagerat på.

 Något annat du tänkt på?
Isabelle har inget mer att tillägga.

Uppläst och godkänt.
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Bilaga
Engelska uppgiften

Bilaga till Förhör 2022-05-11 08:58, diarienr 5000-K332614-22
Beskrivning

Engelska uppgiften som Kevin skrivit.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Kosmidou, Anastasia
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

passbild i res
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Vittnesförhör med anledning av att Anastasias namn och telefonnummer förekommer
i Kevins mobiltelefon. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Ann Torstensson
Förhörsdatum

2022-08-10
Förhör påbörjat

13:55
Förhör avslutat

Förhörsplats

Lpo Huddinge
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

at

Förhörssätt

Ljudbandsförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhöret spelas in på ljudfil som arkiveras i FILIP. Förhöret kommer att skrivas ut i 
sammanfattande form. När förhörsledare och Anastsia citeras kommer frågorna att skrivas 
med kursiv text och hela texten markeras med citationstecken ("). 

Anastasia informeras om att anledningen till förhöret gäller en kontakt som hon har haft med 
en person på något som heter TCC. På fråga om hon vet vad det är för något svarar hon "jag 
vet typ vad det är, men... ja..". Förhörsledaren säger "True Crime Community" och att det är 
en sida på Internet och Anastasia beskriver att det finns lite olika konton online. 

Förhörsledaren informerar om att hennes egna kunskaper om detta är väldigt dåliga på detta 
område. På fråga om hur man kommunicerar säger Anastaisa att det är lite olika folk med 
olika intressen, att det är några som gillar vissa serier eller mördare från serier. Anastasia 
säger att hon inte har så mycket koll. Hon säger att det finns konton på Instagram och olika 
sociala medier.  

Anastasia informeras om att i en specifik utredning som polisen jobbar med så finns 
Anastasia som en kontakt hos en person och av den anledningen så är polisen intresserade av 
mer information. 

På fråga om hur detta med TCC fungerar säger Anastatisa att det beror på. Hon berättar att 
hon själv gillade "Stranger Things" så hon hade ett sånt konto, för att man är ett fan till 
exempel. På fråga om det är universellt, om det är folk från hela världen, eller om det bara är 
folk från Sverige som är med säger hon att det inte brukar vara folk från Sverige utan från 
hela världen. På fråga om hon känner till några andra nordiska/svenska användare säger hon 
"nej, faktiskt inte direkt, eh... jag ska försöka tänkta. Jag tror inte att jag känner någon från 
Sverige, men det finns några som säger så här 'jag är halvsvensk' eller så där". 
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På fråga om det är några om hon kan namnet på säger hon "nej, jag tro att det fanns en tjej 
som hette Alexandra". På fråga om vilka hon brukar prata mest med säger Anastasia att dom 
flesta är från Amerika. Anastasia berättar att hon själv använde Instagram då, för något år 
sedan, kanske 9 månader sedan. Då hade hon ett Stranger Things-konto och så skrev hon om 
det. På fråga om hon skrev om sitt konto på TCC berättar Anastasia att TCC är mest för dom 
som gillar typ mördare från serier men att hon gillade själva serien. Så hon hade inte något 
sådant konto. Anastasia tänker efter och säger att hon inte känner någon från Sverige. 

Anastasia informeras om att den person som vi undrar över heter Kevin. På fråga om hon 
känner igen namnet Kevin säger hon "jag tror att det fanns någon på TCC som hette Kevin". 
På fråga om det är någon som hon har haft kontakt med via TCC/Instagram frågar hon "och 
han var svensk?" Förhörsledaren informerar om att vi inte har någon information om att han 
har utgivit sig för att vara svensk men att han heter Kevin och är från Sverige. "Alltså, jag 
kommer inte ihåg, det var, det var ganska länge sen. Man skriver med många människor 
från... Alltså kanske." Anastasia frågar om det finns någon bild på Kevin och förhörsledaren 
börjar att leda fram en lämplig bild. 

Under tiden förhörsledaren letar tillfrågas Anastasia om personer visar sig utan mask eller om 
man är maskerad när man pratar med varandra säger Anastasia att det är olika, att det är några 
som gör det och några som inte gör det. Anastasia får se en stillbild som är från 06:21 in i 
filmen DSCF0024.AVI. Hon säger "han ser bekant ut". Hon säger också "jag kan ha pratat 
med honom". Hon säger "Eftersom det var länge sen, men jag kommer ihåg att det fanns en 
kille som kunde svenska, och en tjej som kunde svenska, så då... jag kan ha pratat med 
honom. Men jag kommer inte ihåg... " Anastasia säger att hon inte kommer ihåg vad dom 
pratade om. Hon säger att vanligtvis så brukar dom prata om det dom gillar. 

På fråga om hon vet vad just Kevins specialintresse var för något säger hon "Nej, alltså jag 
kommer inte ihåg.... Men han ser bekant ut". Förhörsledaren säger att hon inte vet om Kevin 
har visat sitt ansikte för henne. Hon säger att ibland lägger dom ut bilder på sig själva. På 
fråga om vad Anastasia vet om den personen som hon tror kan vara Kevin säger hon att det 
finns några som heter Kevin men i Sverige tror hon inte det. Hon vet att hon hade pratat med 
en som kunde svenska men hon vet inte om han bodde här. Hon säger "det kan ju ha varit 
han". På fråga om hon minns hur ofta dom hade kontakt säger hon "det var bara ett tag, inte 
så här jättelänge eller någonting. Anastasia säger att hon inte brukade vara så aktiv heller. 

På fråga om vad Anastasia menar när hon säger att det var länge sedan säger hon att det var 
mer än 6 månader sedan i alla fall, eller till och med mer. På fråga om hur länge Anastasia har 
varit aktiv inom just TCC säger hon "alltså jag inte varit så där aktiv och jag har inte riktigt, 
jag har inte riktigt ett TCC-konto, det är bara att folk typ följer varandra och så har jag sett på 
några av dom så jag vet typ vad det är. Men alltså, jag hade ett konto, för 9 månader 
sedan...Ja. På fråga om hon har kontot kvar säger hon "nej". På fråga om det bara är så att hon 
inte använde det säger hon "nej, då använde jag inte heller det så ofta". Hon säger "Det var 
bara ett intresse". Hon säger att nu har hon ingenting kvar. 

Förhörsledaren summerar det Anastasia har sagt med att det är någonting som känns bekant 
när hon ser Kevins bild men hon är inte helt säker på att det är just han som hon har pratat 
med. Hon säger att hon inte känner någon som bor i Sverige men hon vet att hon har pratat 
med två som har pratat svenska. På fråga om dom kan ha kommunicerat på något annat språk, 
tex engelska säger hon "ja, det är också möjligt, dom flesta gör ju det".  Förhörsledaren frågar 
om man kan chatta på TCC och Anastasia förklarar att det är ett Instagramkonto, eller ett 
konto på sociala medier, på vad som helst. Hon förklarar att det är ett vanligt konto, att det 
inte är en annan app eller så. På fråga om Anastasias konto om Stranger Things fanns på 
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Instagram säger hon ja. På fråga om vad det hette säger hon "jag kommer inte ens ihåg, det 
var någonting 'eleven' för att hon som är skådespelerska där, hon som har huvudrollen" 
Anastasia säger att vid något tillfälle så har hon också ändrat namnet så hon kommer inte 
riktigt ihåg. På fråga om Anastasia är aktiv på Instagram berättar hon att hon har ett konto där 
hon har sina nära, sin pojkvän och sina vänner, men att hon inte är särskilt aktiv där heller. På 
fråga om hon har något speciellt konto där hon har kontakt med personer med samma intresse 
säger hon "nej, jag , jag hade ju bara det kontot då, och lite då och då när jag var inne där, 
kanske någon skrev till mig och så skrev vi lite, pratade lite med två-tre personer förutom 
(ohörbart)" På fråga om det då har varit via hennes eget privata Instagramkonto säger hon "ja, 
precis". På fråga om Anastasia vet om hon har pratat med Kevin via sitt privata  Instagram 
säger hon "alltså, det är möjligt, men helt ärligt, jag kommer inte ihåg att jag har pratat med 
någon som heter Kevin. Eller jag vet att jag har pratat med folk, det kanske var någon som 
hette Kevin". 

Anastasia undrar vad det är som har hänt och förhörsledaren berättar att hon inte kan berätta 
så mycket för Anastasia men att det pågår en polisutredning där vi pratar med flera personer. 

Förhörsledaren spolar fram i samma filmsekvens som Anastasia fått se stillbilden på Kevin 
ifrån. (Anastasia ser inte filmen medan förhörsledaren letar efter rätt bild, förhörsledarens 
notering) Anastasia undrar vad det är för video och får information om att det är en film som 
personen själv har spelat in.   

Förhörsledaren visar bildskärmen för Anastasia som visar ett ansikte med en mask över näsa 
och mun. Anastasias spontana reaktion är "jaaa". På fråga om hon känner igen sig på bilden 
säger hon "ja". Hon informeras om att i den aktuella filmen som Kevin har spelat in så spelar 
han upp ett filmklipp där en tjej säger någonting och det som polisen har lyckats tyda är 
"Yeah I´ve heard that before. I´m surprised Kevin hasn´t done anything. Kevin (ohörbart) 
mother of a bitch. I don´t know if you know him. He ´s Swedish, he´s 17." Anastasias svarar 
"Då, då kan det ju ha varit han". Förhörsledaren säger att det som hörs är att det är en tjej som 
säger orden. På fråga om Anastasia minns att hon har sagt detta säger hon "alltså, jag kommer 
inte ihåg, men jag har ju live-streamat med flera personer. På fråga om hon vet vem hon kan 
ha sagt detta till säger hon "alltså, nej, jag kommer inte ihåg, det var, det var länge sen". 
Anastasia informeras om att videon är inspelad den 12 januari 2022 men att det inte betyder 
att det aktuella klippet med Anastasias bild kan vara från längre tillbaka i tiden. Anastasia 
säger "det måste ju vara det, för att jag, ja, som sagt, sex månaders sen.. åtta... det var, och då 
live-streamade jag inte ens. Det där hade jag gjort typ två, tre gånger för jag kände några 
personer som gjorde det och dom frågade mig om det". På fråga om detta är live-streamat på 
Instagram eller på något annat forum säger Anastasia att det var på Instagram. På fråga om 
det var på/via hennes Instagramkonto säger hon att det var på/via det kontot som hon hade då. 
På fråga om det var det kontot som hette något med "eleven" säger hon "ja, precis". På fråga 
om alla som följer henne se henne då säger hon "ja" och att man måste följa. Anastasia 
tillägger att hon inte vet om det aktuella kontot var privat för om det var det så är det bara 
dom som följer. Förhörsledaren frågar om vem som helst kan titta om kontot inte är privat 
säger hon "Mm". På fråga om Anastasia minns vad hon pratade om när hon live-streamar 
säger hon "alltså, vi brukar lyssna på musik och typ prata om sånt som vi, ja, som vi gillar, 
eller någonting som har hänt... sådära. Men jag kommer inte ihåg att jag har sagt det där". 

Förhörsledaren repeterar det Anastasia tycks säga i filmsekvensen och Anastasia frågar då 
"Är det bara jag på live-streamen?" och förhörsledare säger att det vet hon inte. 
Förhörsledaren säger att vi bara ser det som Kevin har filmat. Förhörsledaren informerar om 
att hennes uppfattning är att Kevin sätter igång det aktuella klippet och sen stänger han av så 
det som syns på bilden är det som vi ser. Anastasia säger "Då kan det ju också var någon som 
var där, eller? Ingen aning alltså." 
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" Du säger någonting, I´m surprised Kevin hasn´t done antyhing", vet du vilken Kevin du 
menar då?
Alltså, det där kan vara vad som helst, det behöver inte vara någon person i verkligheten
 Nej. Du tänker att det kan vara någon skådespelare
Ja
… eller någon karaktär eller någonting.
Ja. Precis.
 Våran uppfattning, han kommentar det här klippet sen…
Mm
… och våran uppfattning är att han tolkar det, att det är riktat mot honom. 
Jaha
 Men, men…
Var han på den livestreamen eller?
 Ingen aning. Han… uppenbarligen så har han ju spelat in det här, eller någon har spelat in 
det så att han har sett det. Han har det ju i sin telefon. 
Ja
 Så jag vet inte om han har livestreamat men…
Okej
 Så frågan är, vad är det som gör att han tolkar det som att det är riktat mot honom?
Alltså, kanske för att han heter Kevin?
 Mm. Okej.
Det kanske var om honom? Men det kanske inte är jag som säger det.
 Nej. 
Som sagt, jag har livestreamat med flera personer, det…
 För det du säger är 'Yeah, I´ve heare that before', så tanken är vad det du har hört förut. Vi 
är ju intresserade av Kevin som person, Kevin som, som… vad har han sagt och gjort på 
sociala medier…
Alltså…
… vad har du, har du uppfattat någonting som han…
… jag kommer inte ihåg att jag har sagt det…
 Nej. 
… så jag vet inte om det är jag som har sagt det, men jag tror inte det. 
 Nej. 
Men den här killen som jag visar bild på, och som då heter Kevin, är det, har du någon 
uppfattning om vad han är intresserad av på sociala medier eller på TCC. Vad är hans 
specialintresse? 
Alltså, jag vet inte, helt ärligt. Jag försöker hjälpa er så gott jag kan…
 Jag förstår, det här jättesvårt men jag måste ändå mata på med mina frågor. 
… jag förstår." 

" Han säger så här efteråt… Alltså han stänger, det här är inte under, jag tolkar det som att 
det inte är under tiden du livestreamar, utan han stänger av den här filmen och då säger han 
'I have told you one thousand times, I can´t do anything if I´m underaged…. 
Jaha…
 Och sen pratar han om någon som heter Pumpkin…
Pumkin (sägs väldigt tyst, förhörsledarens noterin) 
 I have told you a thousand times, don’t speak of Pumpkin in a bad way"
Vem är det?
Är det någon som du känner igen?
Nej, han kan ju prata om något annat konto…
 Ja, jag har ingen aning
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… för vi har ju liksom, ja. Har han, har han sagt mitt namn och sånt? Vet han vem jag är?
 Jag vet inte. Jag gissar ju att ni har kommunicerat på något vis, via chatt eller…
Vi kanske har skrivit, men jag kommer inte ihåg. 
 Nej
Men det är så många man skriver med där.
 Mm
Det är så här, dom kan skriva typ så här 'hej, kan du skicka den där bilden?', typ sånt. 
 Mm. Okej, ja. Men du känner igen dig själv på bilden, det är du som sitter där? Det är en 
sån mask som du har använt i alla fall. 
Ja, det kan vara jag. 
 Mm. Och som sagt, vi hittade ju ditt telefonnummer i hans kontaktlista. 
I hans kontaktlista? 
Ja
 Om jag är rätt informerad så är det därför vi har ditt telefonnummer. 
I hans kontaktlis… jag kommer inte ihåg att jag har gett ut mitt nummer. 
 Nej
Men… ja, alltså jag kan ha pratat med honom.
 Mm.
Men helt ärligt, jag vet inte. 
 Nej. Eftersom du säger att han är Swedish, he´s 17, så tänker jag att det stämmer ganska bra 
in på den killen som jag visade dig bild på. 
Om det är jag som säger det?
 Ja. 
Det är ju det. 
 Ja. Men det är det ljudet som hörs när man lyssnar på själva filmen. Det står så här… Ett 
filmklipp spelas upp i Kevins telefon där en tjej säger…. Men som sagt…I´ve heard that 
 before.
Mm. För att liksom där, om du tittar uppe…
 Ja
… så är det en till person. 
 Ovanför där (förhörsledaren pekar i överkant på bilden)?
Ja, precis. 
 Okej. Betyder det att det är fler som livestreamar tillsammans?
Ja. Så det behöver inte ha varit jag som sa det. 
 Nej, okej. För det är det här, jag har inte zoomat på något vis utan det här är den film, det 
här är den sekvensen som visas i hans film." 

" Då vet du ingenting mer om den här personen, Kevin, du har inga detaljer om var han bor, 
eller vad han gör, eller om han går i skolan eller?Nej, ingen aning. 
 Nej, okej. 
Jag känner ju liksom inte någon som bor i Sverige. 
 Nej. Jag har inte hört om någon som bor här. 
 Nej, okej
Men det kan vara så att han har skrivit till mig, vi kanske har skrivit. 
 Mm. Okej. 

Förhörsledaren sammanfattar att Anastasia inte vet om att hon har haft någon 
vänskapsrelation med den här personen som hon vet om i alla fall och hon säger "inte vad jag 
kommer ihåg, man pratar ju med så många online, men jag har inte någon som jag är så här 
'kompis' med."

På fråga om varför Anastaia har en mask på sig, varför man maskerar sig, säger Anastasia att 
det är för att man inte vill visa sig. På fråga om Anastasia har varit med om att personer har 
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skrivit om att själv begå våldsdåd säger hon "Nej, inte vad jag kommer ihåg" och "Inte att 
dom själva tänkte göra det, det är inte så". Förhörsledaren säger att det kan vara mot sig själva 
eller mot andra personer och Anastasia svarar "Nej, alltså, några brukar säga att dom är lite 
ledsna eller någonting, men då brukar vi prata om det vi gillar, typ sådär, eller så var det. Men 
jag har inte hört om någon som har tänkt att göra någonting, eller har gjort någonting, det har 
jag inte hört". 

På fråga om vad Anastasia vet om accelerationismen säger hon "Vad är det? Förhörsledaren 
berättar att det handlar om att saker måste bli värre innan dom kan bli bättre. Anastasia 
känner inte till ordet. På fråga om hon känner till ordet Siege säger hon "nej, eller siege, det 
betyder väl… något på engelska". Förhörsledaren säger att det betyder typ belägra. På fråga 
om hon vet i vilket sammanhang man använder ordet säger hon "Nej, eller vadå, om man 
pratar om typ så här krig eller någonting? Jag har ingen aning"

Förhörsledaren sammanfattar och säger att om hon har uppfattat Anastasia rätt så har hon 
livestreamat ett par gånger och då har det även varit andra personer med för du säger att det 
finns något i den övre kanten på bilden som tyder på att det är någon mer med. Hon vet inte 
om det är hon som säger det, hon känner inte igen det. Hon tror att hon kan ha pratat med en 
person som heter Kevin men hon kan inte koppla det till den bilden hon fick se. Anastasia 
säger att hon har prata med två personer som kan svenska, men hon vet inte om dom var 
svenskar eller om dom bodde i Sverige. På fråga om hur länge Anastasia kom i kontakt med 
TCC säger hon "alltså, jag har inte varit det i själva communityt, men, ja, för något år sedan 
eller någonting, då, eller nej, inte ett år sedan, kanske typ så här, eller jo, kanske ett år sedan, 
jag kommer inte ihåg. Men då hade jag mitt stranger-things-konto och så kommer jag ihåg 
att det var några som hade, ja, på andra serier och så. Så jag vet att det var några som kallade 
sig så där, men jag…" På fråga om vad dom kallade sig säger hon "tcc". Hon säger "det är ju 
några konton som har det så här på deras bio på Instagram". Förhörsledaren uppmanar 
Anastasia att förklara vad hon menar och hon säger att på beskrivningen på Instagram så 
skriver några tcc. På fråga om hon menar att man hashtaggar tcc, och att det inte är någon 
hemsida eller så säger hon att hon bara tror att dom skriver det på typ kontot. Hon tror inte att 
det finns någon hemsida. Hon säger att det finns olika konton på alla sociala medier. 

Förhörsledaren summerar vidare att Anastasia inte känner igen att hon ska har pratat svenska 
med någon Kevin men hon tycker att det är något bekant med honom när hon ser bilden på 
honom. Hon säger "jag kommer inte ihåg någon som heter Kevin, men jag vet att jag har 
pratat med en tjej och en kille på svenska, men det var ett långt tag sedan". Gällande 
uttalandet som en kvinnoröst hör uttala säger Anastasia att det är inget som hon vet att hon 
själv har sagt. Hon säger "nej, jag tror inte jag har sagt något sånt, eller jag kommer inte ihåg 
om jag har sagt något". 

" Vid något tillfälle i den här filmsekvensen så säger Kevin att du ska vara seriös i att begå 
våldsbrott.
Jag?
 Ja. Vet du vad han menar med det?
Nej. Alltså, vem är den här Kevin?
 Ja.
Nej.
 Nej. Du känner dig lugn och trygg, det är inget som du planerar?
Nej, absolut inte.
 Vi måste fråga efter som han säger så, att du är seriös med att begå våldsbrott.
Så han har mitt telefonnummer, och säger så här om mig.
 Vi tror ju att det är om dig. Han säger inte…
Säger han Anastasia eller vad säger han?
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 Eh… nej, jag kan inte säga exakt vad han säger men våran tolkning är ju att pratar om den 
här personen som säger det här, som vi tror då säger det här på filmen. Och då är det ju dig 
vi ser, tycket vi. 
Ja, alltså, jag tror inte att jag har sagt det där…
 Nej.
Han kanske inte menar mig. 
 Nej. 
Men jag tänker absolut inte på något sånt. 
 Nej. Jag vet inte… pratar man om att, pratar andra om sånt, att dom ska begå några brott 
eller?
Jag vet inte 
 Nej, okej. 
Dom jag har pratat med pratar inte om sånt.
 Nej.
Men jag har inte, jag har inte varit aktiv, alls typ. Jag gick in några gånger, pratade med några 
människor sen så var det slut typ. 
 Mm. Okej. 

Förhöret pausas 14:34. 
Förhöret påbörjas igen 14:35. 

Anastasia uppmanas att kontakta förhörsledaren om hon kommer på något efter förhöret. 

Förhöret avslutas 14: 36.

Ej uppläst då det finns inspelat på ljudfil.  

Förhör med Kosmidou, Anastasia; 2022-08-10 13:55   diarienr: 5000-K332614-22 167



K
3

3
2

6
1

4
-2

2
 B

il
d

 p
å 

K
ev

in
, 
v

is
ad

 f
ö

r 
A

n
as

ta
si

a 
i 

sa
m

b
an

d
 m

ed
 f

ö
rh

ö
r 

2
0

2
2

-0
8

-1
0

. 
D

S
C

F
0

0
2

4
.A

V
I 

S
C

F
0

0
2

4
.A

V
I 

D
S

C
F

0
0

2
4

.A
V

I 

 
 

, 2022-08-10 13:55   diarienr: 5000-K332614-22 168



 

S
ti

ll
b

il
d

 f
rå

n
 1

1
:4

7
 i

n
 i

 f
il

en
 

D
S

C
F

0
0

2
4

.A
V

I.
 S

ti
ll

b
il

d
en

 

v
is

ad
 f

ö
r 

A
n

as
ta

si
a 

i 
sa

m
b

an
d

 

m
ed

 f
ö

rh
ö

r 
2

0
2

2
-0

8
-1

0
. 

 

, 2022-08-10 13:55   diarienr: 5000-K332614-22 169



Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Hörd person

Kosmidou, Anastasia
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

via passbild i res
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Underrättad om misstankeYtterligare information om anledning till förhör

Kompletterande vittnesförhör med Anastasia. 

Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande

Förhörsledare

Ann Torstensson
Förhörsdatum

2022-09-02
Förhör påbörjat

12:13
Förhör avslutat

Förhörsplats

LPO Huddinge
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

at

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhöret spelas in på ljudfil och arkiveras i FILIP. 

Förhöret skrivs ut i sammanfattande form. 

Anastasia informeras om att förhörsledaren har mer information och kunskap inför detta 
förhör än vad hon hade vid det tidigare förhörstillfället vilket gör att detta kompletterande 
förhör behöver hållas.  

Anastasia informeras om att det är relationen med Kevin som förhörsledare önskar mer 
information om. Hon informeras om att Kevin har en annan uppfattning om deras kontakt 
med varandra. 

Anastasia erbjuds att titta på filmsekvensen därifrån stillbilden som hon fick se förra gången 
kommer ifrån och där vi tror att hon säger 'Yeah, I´ve heard that before. I´m surprised Kevin 
hasn´t done anything' och det vill hon. Hon får se film DSCF0024.AVI och från tiden 11:43 
in i filmen. Anledningen till att hon får se filmen är att hon vid det förra förhöret inte kände 
igen att hon skulle ha sagt det utan trodde att det kunde vara någon annan under 
live-sändningen som kan ha sagt det. Anastasia får frågan om att det kan ha varit en person 
som heter Taran som var med i samma live-sändning och hon säger att hon inte vet. 

Anastasia informeras återigen om att hon inte är misstänkt för något brott utan att hon hörs 
som ett vittne. 

Anastasia får se filmsekvensen och hon ser då också den andra personen som medverkar i 
liv-sändningen. Hon säger "ja, han ser också bekant ut. Jag tror... Sen är det en bild på 
någons Snapchat. Vem är det? Där direkt efter videon"
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Förhörsledaren går tillbaka för att se om det går att stanna filmen där Anastasia menar men 
det går inte att se. 

Anastasia informeras om att att Kevin filmar sekvensen som han spelar upp med en 
videokamera och man ser att det är hennes mun som rör sig när rösten hörs. Hon tillfrågas om 
vem den "Kevin" är som hon pratar om, eftersom hon säger 'He´s swedish' och han är 17 år, 
och att vi tycket att det stämmer väldigt väl in. Annastasia säger "jag kommer inte ihåg det 
här, men direkt innan så kollar jag ner, så det kanske var någon som skrev någonting, på 
kommentarerna, på live-streamen".

På fråga om det kommer upp kommentarer som man kan se när man live-streamar säger 
Anastasia "ja, och så läser man dom". 

Anastasia informeras om att anledningen till alla dessa frågor handlar om att vi behöver 
infomration om Kevin, vi vill förstå den här TCC-miljön och hur det är på det här forumet. 
Anastasia undrar om han har gjort någonting och hon får information om att han är misstänkt 
för ett brott och att det är därför vi letar efter information. Anastasia informeras om att det 
Kevin har berättat är att han och hon har känt varandra/haft någon form av kommunikation 
sedan december 2020. Anastasia svarar "nej, så där långt bort tror jag inte att han skulle 
kunna ha pratat med mig".  

Anastasia informeras om att vi har dokumenterat samtal via Snapchat mellan mellan dem 
båda den 30 september 2021 då Kevin ringer till henne men inte får något svar. Hon ringer 
sedan honom, också via Snap, 2021-10-10, klockan 22:54 på kvällen och det varar i 36 
sekunder. Därefter ringer hon igen,  2021-10-10 , klockan 22:55 och då varar samtalet i 1h 
33 minuter och 42 sekunder. Hon får också info om att hon ska ha ringt Kevin, den 11 
december 2021, vid tre tillfällen. Ett av samtalen är 8 minuter, ett samtal är 1 minut och ett 
samtal är 21 minuter. Anastasia undrar om allt detta är via Snapchat och hon får information 
om att de sista samtalen är via telefon, och att det kan vara därför han har hennes 
telefonnummer. 

Anastasia berättar att hon pratade med väldigt många personen online, och att det är därför 
hon inte kommer ihåg honom. Annastasia känner att hon vill berätta att under perioden med 
covid så var hon hemma mycket, Hon berättar att hon hade skolan på distans och eftersom 
hon var hemma mycket så var hon också online mycket. Hon berättar att när hon började göra 
dom här live-streamen så brukade dom dricka, och det gjorde dom på varenda live-stream. 
Hon säger "jag kan ha talat med honom, och han kan ha hittat mig på någon live-stream eller 
någonting, och sen, vi kanske, vi kanske pratade på Snapchat efter det, men...". Anastasia 
säger att hon pratade med jättemånga men det är ingen som hon minns. Anastasia säger att 
hon har försökt att tänka men hon kommer inte på någonting. 

Förhörsledaren informerar om att Kevin i filmen verkar upprörd över att hon säger "I've 
heard it before. I´m surprised Kevin hasn't done anythig". Hon informeras om att det också är 
den meningen som vi hakar upp oss på och undrar över, vad är det som hon är förvånad över 
att han inte har gjort. Anastasia säger "Det där skulle egentligen kunna betyda vad som helst, 
för att liksom, om någon skrev någonting på live-streamen, då kan det ha varit det jag 
svarade på".  

Förhörsledaren påtalar att TCC betyder True Crime Community och att Anastasia pratar om 
ett intresse av en serie och hon berättar då att hon hade ett konto med den serien och hon 
började streama med folk som kollade på den men att det sedan kom flera från andra 
communitys och tittade på live-streamen. På fråga om vilken community man är med i, eller 
hur man taggar, om man är väldigt intresserad av en film-serie säger hon att det är en massa 

Förhör med Kosmidou, Anastasia; 2022-09-02 12:13   diarienr: 5000-K332614-22 171



olika, bland annat Stranger things. Hon berättar att det var många som kollade på American 
Horrorstory så det var några därifrån också. Hon berättar att hon hade sett några konton där 
det stod tcc till exempel. 

Förhörsledaren påtalar att om man är med i tcc så har man kanske en fascination för riktiga 
våldsbrott som har skett. På fråga om Anastasia har något intresse av någon specifik händelse 
som är true-crime, som inte är serien säger hon "Till exempel i American Horrorstory så är 
många av mördarna baserade på typ riktiga fall".  Anastasia säger "Ja, det var så jag visste 
liksom typ vad dom pratade om, för jag hade hört några grejer och så... om det... men, ja..."

På fråga om vad Anastasia menar när hon säger att dom har druckit vid dessa live-streams 
säger hon "ja, det där var på varenda". På fråga vad hon menar att dom har druckit säger hon 
"alltså, alkohol". På fråga om hon kan bedöma sin nykterhet vid dessa tillfällena säger hon 
"ja, det varierar. Om vi ni har flera stycken, eller några längre klipp, då kommer ni säkert att 
se att vi sitter och dicker på dom". På fråga om det syns säger hon "ja, det syns". Anastasia 
informeras om att när Kevin får höra att hon inte riktigt minns honom så blir han lite full i 
skratt och han menar att dom har kommunicerat och sedan blivit sura på varandra med jämna 
mellanrum och sedan blivit vänner och sedan sura igen. Han är väldigt förvånad över att hon 
inte minns honom. Anastasia berättar att under den aktuella perioden så live-streamade hon 
och i början på 2022 så började hon jobba. Hon insåg att hon inte kunde dricka och arbeta 
samtidigt så hon slutade vara aktiv och hon har inte pratat med någon därifrån. Anastasia 
säger att om hon hade känt honom och träffat honom i verkligheten så hade hon ju kommit 
ihåg honom. 

På fråga om Anastasia minns om Kevin har sagt att han är väldigt intresserad av något 
särskilt, vad som har varit hans intresseområde, säger hon att det är inget som hon kommer 
ihåg. Hon säger att många på live-streamen dom brukade skriva massa olika saker. Hon 
minns inte. Hon frågar om polisen inte har hittat någonting i sms eller så där han kan ha sagt 
vad han gillar. Anastasia får veta att vi har viss information men att vi behöver mer, om han 
ha uttryckt oro för någonting, om han har sagt att han ska göra någonting. Och att de är därför 
vi undar vad hon är förvånad över i filmklippet. Anastasia säger att hon tror att hon säger 
något efter att någon annan har skrivit något under live-streamen.

Förhörsledaren berättar att Kevin säger "I´m just gonna give this girl the benifit of a doubt 
because she is fucking idiot" innan han startar filmklippet. Anastasia får hör ljudet till 
filmklippet där Kevin säger så. Anastasia frågar "Så han talar om mig?" och förhörsledaren 
svarar att jag inte vet men att det är en gissning. Anastasia får information om att Kevin en 
stund senare i filmen säger 'I have told you one thousand times I can´t do anything if I´m 
underaged' och "How the fuck could I do anything,`I´m not 18 yet, I´m 17." Anastasia säger 
"Vad menar han?" och förhörsledaren svara med frågan "ja, vad menar han?". Förhörsledaren 
säger: vad är det han menar att han inte kan göra när han är 17 som han kan göra när han är 
18. Förhörsledaren läser också upp att Kevin säger "I mean, come one, and then you all gang 
up on me and say 'Oh, he is the bad guy he is so fucking mean to us". Anastasia säger "det 
där tror jag inte  vi sa, vi sa typ ingenting". 

Förhörsledaren säger att om hon har fått rätt uppgifter så är filmklippet från den 6 januari men 
att den uppgiften är lite osäker. Förhörsledaren informerar om att hon inte vet datumet för den 
filmade live-streamen. 

Förhörsledaren sammanfattar den fakta som Anastasia fått över telefon/Snapsamtal som finns 
dokumenterad, att det gälller september och oktober 2021. Anastasia säger "Och han säger att 
han känner mig sedan 2020?" Förhörsledaren förtydligar och informerar om att Kevin inte 
påstår att dom är vänner men att dom har haft någon form av kontakt, på sociala medier. 
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Anastasia säger att september och oktober, det var den perioden som hon var mest on-line 
och hade skola on-line så det förstår hon, men att 2020 låter lite ologiskt. På fråga om skolan 
var on-line så sent som i höstas säger hon att hon pluggade på distans i ett halvår. Hon skrev 
bara tentorna på plats. Det var en kurs på universitet. Anastasia säger att när hon började 
jobba då slutade hon använda sig av de sociala medierna. På fråga om när hon började jobba 
berättar hon att hon tror att det var den 10 januari. Det var först en månads utbildning, hon 
minns inte exakt men det var i början på året. Hon berättar att hon träffade nya människor, 
hon gick ut med kollegorna efter jobbet och det var inte så att hon satt hemma alls. Hon 
berättar att sedan åkte hon på semester och nu har hon börjat skolan. Hon berättar att det inte 
är något som hon har gjort på jättelänge. 

Förhörsledaren säger att det inte är Anastasias intresse vi är ute efter utan det som rör Kevin.  
På fråga om Anastasia har hört talas om några planer på våldsdåd, att man planerar att begå 
brott säger hon "nej.. var det det han.... eller jag förstår att du kanske inte kan..."
På fråga om hur Anastasia upplever stämningen på de här live-streamen och/eller inom 
communityt, mellan folk, säger Anastasia att det var massa folk med olika intressen, så några 
från det communityt var inne i live-streamen. Hon säger att det inte var så konstigt för att en 
gång hade dom 80 personer som kollade på. Hon säger "Det är ganska mycket, man kan inte 
veta varenda person". Förhörsledaren förtydligar frågan och säger att den gällde stämningen, 
hur man behandlade varandra på en live-stream. Anastasia tror att för det mesta så tror att 
dom var vänliga mot varandra men det var mer om att dom pratade om allt möjligt. Vad hon 
kommer ihåg så var det en person som hade gjort slut med sin kille och hon pratade om det 
och då försökte de andra att hjälpa henne. De pratade mycket om covid. Hon kommer inte 
ihåg så jättemycket men hon vet att de pratade om allt möjligt. Hon säger att det inte var så att 
de satt och bråkade. På fråga om hon tyckte att det var otrevlig stämning säger hon "Nej, det 
tyckte jag inte... men jag kommer inte ihåg varenda live-stream heller..." På fråga om hur 
många live-stream hon har gjort säger hon att hon har gjort några stycken, typ fyra, sex, där 
hon själv har startat liven men sen har hon blivit inbjuden från andra live-streams också. Då 
har andra skickat förfrågningar om hon vill vara med och då har hon varit med i deras. På 
fråga om man då är en av dom som syns i bild då säger hon "ja. precis". Anastasia berättar att 
hon tror att man bara kan live-streama fyra på en gång, annars följer man bara live-streamen. 

Anastasia säger att gällande Kevin så vet hon inget mer men det kan ha varit så att hon har 
pratat med honom men hon har inte varit aktiv på ett tag. Förhörsledaren påtalar att vid ett av 
tillfällena så pratade dom i över 1 timme och 30 minuter. Anastasia frågar om det bara var 
hon och Kevin, eller flera personer, som pratade vid det tillfället säger förhörsledaren att det 
ska ha varit ett Snap-chatsamtal. Anastasia tillfrågas om man kan vara flera som pratar 
samtidigt i ett Snapchat-samtal säger hon att det kan man. I vanliga telefonsamtal vet hon 
inte, det tror hon beror på vilken telefon man har. 

Anastasia får information om att han ringer henne den 30 september men han får inget svar. 
Hon ringer sedan honom ca 10 dagar senare och då är samtalet 36 sekunder. Sen rings det 
upp igen efter ca 45 sekunder och då är det hon som ringer och samtalet är då 1 timme och 33 
minuter och 42 sekunder (vid förhörsutskriften inser förhörsledaren att det sista samtalet är 
ringt av Kevin, till Anastsia och inget annat, förhörsledarens notering) . Anastasia berättar att 
hon också var i många grupper och då pratade hon också med många. Anastasia säger att det 
kan har varit så att han har sett en live-stream, eller att han har varit i någon grupp och sen att 
dom har pratat någon gång, men det var så länge sedan så hon kommer inte ihåg. 

Förhörsledaren sammanfattar att Anastasia nu har fått se att det är hon som säger orden men 
att hon inte vet varför, att hon tror att det kan ha varit något som hon läser i live-streamen, 
något som kommer in. På fråga om hur många människor Anastasia har haft kontakt med vid 
live-streamning, via communityt, säger hon att det är typ 200. Hon säger att man har 
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live-streamen och sen kommer massor av folk där och sen så var det några som brukade 
skriva efteråt och så blir man inbjuden till grupper, Hon säger att det är inte 5 personer, för då 
hade hon kommit ihåg. På fråga om hur många timmar av Anastasias dygn la hon på sociala 
medier och kontakter, när det var som värst säger  hon "jag kommer inte ihåg, men alltså typ 
5... det låter rimligt". På fråga om det är 5 timmar där hon under tiden är social med andra i 
samtal och chattar säger hon "ja, men det brukade vara på kvällen, det brukade inte vara 
under dan". Hon säger att hon inte riktigt kommer ihåg, att det kan ha varit under dagarna 
också, att det beror på.  

Anastasia säger att eftersom hon säger "I have heard that before" så måste någon ha sagt 
någonting. 

Förhöret avslutas klockan 12:41.
Förhöret är inte uppläst för vittnet i samband med utskrift då det finns inspelat på ljudfil. 
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Diarienr

5000-K332614-22
Skäligen misstänkt person

Hult Lindholm, Kevin Mikael Sven
Identifierad

Nej
Anledning

Uppgifter från anmälare
Personnr

20041018-6092
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Underrättelse/Delgivning jml RB 23:18a

Enhet

Region Stockholm, Utredning 1 LPO Huddinge
Ärende

Diarienr

5000-K332614-22
Handläggare

Torstensson, Ann
Gärning

Förberedelse till mord, bilaga förhör med mä och vittnen.

Berörd person

Personnr

20041018-6092
Efternamn

Lindholm
Förnamn

Kevin Mikael Sven
Underrättelse utsänd

2022-09-06
Yttrande senast

2022-09-22
Underrättelse slutförd

2022-09-06
Delgiven info. om ev. förenklad delgivning

 
Underrättelsesätt

Bilagan inlämnad på häktet Sollentuna 6 september 2022.
Notering

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran

Försvarare

Namn

Rådberg, Oscar
Underrättelse utsänd

2022-09-07
Yttrande senast

2022-09-22
Underrättelse slutförd

2022-09-07
Underrättelsesätt

Handlingarna inlämnade i reception på advokatkontor. Advokat meddelad via sms.
Notering

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran


